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ново решение за шистовия газ
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изграждане на паметници на исторически личности, 
които може би не са знаели, че са македонци » на 10-11

847.296.4646

» на 16-17

НОВИНАРСКИЯТ

ЛИДЕР

Timeline става задължителен за всички 
във Facebook » на 31

Искат проверка на 
свещениците ни в САЩ и 
Канада за досиета » на 8-9

FLAT BED’s LEADER
773.432.4141

МЪКедония

Канадка от Чехия откри брат 
в София и сестра в Бостън

Стоянка Мутафова: 
Време ми е да играя пистолетна 
бабичка » на 34-35

Гилдията на актьорите избра 
„The Help”, тази на режисьорите 
-  „The Artist” » на 23



2

BG VOICE www.BG-VOICE.com

Искам да приветствам нашите нови 
читатели в Канада. От близо година 
стотици българи четат BG VOICE чрез на-
шето онлайн издание, но от тази седмица 
любимият вестник на сънародниците ни 
в Съединените щати вече има и канадско 
издание.  Те ще могат да се радват всяка 
седмица на 56 цветни страници с автор-
ската ни журналистика, разследвания, 
анализи и забавни четива, които напра-
виха BG VOICE така популярен в САЩ. 
Истината е, че нашият вестник е първият 
с канадско издание, макар мнозина да 
твърдят, че се разпространяват там, а и 
където и да е другаде извън Чикаго.

За мен и екипа ни е огромна чест и 
привилегия, че имаме възможност вече 
да достигнем до над 4000 души с нашия 
тираж в Торонто. Все още попълваме ре-
портерските си редици в Канада, така че, 
ако някой от вас пише интересно и има 
хъс за работа, нека да ни пише. Разбира 
се, благодаря на нашите първи ре-
кламодатели от тази част на континента. 
Чакаме вашите сигнали, предложения, 
идеи за всичко онова, което ви вълнува 
и искате да намерите на страниците на 
BG VOICE, на нашите имейли и телефони. 
От първия ни брой в САЩ досега държа 
много на обратната връзка и нашите 
репортери и редактори реагират винаги 
на вашите сигнали, оплаквания или идеи. 
И преди съм казвал, че ако „Това е твоят 
глас” не беше рекламното изречение 
на един GSM оператор, вероятно щеше 
да го използваме ние. Защото идеята за 
всичко, което правим в BG VOICE, е да 
бъдем силният български глас в САЩ и 
Канада. В следващите седмици очаквайте 
още повече локално съдържание за бъл-
гарската общност в Торонто, Монреал 

и Ванкувър. Постепенно ще увеличим и 
разпространителската мрежа, където да 
намирате нашия вестник. И не забравяй-
те, че винаги може да намерите най-но-
вото и полезно в специалната канадска 
версия на нашия сайт www.BG-VOICE.
com.

За нашите редовни читатели в САЩ 
това ново предизвикателство означа-
ва повече информация за живота на 
нашите сънародници от другата страна 
на границата, които, макар и съвсем 
близко, живеят доста по-различно от нас. 
Техните истории засега оставаха малко 
по-непознати и непопулярни тук. 

Но за да не остане BG VOICE глас в 
пустиня, се надявам да ни подкрепяте, да 
ни дадете шанс (особено в началото), да 
ни търсите и четете!

Надявам се, че на следващите 56 
страници ще намерите много интересни, 
полезни и забавни теми!

Приятно четене,

Ясен Дараков
yasen@bg-voice.com

ОТ РЕДАКТОРА
САЩ

ИЛИНОЙС
Addison
Магазин „Minos Imported 
Foods”
648 W. Lake St
Algonquin
Магазин „Joe Caputo’s”
100 S Randal Rd
Arlington Heights
Автоцентър „Limo Lube”
2300 Hamilton Rd
Магазин „Valli’s Produce”
450 E Golf Rd
Магазин „Harvest Fresh”
100 E Rand Rd
Магазин “Farmars Pride”
414 West Algonquin Road 
БУЦ „Знание“
821 N. Arlington Heights Rd
Bloomingdale
Caputo’s Fresh Markets
166 E Lake St
Chicago
Църквата „Св. Иван Рилски”
5944 W. Cullom Ave
Магазин „Chicago Produce”
3510 W Lawrence Ave
Магазин „Andy’s Fruit Ranch”
4733 N Kedzie Ave
Кафе „Пловдив”
3953 W. Lawrence Ave
Български културен център
3756 W Irving Park Rd
Ресторант AVANTGARDE
5241 N. Harlem Ave
Магазин „Harvest Time Foods”
2632 W Lawrence Ave
Магазин „City Fresh Market”
3201 West Devon Avenue
Магазин „Devon Market”
1440 West Devon Avenue 
Darien
Магазин „Brookheaven”
7516 S. Cass Ave, Darien
Des Plaines
Църквата „Св. София”
404 W Oakton
Българска евангелска църква 
„New Life”
1480 Oakton St
Магазин „Sofia”
1415 Ellinwood St
Ресторант „Механата”
1141 Lee St
Автоцентър „Magic Auto” 
1001 Northwest Hwy
Sunview Food Market
9020 W. Golf Ave
Магазин „Малинчо“
1475 LEE ST 
Магазин „Shop and save”
518 Metropolitan Way
Закусвалня „Eagle svk.”
782 W Oakton St # D 
Сервиз „Truck Center”
2130 Oxford Rd
Downers Grove
Магазин „Westbrook market”
2065 63rd St
Elgin
Triple D Express
1520 Sheldon Dr
Elk Grove Village
Ресторант „Avenue Bg”
1000 E Higgins Rd 
Офис на „Amerifreight”
700 Nicholas Blvd # 201
Сервиз Stanico
901 nicholas Blvd Unit D
Glendale Heights
Магазин „Valli’s Produce”
155 E North Ave
Hanover Park
Caputo’s Fresh Markets
1250 E Lake St
Hoffman Estates
Магазин „Valli’s Produce”
850 Roselle Rd
Morton Grove
Магазин 
Produce World
8800 Waukegan Rd
Mount Prospect
Магазин „Wally’s”
1731 W Golf Road
Niles
Greenwood Fruit Market
8716 W. Golf Rd
Магазин „Fresh Farms”
5740 W. Touhy Ave
Norridge
Център „Родина”
4828 N Cumberland Ave
Закусвалня “Вкусен свят“
4834 S Cumberland Ave 
Офис на Светла Колева
5050 N Cumberland Av, Ste R17
Palatine
Euro Fresh Market
130 W Northwest Hwy
магазин 
Joe Caputo & sons
2070 N Rand Rd
Rosemont
Офис на Argo insurance 
10700 w higgins rt, ste 230
Schaumburg
Shop and Save Market
830 W Golf Rd
Магазин „Krystina’s deli”
1102 South Roselle Road
Schiller Park

Ресторант „Сердика”
9439 W Irving Park
Магазин „Сердика”
4260 Old River Rd
Кафе „Мираж”
9845 W. Lawrence Ave
Магазин „Младост”
9800 W. Lawrence Ave
Магазин „BB’s”
9300 W Irving Park
Магазин „Jim’s liquors”
9290 Irving Park Rd
Магазин Krystyna Deli
9500 W Irving Park Rd
Skokie
Village Market Place
4034 W Dempster
MarketPlace on Oakton
4817 W Oakton St
Westmont
Магазин „Westbrook Market”
10 West 63rd Street
Wheeling

НОВО  Artesa Dental
143 N Milwaukee Ave
Магазин „Fresh Farm”
291 E. Dundee
Wood Dale
Магазин „V&G Commerce”
881 North Central Avenue 
Офис на AA Truck Repair
911 Lively rd

ATLANTA, GA
Българско училище „Св. 
Кирил Философ”
2241 Perimeter Park Dr. Atlanta, 
30341 USA
Lucy Hair Salon
2200 Roswell Rd # 120
Marietta, GA 30062-2982 
Il Forno Pizza
5680 Roswell Rd. 
Sandy Springs, GA 30342

ATLANTIC CITY, NJ
Malincho Inc
2545 Fire Rd, Ste #3
Egg Harbor Township, NJ 08234

BOSTON, MA
Магазин „Sophia’s Greek 
Pantry”
265 Belmont St
Belmont, MA 02478
BG магазин „Six Star”
170 Main St
Woburn, MA, 01801
Българско училище „Св. 
Кирил и Методий”
411 Waverley Oaks Rd #214, 
Waltham, MA 02452

DENVER, CO
магазин East Europe Market
4015 E Arkansas Ave
Denver, CO 80222
Магазин East Europe Market
10699 Melody Dr 
Northglenn, CO

LAS VEGAS, NV
Café Derby
5920 W. Flamingo Rd
Forte Tapas Bar and Bistro
4180 S Rainbow Blvd
Jones Market and Deli
3389 South Jones Boulevard
Ресторант „Магура”
1305 Vegas Valley Dr # V

MYRTLE BEACH, SC
НОВО пицария Мама Миа
1155 Robert Grissom parkway

NEW YORK, NY
Parrot Café
31-12 Ditmars Blvd
Astoria NY 11105
Църквата „Св. Кирил и 
Методий”
552 W 50th St.
New York, NY 10019 
Консулство на Република 
България“
121 E 62nd St
New York, NY 10065

PHILADELPHIA, PA
Магазин The Euro Market
30 S Sproul Rd
Broomall, PA 19008 

PHOENIX, AZ
Офис на „Delta mechanicals”
2500 S Power Rd, Ste 155
Mesa, AZ 85209

SТ.PAUL, MN
НОВО училище „Св Кирил и 
Методий“
1111 Summit Ave.

TAMPA, Fl
Kalina’s Coffee & European 
Food
6393 N Dr M L King St
Saint Petersburg, FL 33702

WASHINGTON DC 
Ресторант и бар „Славия”
2424 18th St, NW
Washington, DC, 20009

Посолство на РБългария
1621 22nd Street Northwest
Washington D.C., DC 20008-1919
Euro Foods
5902 N Kings Hwy, suite A
Alexandria, VA 22303

WIND GAP, PA
Офис на Aleks Trucking
275 W Moorestown Rd
Wind Gap, PA 18091-9759

НОВО

КАНАДА

MISSISSAUGA
Escape Studio Hair & Spa 
1650 Dundas St. E., Unit 8
Starsky Foods 
2040 Dundas St. East
Wisla Plaza- Jasowoy Bakery 
Dixie & Burnhamthorpe, 
3615 Dixie Road 
Wisla Plaza- Fruit Store
3615 Dixie Road 
Wisla Plaza- Wisla Delicatessen
3615 Dixie Road 
Euro Deli 
3635 Cawthra Rd
Artisano Bakery 
3145 Dundas Street West At 
Winston Churchill Road 
Eddie’s Meat & Deli Market 
1575 Dundas Ave 
Brandt Meat Packers 
1878 Mattawa Avenue 

ETOBICOKE
Karlovo Meats & Deli 
8 Six Point Rd 
1st Auto Group 
867 Kipling Ave
Al Tech Automotive Limited 
384 Olivewood Rd 
Food Depot International 
14 Jutland Rd 
European Meats & Sausages 
16 Jutland Rd 
Artisano Bakery  
1020 Islington Avenue 
La Rose Bakery 
140 La Rose Ave
Yellow Cup Cafe 
225 The East Mall 
Future Bakery 
106 North Queen 

EAST YORK, DON MILLS & 
NORTH YORK AREA
Karlovo Meats & Deli  
469 Cosburn Ave 
Serano Food Market & Bakery 
830 Pape Ave 
California Pub & Grill 
914 Pape Ave 
Donlands Bakery 
1055 Pape Ave 
Select Bakery 
363 Donlands Ave 
Artisano Bakery 
865 York Mills Road @ Don Mills 
Road 
European Delicatessen  
1335 Lawrence Ave East 
Chocolada 
180 Steeles Ave West
Continental Deli 
180 Steeles Ave West 
Mark’s International Deli  
565 Sheppard Ave 
Sofia Istanbul Grill 
7777 Keele St & Hwy 7

Български църкви и 
административни сгради

Eastern Orthodox Church
201 Monarch Parc Ave, Toronto, 
ON 
Bulgarian Church 
17 Regent St, Toronto, ON 
BG Church 
1555 Steeles Ave W, Brampton, 
ON 
Българско Консулство  
65 Overlea Blvd, Suite 230, East 
York

Ако искате BG VOICE и при вас - пишете ни на  
newsroom@bg-voice.com или се обадете на (708) 415-6985

Къде да ни намерите?

BG VOICE е издание на „БулМедиа Груп”
Николай Кръстев | Ясен Дараков
Божидар Божков 
Невена Георгиева | Христофор Караджов | Симеон Гаспаров 
| Ваня Ефтимова | Велина Лазарова | Николета Кравченко | 
Георги Георгиев
Дизайн и предпечат: Стефан Бабуков | Делян Славов | Христо 
Димов
Коректор: Диляна Енчева
За реклама: (708) 415 6985, marketing@bg-voice.com
За събития, сигнали и новини: newsroom@bg-voice.com

Текстовете в BG VOICE се пишат от репортерите и редакторите на вестни-
ка, като се използват различни български и световни новинарски агенции. 
Мнението на редакцията може да не съвпада с това на авторите. Всеки 
автор носи отговорност за съдържанието на материала си. 
Цитирането на BG VOICE е задължително.

АБОНИРАЙ СЕ ЗА BG VOICE - НА СТР. 47

BG VOICE 
вече и в 
Канада
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От Флорида Мит Ромни 
гледа към Белия дом
Нищо не е решено, твърдят наблюдатели и... 
Нют Гингрич

След резки възходи и 

падения през последни-

те 4 седмици бившият 

губернатор на Масачу-

зетс Мит Ромни вече се 

чувства като сигурен 

претендент на републиканците за избо-

рите през ноември. Във вторник Ромни 

спечели убедителна победа на пред-

варителния вот във Флорида – 46,4% 

срещу 31,9% за Нют Гингрич, който само 

преди дни отбеляза сериозна победа 

над опонента си в Южна Каролина. 

В началото на миналата седмица той 

водеше в проучванията във Флорида 

пред Ромни, но бившият губернатор и 

ЯСЕН ДАРАКОВ
yasen@bg-voice.com

подкрепящите го superPACs* изхарчиха 

12 милиона долара за реклами, в които 

го атакуваха. Само в понеделник в пър-

вите 15 минути на новините на единия 

от местните канали във Флорида имаше 

цели 5 реклами, платени от Ромни или 

негови привърженици, които нападаха 

Гингрич. Той обаче се зарече да остане 

в надпреварата поне още 6 месеца – до 

партийната конференция, на която ще 

бъде утвърден техният кандидат-пре-

зидент. Повечето членове на висшето 

ръководство на републиканците обаче 

са твърдо против кандидатурата на 

Гингрич, защото го виждат като твърде 

поляризираща фигура с трите си брака 

и някои абстрактни твърдения. Гласопо-

давателите на тази партия пък го виждат 

като силно консервативен, което е плюс, 

но проучванията показват, че те търсят 

човека, който може да победи Барак 

Обама през ноември. За повече от поло-

вината анкетирани това е Мит Ромни.

Резултатите от Флорида са изключи-

телни важни, защото това е най-голе-

мият щат досега, в който се проведоха 

предварителни избори, и то с разно-

родни социални групи гласоподаватели. 

Това не важеше за Айова, Ню Хемпшир 

и Южна Каролина, където вече имаше 

вот. Настроението в екипа на Ромни 

беше изключително оптимистично във 

вторник вечер след първите данни – за 

тях календарът на следващите турове 

работи в тяхна полза, а Ромни не се е 

съгласил на никакви дебати в близко 

бъдеще. Той невинаги е излизал побе-

дител от тях, а доброто представяне на 

Гингрич му коства само загуби. 

В речта си след изборната победа 

във вторник Мит започна с успокоение 

на притесненията, че отвратително 

негативната кампания в предварител-

ните избори на републиканците дава 

оръжие в ръцете на демократите на 

президентския вот през ноември. „Аз 

имам новина за тях. Конкуренцията ни в 

предварителните избори не ни разделя, 

а ни подготвя. И ние ще спечелим”, каза 

Ромни пред огромна тълпа аплодиращи 

го привърженици. Веднага след това 

неговите атаки се прехвърлиха към 

сегашния президент Барак Обама. 

И въпреки новината от вторник, че 

Ромни ще получава вече и охрана от Си-

крет сървис, номинацията съвсем не му 

е сигурна. Освен че Гингрич разполага с 

достатъчно ресурс, добре организирана 

кампания и голяма доза гняв, голяма 

част от републиканците все още не са на 

негова страна. Те го виждат като твърде 

либерален. 39% от гласоподавателите 

заявяват, че не са доволни от избора 

си на кандидат, според проучване на 

CBS News. А това оставя вратата за Нют 

Гингрич поне наполовина отворена. 

* Граждански организации, които имат 

правото да събират пари без ограничения 

и да подкрепят избран от тях кандидат. 

Дейността им е противоречива, но тяхното 

влияние в кампания 2012 е огромно.
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Хилари Клинтън ще иска от България 
ново решение за шистовия газ
Властите в София пак ще настояват за безвизов режим със САЩ, но вероятността за 
положителен отговор клони към нула

Посещението на аме-

риканския държавен 

секретар Хилари 

Клинтън в България 

предизвика брожения 

и смут още преди да 

се е състояло. Тя ще направи визита в 

София на 5 февруари, веднага след като 

приключи участието й в Конференцията 

по сигурността в Мюнхен. Българските 

неправителствени организации и опо-

зицията се готвят за акции, докато пра-

вителството на ГЕРБ очаква визитата да 

послужи за реклама на страната като 

търсен партньор на международната 

арена. Причината за особения интерес 

към срещите на Клинтън в София освен 

това, че не толкова често американски 

държавен лидер се отбива в държавата 

ни, стана едно изказване на посланика 

на България във Вашингтон Елена Поп-

тодорова, цитирано от всички медии. Тя 

оповести, че г-жа Клинтън ще повдигне 

пред българските власти въпроса за 

шистовия газ и за по-пълното ангажи-

ране на страната в натиска над Иран да 

спре ядрената си програма.

БОЖИДАР БОЖКОВ
bojkov@bg-voice.com

“Шистовият газ е тема, която вероят-

но ще се обсъди по време на посеще-

нието на Хилари Клинтън. Не бива да 

подхождаме към нея като към някаква 

мистика или с тревожност. Напротив, 

трябва да знаем какви възможности 

имаме, с какво разполагаме. Шистовият 

газ в Америка вече представлява около 

една трета от енергийната формула на 

страната”, каза г-жа Поптодорова. 

Думите на Поптодорова обаче сери-

озно стреснаха екологичните организа-

ции в цялата страна, обединени в Граж-

данска инициатива срещу шистовия газ, 

които след продължителни протести 

успяха да издействат от властта налага-

нето на мораториум върху проучвания 

и добив по метода “хидравлично разби-

ване”. Още във вторник вечерта спешно 

те изпратиха до председателя на НС, 

премиера и президента 

декларация, в която 
заплашват с нови 

протести,

ако властта се огъне под натиска на 

САЩ. “Във връзка с посещението на 

държавния секретар на САЩ г-жа 

Хилари Клинтън 

и евентуалното 

включване на 

въпроса за забра-

ната за проучване и 

добив на шистов газ 

у нас сред темите 

на разговорите 

й с българските 

и колеги искаме 

да напомним, че 

собственият й щат 

- Ню Йорк, е с въведена пълна забрана 

за прилагане на технологията “хидра-

влично разбиване” поради опасност 

от замърсяване на питейните води. Ще 

приемем за злонамерено вмешател-

ство във вътрешните работи на нашата 

страна опитите на политик, който не е 

убедил дори собствените си избирате-

ли (бел. ред. - преди години Х. Клинтън 

беше сенатор от този щат) в безопас-

ността на тази технология, да лобира за 

това тя да бъде въведена у нас”, пише в 

текста.

Посланик Поптодорова призова 

българите да не тълкуват отношенията 

с Америка единствено през призмата 

на последните международни събития. 

“Трябва да се върнем много десетиле-

тия назад, повече от век дори назад, 

за да проследим една трайна нишка, 

вярно, с висини и падини, но във 

всеки случай никога непрекъсвана, на 

отношения между двете страни. Добри 

съюзници сме във всички сериозни 

проблеми, пред които е изправен 

светът”, счита тя. Все пак и българската 

страна смятала да постави проблеми 

пред САЩ. Един от тях е премахването 

на визовия режим, което обаче надали 

може да се очаква скоро, съобщава пък 

Би Би Си. “В изборна година, каквато е 

тази за САЩ, такива въпроси, които са 

свързани с имиграция, с работни места, 

с визи, не се решават добре, защото ак-

центът пада върху вътрешната полити-

ка на Америка”, отбелязва британската 

медия.

Хилари КлинтънЕлена Поптодорова
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По магистралите вече ще може 
да се вдигат до 
140 км/час

Правителството предложи про-

мени в Закона за пътищата, с 

които максимално допустимата 

скорост за движение на леките автомо-

били по магистралите се вдига на 140 

км/ч, а по скоростните пътища става 

120 км/ч. Досега разрешените скорос-

ти бяха съответно 120 и 90 километра в 

час. Идеята да се увеличи позволената 

скорост за движението по аутобаните 

защити още в края на миналата година премиерът Борисов.

Полицаите ще вадят оръжие 
вече само при „крайна нужда”

Полицията в 

България вече ще 

използва оръжие 

само при “абсолютна 

необходимост”. Този израз 

е включен в промените 

на Закона за МВР, които 

предстои да се гласу-

ват в НС. Стандартът се 

въвежда във връзка с над 

30 спечелени от граждани 

дела в Международния 

съд в Страсбург за неправомерна употреба на оръжие, обясни зам.-минис-

търът на вътрешните работи Веселин Вучков. Според него законът вече ще 

ограничава възможността за употреба на оръжие и помощни средства при 

всякакви акции. Очаква се промените да се разгледат в парламента до края на 

април и да влязат в сила от 1 юни.

Депутати: Има нарушения по 
случая „Мирослава”

Депутати от опози-

цията заявиха, че е 

имало нарушения при 

разследването на случая с 

отвличането и убийството 

на Мирослава Николова от 

Перник и самоубийството 

на единия от разследваните 

за престъплението - Стойчо 

Стоев. Съпредседателят на 

„Синята коалиция” Иван Кос-

тов заяви, че самоубийството 

на Стоев практически скрива 

реалните извършители. „На 

практика няма база, на която 

да бъде завършено това разследване”, добави той. Двама антимафиоти бяха 

наказани и е удължена дисциплинарната проверка спрямо шефа им в Перник. 

Двамата са участвали в конвоирането на задържания Стоев до дома му, където 

според официалната версия той се е гръмнал с укрит там пистолет.

Пет години след влизането в ЕС 
българите живеят по-зле

Пет години след 

влизането си в ЕС 

България продъл-

жава не само да изостава 

от останалите държави 

членки, но отстъпва дори 

и на балкански съседки, 

които още мечтаят да станат 

част от Евросъюза, показ-

ва проучването Тhe Catch 

Up Index, което сравнява 

различни държави в Европа. 

По степен на икономическо 

развитие, демократичност и качество на държавно управление България е все 

на последното 28-о място.

Мирослава
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Искат проверка 
на свещениците 
ни в САЩ и 
Канада за досиета
След като изкара картончетата на 
11 митрополити, сега от Комисията 
по досиетата ще търсят кои са били 
другите ченгета в расо

ЯСЕН ДАРАКОВ
yasen@bg-voice.com Всички свещеници и мона-

си – в България и по све-

та, да минат на проверка 

за принадлежност към 

бившите служби на Дър-

жавна сигурност. Това 

е поискала Комисията по досиетата от 

Светия синод дни след като обяви, че 

11 от 15-те митрополити са били агенти. 

На заседанието си от 23 януари сино-

далните старци са гласували да бъдат 

предоставени на комисията имената с 

личните данни на всички свещеници, 

председатели на църковни настоятел-

ства, на всички църковни настоятели, 

на игумените (съответно игумениите) и 

на членовете на манастирските събори. 

Новината съобщи първи църковният 

И Валентин Ноцков (вляво), и отец Грую твърдят, че не са имали вземане-даване със службите
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сайт „Двери”, след като се оказа, че 

информацията не е публикувана в офи-

циалния патриаршески сайт.

Решението на Комисията по досие-

тата може да достигне и българските 

свещеници, които служат в Съединени-

те щати и Канада. От Светия синод вече 

са изпратили писмо с такова искане до 

митрополит Йосиф в Ню Йорк, който 

отговаря за нашите църкви в Северна 

Америка и Австралия. „Не се чувствам 

добре. Преживявам ги тези работи 

вътрешно”, каза по телефона митро-

полит Йосиф, който преди години си 

призна за връзките с ДС. Миналата 

седмица много медии, сред които и BG 

VOICE, публикуваха откъси от досието 

му. Явно обиден на това, той заяви, че 

няма да ни даде информация дали ще 

предаде личните данни на подопечни-

те му свещеници за проверка. „Какво 

ще правя си е моя работа. Времето ще 

покаже дали ще изпълня заповедта или 

не”, каза митрополит Йосиф.

Юристи коментират за „Двери”, че 

по изискванията на закона комисията 

не може да започне проверка, без да 

разполага с писменото съгласие на про-

веряваните лица. Така че само по себе 

си предоставянето на личните данни на 

клирици и други църковни служители 

не е достатъчно правно основание за 

стартирането на проверката. 

Ноцков: Като му дойде 
времето

Грую: Да ме проверяват

„Не съм получил писмо с такова 

искане от моя диоцез”, каза за BG VOICE 

отец Валентин Ноцков от църквата „Св. 

Иван Рилски” в Чикаго. Той е започнал 

духовенството си в БПЦ, но твърди, че 

от години е към българския диоцез на 

Американската православна църк-

ва (ОСА). Това се оспорва от негови 

противници. В предишни интервюта 

е отхвърлял многократно обвинения 

на негови критици, че е имал нещо 

общо с репресивните комунистически 

служби. Запитан дали доброволно би 

се съгласил на проверка, той отговори 

с цитат от Левски: „Всичко с времето и 

във времето.” Неговият колега от църк-

вата „Света София” в Чикаго отец Грую 

заяви, че веднага би си дал данните 

за проверка в архивите на Държавна 

сигурност. „Аз бях от онези, за които 

явно прецениха, че нямат качества да 

работят на службите”, шегува се той. 

Отец Грую обяснява и нещо друго: 

„Макар и „Св. София” да е духовно към 

БПЦ, единствения човек от управата й, 

който и административно е към църква-

та в София, съм аз. Останалите членове 

на борда, на настоятелството са към 

регистрираната по законите на щата 

Илинойс корпорация, която управлява 

храма. Тези хора не са на администра-

тивно подчинение към БПЦ.”  

Идеята да се проверят всички има 

голям брой противници и сред митро-

политите. Те настояват, че енорийските 

свещеници, църковните настоятели, 

монасите, както и членове на манастир-

ските събори (управителното тяло на 

един манастир) не са измежду публич-

ните длъжности и дейности, изчерпа-

телно изброени в закона за досиетата. 

Евентуален проблем може да бъде и 

предоставянето от страна на задгра-

ничните свещеници на имената и лич-

ните данни на църковните настоятели, 

повечето от които са чужди граждани 

(някои от тях дори не са от български 

произход).

Разкол в Европа заради 
BG митрополит с досие 
и американски паспорт

Осем православни църковни 

общини в Западно- и Средноев-

ропейската епархия се готвят 

да напуснат не само епархията, 

но и Българската православна църква, 

съобщават медиите в България. Причината 

е в агентурното минало на техния ръково-

дител митрополит Симеон.

По данни от комисията по досиетата най-

възрастният митрополит - Симеон, има и 

най-дебелото досие, над 27 тома. Той е бил 

и щатен служител в тайните служби, като 

е донасял за житието и поведението на 

българските емигранти в страни в тогаваш-

ната Западна и Източна Германия, както и 

в САЩ.

Въпреки че сега отговаря за европей-

ската епархия, от три години дядо Симеон 

живее в Аризона. Той е американски граж-

данин, а според видинския митрополит 

Дометиан Симеон получава американска пенсия, както и средства и от Светия 

синод, и от Дирекцията по вероизповеданията. Това обаче не е първият път, в 

който Симеон живее в Щатите. През 70-те години той е помощник на тогаваш-

ния епископ Андрей. Тогава получава и американския си паспорт. В писмо до 

Светия синод Андрей обяснява, че Симеон проявява необичаен интерес към 

личните му архиви. Българските политически имигранти го смятат за човек на 

ДС, но в много донесения на агенти от по-ниско ниво го обявяват като човек, 

продал се на американските служби. Именно от тези доноси и разкритата сега 

информация става ясно, че Симеон всъщност е бил дълбоко засекретен контра-

разузнавач със сериозни задачи за тогавашната социалистическа България.

През ноември миналата година митрополит Симеон отново се забърка в 

скандали след обвинения за злоупотреби с 300 хиляди лева субсидия и за не-

правомерно низвергване на духовници от църквите ни в Рим и Виена.
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drivers 

neededowner operators

PH: (773) 540-5833     FAX: (773) 887-3159

 TEAM - 5500 + MILES A WEEK 
 ALL MILES AND STOPS PAID

24 HR DISPATCH 
FUEL CARDS AVAILABLE 

 IFTA PREPARATION FREE 
DIRECT DEPOSIT WEEKLY 

DRIVERS - 40 CENTS PER MILE 
OWNERS -1.10 PER MILE + FUEL SURCHARGE 

CURRENT FUELSURCHARGE 0.33 

SINGLE - UP TO 4500 MILES PER WEEK 
EVERY WEEKEND HOME 

 1 YEAR EXPERIENCE
 HOOK & DROP

МЪКедония
История или кич е проектът „Скопие 2014” за изграждане на 
паметници на Александър Македонски, Юстиниан, Кирил и Методий 
и още куп личности, които може би не са знаели, че са македонци

ИВАН ГЕОРГИЕВ
bTV

Специално за BG VOICE

Горди собственици на чисто 

нова антична история, 

наследници на Александър, 

Клеопатра и Самуил, обитате-

ли на земя, родила човешката 

цивилизация. Това са те – хо-

рата, които сантиментално наричаме „бра-

тя македонци”. 20 години след 

като България първа призна 

съществуването на независи-

мата държава Македония, част 

от тези братя продължават да 

имат един основен проблем. 

„Ние имаме проблем преди 

всичко с българите, които не 

признават езика и нацията ни!”, 

казва акад. Блаже Ристовски от 

Македонската академия на нау-

ките. „Тази държава 200 години 

съществува и с България няма-

ше никакви допирни точки. Как 

може да се твърди, че имаме 

българско потекло?!”

На Балканите лъжите и исто-

рията често разменят местата 

си. И ако доскоро те бяха па-

зени за вътрешна консумация, 

преди 2 години македонското 

правителство реши да затвори 

всички усти с твърде голям 

залък - проекта „Скопие 2014”. 

„Този проект ни казва, че Ма-

кедония е била, е и ще остане 

национална и библейска земя!”, казва ми 

младеж, жител на Скопие. 

„Преди 20 години хората, които смя-

таха, че имаме някаква връзка с антична 

Македония, можехте на пръсти да ги 

преброите”, казва Любчо Георгиевски, 

министър-председател на Македония в 

периода 1998 – 2002 г.  „А междувремен-

но, ако днес погледнем, мнозинството от 

македонците вече се смятат за наследни-

ци на антична Македония. Благодарение 

преди всичко на държавната политика, 

която през последните най-вече три 

години напълно подменя историята на 

Македония.”

„Ние с тия антични македонци имаме 

нещо общо – имаме име - никой друг не 

е македонец в света - имаме територия, 

имаме културно наследство”, контрира 

обаче акад. Блаже Ристовски от МАН. 

„Ние го носим македонското име, бе! Тази 

земя се нарича Македония! Не само сега, 

нарича се вече векове!”

В момента по проекта се изграждат 

паметници, фонтани, църква, музеи, ад-

министративни сгради, триумфална арка 

и дори нов мост над река Вардар. Всичко 

това във време на финансова криза 

и безработица между 30 и 40%. 

Всичко това в центъра на македон-

ската столица.  

Центърът на 
Скопие прилича на 

Дисниленд

 или парка на Астерикс в Париж”, 

според бившия премиер Любчо 

Георгиевски. В цялата останала 

Македония няма нито пътища, не 

се случват никакви културни събития... 

Работи се според мен за една идейна 

карикатура на главния град на република 

Македония.”

Основна движеща сила на тези строежи 

е т.нар. антиквизация - опит за обедине-

ние на мултиетническа Македония около 

общи, антични корени. На фона на този 

мащабен декор за гостите на Скопие ос-

тава логичният въпрос защо на някого в 

21-ви век би му хрумнало да строи в баро-

ков стил. „Площадът в бароков стил пред 

най-голямата католическа катедрала „Св. 

Петър” в Рим е копие на площада в Джа-

раш, изграден от македонски архитекти 

при похода на Александър III Македонски. 

Куполите на „Сант’Иво ала Сапиенца”,  или 

на църквата, където са четирите фонта-

на на познатия архитект Боромини, са 

всъщност копия на архитектурата, която 

македонизмът, който се нарича елинизъм, 

строи в Петра”, обяснява един от авторите 

на проекта - архитект Вангел Божиновски.

„Обяснението е, меко казано, мало-

умно!”, контрира преподавателят по 

архитектура в Скопие

 Мирослав Гръчев. „Тези, които имат 

зорко око или образование, като гледат 

тези неща, или се смеят, защото не искат 

да покажат съчувствие и апатия, или го 

приемат все едно е умрял близък и ми 

изразяват съчувствие. Идеята на тези 

сгради е да създадат нов облик, театрален 

облик за бърза промяна на националната 

идентичност.”

Архитект Мирослав Гръчев е познат в 

Македония като автор на националното 

знаме. Преди да стане преподавател в 

Скопския университет, Гръчев създава 

градоустройствения план на Скопие и е 

кмет на централната столична община.  

„Само дилетант, само будала, който няма 

връзка нито с историята, нито с която и 

да е от науките, които работят с миналото, 

може да говори за македонска култура, 

за македонски корени в праисторията, в 

неолита или палеолита. Това в нормални 

страни би предизвикало масов смях, 

пародии и комедии. При нас на тези хора 

им дават микрофони да говорят сери-

озно и да срамят този народ”, гневи се 

архитектът.

Не така смята обаче идейният съавтор 

на проекта „Скопие 2014” арх. Вангел 

Божиновски. „Когато говорим дали маке-

донската култура, архитектура, изкуство, 

история имат барок, трябва да се каже, че 

по същество 

македонската култура 
оформя барока!” 

Според експремиера Любчо Георгиев-

ски обаче барокът връща Македония към 

югославизацията. „Барокът в република 

Македония съвпада с времето, в което 

Македония е била сръбска колония. Това 

е периодът 1918 – 1941 г. И затова казвам, 

че в Македония покрай процеса на ан-

тиквизация върви и процес на югослави-

зация. От едната страна гледате антични 

македонци, а от другата страна гледате 

югославяни, които в идентичността си 

имат някаква хумористична деменция.”

В предаванията на националната теле-

визия често могат да бъдат чути призиви 

“Сесловенските просветители” Кирил и Методий в центъра на 
Скопие

Паметниците на Гоце Делчев и Даме Груев пред Камен мост
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като този: „От вас, македонците, потомци-

те на Македон, започна бялата раса и от 

вас започна всичко!”

Бившият български посланик в съсед-

ката ни Александър Йорданов (от 2001 до 

2005 г.) смята, че подмяната на историята 

е минала етапа на политическото говоре-

не. „Ако досега македонците правиха тази 

фалшификация само словесно, сега са 

решили и да материализират фалшифика-

цията”, казва Йорданов. „Има и куриозни 

случаи, когато министърът на вътрешните 

работи убедено ме убеждаваше, че всъщ-

ност животът на Земята е започнал от 

това, че всъщност в Библията така е било 

записано, имало в началото и камък, и 

дърво, и македонец. И той е трил камъка 

и дървото и така е тръгнал животът на 

Земята.”

Академик Блаже Ристовски от Маке-

донската академия на науките е баща на 

съвременния македонизъм. Той е автор 

на скандалната македонска енциклопе-

дия, която предизвика истински междуна-

роден скандал - в книгата 

Вапцаров присъства 
като македонски поет  

а българската държава е обвинена в аси-

милация на македонците у нас. Енцикло-

педията е спряна от разпространение в 

Македония. „Те (бел.авт. - българите) бяха 

езическа държава, не бяха приели хрис-

тиянството. А ние вече го бяхме приели в 

рамките на Византия и бяхме християнска 

територия”, категоричен е акад. Ристов-

ски. „Вие виждате какви църкви и катедра-

ли откриваме и днес на наша територия. 

Това беше християнска цивилизация!”

В Скопие се откриват десетки паметни-

ци на исторически личности, брандирани 

като „македонски” герои. Но поне засега 

липсва бюст на „македонската” принцеса 

Клеопатра.

„Всичко изпада на границата на 

смешното и на трагичното. И много често 

изглежда като една гротеска”, твърди 

Александър Йорданов. „В Македония 

например има Дружество на египтяните, 

или на „егюпците”. Аз първо помислих, 

че става дума за някакъв ромски клан, 

цигани, нали. Щото какви египтяни в 

Македония, нали?!”

За всички скептици публикуваме тези 

статии от македонския печат. От тях става 

ясно, че от Дружеството на египтяните в 

Македония не само твърдят, че наброяват 

1 милион души и затова искат да бъдат 

споменати в конституцията на страната, 

но дори настояват между паметниците на 

Александър и Гоце Делчев да бъде издиг-

ната пирамида на централния площад в 

Скопие заради техните „юнаци”, дали своя 

принос към общата антична история на 

страната.  „И най-официално ми обясниха, 

че тъй като някога Александър Маке-

донски е стигал до Египет и е общувал с 

Клеопатра, нали, тя е изпратила някаква 

група от египтяни, които също са идвали 

на посещение. И естествено, като са 

дошли, са се родили деца, останали са тук 

и така нататък”, разказва още бившият 

ни посланик Александър Йорданов. „И 

оттогава още, това е много пр.н.е., отто-

гава в Македония има и живеят истински 

египтяни. И дебело подчертаваха: „Ние не 

сме араби като тези, дето сега населяват 

Египет, ние сме, казва, истинските египтя-

ни, които са съхранени на тази територия. 

Това си го говорят официално. Аз лично 

съм се срещал с председател на Друже-

ството на египтяните в Македония.”

Но най-голямата подмяна идва от тотал-

ното заличаване на общите ни славян-

ски корени със съседите. „Значи вече в 

учебниците, в академичните публикации, 

в книгите – масово там, където вчера 

пишеше, че македонците имат славянско 

потекло, сега пише, че македонците са 

потомци, директни потомци, в директна 

връзка с античните македонци”, гневи 

се бившият македонски премиер Любчо 

Георгиевски. 

Онзи младеж от Скопие ми обяснява 

как Кирил и Методий са основополож-

ниците на македонската книжовност и 

култура, писменост. Питам го за импе-

ратор Юстиниан. „Юстиниан... Правният 

факултет е кръстен на него. Защото е 

бил римски император, който има голям 

принос за земята ни, защото Македония е 

антична земя! Антична земя, където много 

императори са дали много, за да бъдем 

днес това, което сме.”

„Никой нормално не може да каже 

каква е връзката между нас и Юстиниан”, 

опровергава това твърдение архитект 

Мирослав Гръчев, преподавател в Скоп-

ския университет. „Използват се истори-

чески факти, които се смесват с легенди и 

така по един болен, патологичен начин се 

създава една болна пропагандна отрова 

за македонския народ и се прикрива с 

бетон и бронз, с нова идентичност.”

Освен Александър и император 

Юстиниан друг основен герой в проекта 

„Скопие 2014” е цар Самуил, изписан с ‘О’.  

„Цар Самуил е оставил огромна следа в 

историята на Македония, защото се бо-

рел... знаете битката с Волкашин, където 

на всеки 100 войници оставили един с 

едно око”, казва младежът от Скопие, с 

когото говорим на улицата. 

Оказва се, че и думата „славяни” е с 

македонско потекло.  „От македонските 

„склавинии”. Първото име на Самуило-

вата държава било Склавиния, не било 

Бугария!”, твърди акад. Блаже Ристовски 

от МАН. „И още повече, мисията на Кирил 

и Методий е мисия антибългарска! Днес 

те ги славят, и добре ги славят Кирил и 

Методий като национален празник, но 

въпреки това тяхната мисия е в основата 

си антибългарска!”, казва още ученият.

„Ако отворим учебниците в училища-

та в Република Македония, ще видим, 

че България няколко пъти е окупирала 

Македония, българите са фашисти”, 

казва председателят на ВМРО Красимир 

Каракачанов. „Ще видите много фалшифи-

кации относно личности от българската 

история като от Кирил и Методий, цар 

Самуил, братя Миладинови, Гоце Делчев, 

та стигнем и до Вапцаров, които не само 

са македонци, ами са се борили и против 

българите.”

И ако това звучи екзотично, следващата 

част от историята на братска Македония 

е задължителна. През 2008 г. се ражда 

тезата, че македонците имат истински 

живи цар и царица. Те останали на терито-

рията на днешен Пакистан след смъртта 

на Александър по време на похода му в 

Персия преди 3000 години. 

„И в един момент много усилено в 

македонското общество се лансира по 

медиите, в телевизиите и навсякъде, 

че е време роднините да се върнат, т.е. 

че някъде в Пакистан има едно племе, 

племето на хунзите, които са хора, изцяло 

приличащи на днешните македонци, и 

че техният лидер желае да се върне и да 

види майката родина”, разказва бившият 

посланик АЛ. Йорданов. Пред юли 2008 г. 

височайшето посещение се случва. „Ско-

пие беше окичено като че пристига някак-

ва световна личност, цялото държавно 

ръководство бе строено на аерогарата, на 

летището на Скопие, което носи името на 

Александър Велики”, спомня си Йорданов. 

„Червени килими, държавни коли и бяха 

посрещнати принцът и принцесата, които 

пристигат от далечен Пакистан, втората 

родина, така да се каже, на македонския 

народ.”

Според него външно този принц и 

принцеса далеч не приличат на днешните 

македонци, нито на българите. Въпреки 

това им отдават държавнически почести, 

приети са на най-високо равнище – пре-

миер, президент, и са разходени из цяла 

Македония.

Встрани от историята „Скопие 2014” е 

нагледно доказателство, че на Балканите 

всичко, дори изкуството, може да бъде 

политика.  „Звучи 

невероятно! Но тези 

няколко сгради, които 

гледате, и тези памет-

ници са най-голямата 

кражба на века!”, 

казва преподавате-

лят по архитектура 

Мирослав Гръчев. „ За-

мислете се – проектът 

вече струва над 400 

млн. евро!

Онази сграда, 

колкото и да е тър-

жествена, почна с 23 

милиона по договор, 

а всички знаят, че тя 

може да се изгради 

за два пъти по-малко 

пари. Днес тя струва 

вече 45 милиона. 

Колко ще струва до 

края никой не може 

да каже.”

Проектът „Скопие 2014” се случва без 

допитване до народа и без прозрачен 

конкурс за изпълнители. Инвестицията е 

опит на управляващата партия от ВМРО-

ДПНМЕ да обедини македонците пред 

лицето на приближаващия нов етнически 

проблем в страната.  

„Знаете ли, има парадокс. От една стра-

на, вие, славейки името на Александър 

Македонски, преструвайки се, че сте го-

ляма нация, вътрешно ги отделяте всички 

други от себе си. Отлъчвате и албанците, 

и турците, и ромите, и власите. Вместо 

единство правите разделение”, разсъжда-

ва бившият македонски премиер Любчо 

Георгиевски. 

„Тук според плана на правителството 

трябва да бъдат институции, които са 

напълно несъвместими една с друга, 

като например уставен съд и археоло-

гически музей. Това да го покажете в 

някоя телевизионна пародия, хората 

ще се смеят само ако споменете за тази 

малоумна идея”, гневи се арх. Мирослав 

Гръчев, който е преподавател в Скопския 

университет. „Ние живеем в реалността и 

тази сграда, която е само 7000 квадрата, 

в която не може да влезе нито един дял 

от археологическия музей, вече струва 

над  40 млн. евро. Следващите сгради 

са министерство на външните работи и 

някакви безсмислици, които практически 

никой в Македония не знае какво са.” Спо-

ред Гръчев авторът на тези идеи е един 

човек – премиерът на страната Никола 

Груевски.

Какво обаче се случва с тези, които про-

говорят публично? Особено ако нарекат 

себе си „българи в Македония”. През 2007  

„bTV репортерите” разказаха за побоя над 

българи от македонска агитка край плоча-

та на Мара Бунева в Скопие. Няколко ме-

сеца по-късно това интервю е излъчено в 

една от македонските медии в рубриката 

„Без коментар”. Следват няколко бързи 

разследвания и на трима от българите са 

повдигнати различни обвинения. Въпре-

ки протестите на международната общ-

ност, че процесите са политически, двама 

от героите във филма влизат в затвора за 

по 3 години.  „Никой не е предател, можеш 

да бъдеш сърбин, албанец, влах, циганин, 

всекакъв! Ама вече 

като си българин, ти си 
предател! 

казва  Мирослав Ризински, политически 

бежанец от Македония. „За вас, българите, 

требва само един нож и некой да ви зарие 

в дзида!”

Здравко Здравески е бивш командос в 

специалната част „Лъвовете”, създадена от 

Любчо Георгиевски през 2000 г. по време 

на въоръжения конфликт с албанските се-

паратисти. „Казах, че не искам това знаме 

– вентилатора! Защото не го признавам и 

искам лъва – символа на българщината”, 

разказва Здравко. 

След падането 

на Георгиевски 

от власт Здравко 

пише писмо до 

държавната адми-

нистрация, в което 

иска да се откаже 

от македонското 

си гражданство. 

Осъден е на 3 

месеца затвор, а 

лежи общо 3 го-

дини. „И след това 

писмо ми счупиха 

зъбите. Българско 

куче! Българската 

майка да ви е**ме! 

В Македония да 

се чувстваш бъл-

гарин ти струва 

живота.”

„Тука е ком-

плексът на 

македонизма – той знае, че произхожда 

от българското, но за да наложи тоя ма-

кедонизъм, трябва да е най-жесток срещу 

България!”, обяснява силовите прийоми 

бежанецът Мирослав Ризински. „Всякъ-

де, където пишело в историческите и 

архивските данни като „българи”, изтрива 

се и пише се „Македония” или „македон-

ци”. То не можеш да го избришеш! Как ше 

го избришеш?! Няма кой друг да ни пази 

нашата история освен самите ние.”

Момент от поставянето на монумента на Александър Македонски на кон

Македонският лъв

ВИДЕО
На www.BG-VOICE.com може да 
гледате филма на Иван Георги-

ев „МЪКедония”, излъчен в „bTV 
репортерите”
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Панета: За 10 години така и не 
приключихме с „Ал Кайда”

За десетте години, откакто започна войната 

в Афганистан, САЩ не успяха да приключат 

с терористичната организация „Ал Кай-

да”, призна шефът на Пентагона Леон Панета. 

Според него въпреки това Америка продължа-

ва да държи на поетия ангажимент за борба с 

екстремизма в целия свят. Панета за първи път 

едва тази седмица разкри подробности как е бил 

заловен Осама бен Ладен. Ключова роля изиграл 

пакистанският лекар Шакил Африди, вербуван от 

САЩ. Той обиколил къща по къща град Аботабад с твърдението, че трябва да 

ваксинира жителите против полиомиелит, и взимал кръвни проби за ДНК ана-

лиз. Така стигнал до съпругите и децата на Бен Ладен. На 2 май м.г. терорист 

№1 бе убит. Пакистанските власти обаче арестуваха д-р Африди и го обвиниха 

в държавна измяна. Той още е в затвора и аз съм силно притеснен за него, каза 

Леон Панета. 

Студенти ще изучават Бионсе

Ново направление в образователната система се 

опитва да прокара университетът  „Рутгерс” в 

Ню Джърси. Там вече се предлага на студентите 

курс, в който ще се изучава творчеството на поп певицата 

Бионсе. Като част от обучението ще трябва да се изгледат 

видеоклиповете й, да се учат текстовете на парчетата й, 

както и влиянието на творчеството на певицата върху 

политиката на правителството на САЩ по въпросите на 

секса, расовите предразсъдъци и политиката за равен-

ство между половете. Но не само Бионсе е впечатлила 

професорите във ВУЗ-а. Те планират да включат курсове и 

върху творчеството на Нина Симон, Били Холидей, Лейди Гага, Еми Уайнхаус. 

На официалния сайт на университета пише, че тези хора са подбрани, защото 

са успели да привлекат вниманието не само върху песните си, но и върху своя 

живот и своите възгледи като личности.

Арестуваха над 300 
привърженици на „Окупирай 
Оукланд”

Около 300 участници в антикапиталисти-

ческата акция “Окупирай Оукланд” бяха 

арестувани в едноименния калифорнийски 

град, след като протестът им прерасна в безреди-

ци. Трима полицаи бяха ранени. Демонстрантите 

се опитаха да проникнат в пустееща сграда за 

провеждане на срещи, нахлуха в офиса на кмета, 

където устроиха погром, а след това се опитаха да 

превземат помещение на Асоциацията на младите 

мъже християни YMCA. Те започнаха да хвърлят камъни и бутилки по полица-

ите, а в отговор служителите на реда използваха сълзотворен газ. Движението 

„Окупирай Оукланд“ бе създадено по образа на нюйоркското „Окупирай 

Уолстрийт“ и се противопоставя на господството на банките и корпорации-

те, които – както считат активистите – определят финансовата и социалната 

политика на държавата.

След смъртта на Джордж 
Вашингтон го гласели за зомби

След смъртта на първия президент на САЩ 

Джордж Вашингтон през 1799 г. архитектът 

Уилям Торнтън се опитал да го съживи, пише 

“The Daily Mail”. Торнтън е известен като автор на 

Капитолия във Вашингтон, но е имал и медицинско 

образование. Особено се интересувал от преливане 

на кръв - една нова мода за времето си. Преди по-

гребението на Вашингтон, тялото му било покрито 

с лед. Архитектът предложил на съпругата му да го 

възкреси на три етапа. Най-напред трябвало да раз-

мрази тялото и да го разтрие с одеяла, след което да 

постави специално духало в трахеята и да напомпа 

белите дробове с въздух. Накрая щял да прелее в 

тялото кръв от агне, което според Торнтън щяло да вдъхне “искрата на живота” 

в умрелия президент. Вдовицата обаче се усъмнила в цялата работа и отка-

зала. Вестникът се позовава на книгата на Сюзън Ледър „Плът и кръв: транс-

плантацията на органи и кръвопреливането в Америка през XX век” (Flesh and 

Blood: Organ Transplantation and Blood Transfusion in 20th Century America).

Леон Панета

Джордж Вашингтон
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Ще се спука ли ипотечният балон в Канада?
Нови документи показват, че ситуацията е същата като в САЩ преди финансовия 
крах от 2008-а

АЛЕКСАНДЪР МИХОВ
alexander@bg-voice.com

Канада, която се опази от 

сериозна финансова криза, 

може скоро да се окаже 

там, където бяха Съеди-

нените щати през 2008 г. 

Причината е в „мехура” на 

високорисковите ипотеки, които се увели-

чават през последните месеци. Именно те 

взривиха финансовата система на Щатите 

преди 4 години. Сега същата опасност 

грози и Канада.

Според документи, получени от 

„Блумбърг”, агенцията, която се занимава 

с инспекция на финансовите институции 

(АИФИ), е притеснена, че канадските банки 

са все по-малко стриктни в даването на 

заеми за къщи на хора, които не могат да 

докажат доходите си.

Този подход напомня доста на начина, по 

който се издаваха високорискови ипотечни 

заеми в Америка преди 4 години, пише в 

доклада на АИФИ.

Въпреки това реалната ситуация в Кана-

да не е извън контрол, както стана в САЩ 

преди краха на жилищния пазар. По време 

на пика на т.нар. ипотечен мехур през 2006 

г. около една трета от всички издадени 

ипотеки са в категорията „високорискови“. 

За сравнение, само около пет на сто от 

канадските ипотеки са на хора с недоку-

ментирани доходи.

Според икономиста Дейвид Мадани от 

„Капитал Икономикс“ място за притеснение 

няма. Той е на мнение, че в доклада просто 

се говори за облекчаване в стандартите на 

кредитиране, които всъщност са причината 

за бума в пазара на недвижими имоти в 

Канада.

Опасенията на АИФИ обаче са сходни с 

тези на много други наблюдатели, които 

твърдят, че предстои сериозен спад в този 

сектор. „Капитал Икономикс” смята, че сри-

вът ще е около 25%, но други анализатори 

са по-оптимистични.

Шери Купър, главен икономист на БМО 

(Банката на Монреал), казва, че рекордно 

ниските лихвени проценти ще запазят паза-

ра на имоти от крах. Тя направи интересно 

сравнение по темата: „По наше мнение 

канадският жилищен пазар е по-скоро като 

балон, отколкото мехур. Докато мехурите 

винаги се пукат, балоните изпускат малко 

от въздуха, докато не ги надуеш пак.“

Съотношението на 

заеми спрямо доходи 
надвишава 150% 

в Канада, което поставя местното насе-

ление в челните места на света по този 

показател. За сравнение, преди да се срине 

пазарът на имоти в САЩ, този процент бе 

160.

В същото време реалните заплати не са 

в крак с инфлацията, което означава, че 

канадците постепенно обедняват. Взето 

заедно с растящите цени на жилищата, това 

обяснява напрежението върху ипотечния 

пазар.

Тези факти накараха Международния 

валутен фонд (МВФ) да предупреди Канада, 

че ако цените на жилищата и нивата на 

дълга не минат под контрол, страната ще 

бъде изправена пред сериозни финансови 

сътресения.

Според доклад от миналата седмица на 

банката CIBC хората, които взимат нови 

заеми, са именно тези, които имат най-

малка възможност да ги плащат. Банките 

продължават да се конкурират агресивно 

за притежателите на ипотека с рекордно 

ниски лихви – до 2.99%. 

Въпреки някои оптимистични мнения 

на пазара мнозина смятат, че пазарът на 

жилища и ипотеки в Канада е тръгнал по 

нанадолнището и крахът предстои.
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АЛЕКСЕНИЯ ДИМИТРОВА
„24 часа”

Специално за BG VOICE

44-годишната канадка 

Наташа Идън, родена в 

чешкия град Острава, откри 

неочаквано български брат 

и сестра, които не познава. 

За нейна радост те, макар и 

стъписани, са не по-малко щастливи от 

откритието. „На Коледа наистина стават 

чудеса - Господ има 

свой начин да ги пра-

ви. Не мога да ви оп-

иша какво чувствам. 

Очите ми са пълни 

със сълзи от щастие. 

Това е нещо, за което 

съм мечтала от 18-ата 

си година. Радвам 

се, че идва точно 

сега, преди Коледа. 

Това е най-хубавият 

подарък, който съм 

получавала”, казва 

жената, която живее в 

Калгари.

Не по-малко 

щастлив е мъжът й 

Боб, който започна 

издирването. „Аз съм 

пенсиониран поли-

цейски служител с 

28-годишен стаж, имам опит в разслед-

ванията, включително на организира-

ната престъпност, но вие ме изумихте. 

За няколко седмици направихте това, 

което съпругата ми и аз опитваме от го-

дини”, казва мъжът. Той и Наташа с тъга 

научават, че човекът, когото тя смята за 

свой баща - Васил Стоянов от София, 

е починал преди близо 20 години и е 

отнесъл голяма част от тайната със себе 

си. За детето, което оставил в чешкия 

град, знаела само българската му 

съпруга, с която се развел преди 25 го-

дини. След време тя споделила тайната 

със сина Бойко и дъщерята Мануела.

„Бях чувал от майка ми, но не знаех 

подробности. Когато се обадихте да ми 

кажете, че някой ме търси от чужбина, 

това бе последното, което ми хрумна. А 

ето че тъкмо то се оказа истина”, казва 

50-годишният Бойко Стоянов, когото 

откриваме в София.

Той даже не знаел дали има брат или 

сестра от кратката връзка на баща си 

преди 44 години в Чехия. „Всичко е като 

филм. Разликата е, че се случва на мен”, 

усмихва се Бойко. После допълва, че с 

радост ще пише на новата си сестра и 

ще й прати снимка на общия им баща.

Не по-малко стъ-

писана е сестра му 

Мануела, която от 20 

години живее в Бос-

тън. Когато й съобщил, 

че го е потърсила 

сестра им, първата й 

реакция била: „Сигу-

рен ли си?” „Поемам 

малко въздух, за да 

продължа. Още съм в 

шок от новината, но 

в добър шок”, казва 

47-годишната Ману-

ела. Двете със сестра 

й Наташа си разменят 

имейли и не могат да 

повярват, че това се 

случва на тях. „Всичко 

ми е малко като на 

сън. Колко хора по-

лучават такива вести, 

когато са на повече от 40 години”, казва 

Мануела. Едно от първите неща, които 

направила, било да намери профила на 

новата си сестра във Facebook. „Снимки, 

снимки,

целият й живот мина пред 
погледа ми 

- трите й деца, майка й, мъжът й. Опит-

вам се да си представя как се е чувства-

ла, без да познава баща си, и как нещо 

винаги й е липсвало. Чета, че спонсо-

рира деца от Бангладеш и Етиопия, 

сигурно не е случайно”, казва Мануела. 

Тя не упреква баща си. „Нещата същест-

вуват независимо от нашите желания. 

Как можем да кажем, че е направил 

грешка? Тази грешка е наша сестра. 

Тя ни е търсила 15 години, знаела е за 

нас от 26 години, а ние разбираме чак 

сега. Ами нашите майки?”, разсъждава 

Мануела.

В същата посока 

мисли и сестра й 

Наташа. „Надявам 

се децата на баща 

ми да не се чувст-

ват предадени от 

него. Всеки прави 

грешки в живо-

та, не можем да 

върнем времето 

назад, трябва да 

гледаме напред”, 

казва Наташа. 

Тя научила кой 

е истинският й 

баща на 18-ия си 

рожден ден. „Това 

бе подаръкът 

ми от мама. Бе 

шок за мен, но също и обяснение защо 

съм толкова различна от другите ми 2 

сестри”, казва Наташа.

Оттогава започнала да пита разни 

хора дали имат контакт с България, за 

да й помогнат. „Уви, не стигнах дони-

къде”, казва Наташа. Преди 13 години 

се свързала с Червения кръст. След 3 

месеца оттам й отговорили, че не могат 

да й дадат информация, защото Васил 

е женен и има семейство. Опитала да 

обясни, че не иска да се втурва в жи-

вота му, а само да се запознае с него и 

децата му, пък ако те не желаят контакт, 

ще го приеме. Напразно. „Това бе краят 

за известно време. После опитах в раз-

ни форуми в интернет, но пак ударих на 

камък”, казва Наташа. Майка й казала, 

че българинът пристигнал от металур-

гичен завод край София да работи като 

Канадка от Чехия откри брат 
в София и сестра в Бостън
Цели 45 години ги издирвала, но не се отказала

Боб Идън и съпругата му Наташа

Наташа Идън от Калгари, щастлива, че 
намери българските си брат и сестра

Бойко Стоянов от София и сестра му Мануела от Бостън, щастливи, че са 
намерили сестра си Наташа в Канада.

снимки: Aвторката и личен архив
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електроинженер в Острава. Живеел 

в общежитие във Витковице. Жената 

управлявала мотриса. Тя разбрала, че 

Васил има семейство и деца в София, 

едва след като научила, че е бременна. 

Българинът настоял да махне детето, 

но жената отказала. Така на бял свят се 

появила Наташа. Скоро след раждане-

то майка й се омъжила за друг, който 

приел момичето като свое.

Преди повече от 20 години Наташа 

решила да замине за Канада. Избяга-

ла през Югославия с тогавашния си 

съпруг и 8-месечния им син. По пътя за 

австрийската граница

живеели в старата си кола

която се счупила ден преди да се добе-

рат до Австрия. Останали на пътя без 

храна и пари, но късметът им се усмих-

нал. Приютило ги непознато семейство, 

което им помогнало да стигнат грани-

цата. Минути след бягството ги засти-

гнал дъжд от граничарски куршуми. 13 

месеца Наташа и мъжът й живели в еми-

грантски лагер в Австрия. После зами-

нали за Канада, където жената родила 

2 момиченца, 

но скоро се 

разделили. За 

да има гъв-

каво работно 

време, през 

1999 г. жената 

се впуснала 

в бизнеса с 

недвижими 

имоти.

Трудни-

ят й живот 

бил едно от 

първите неща, 

които впеча-

тлили новата 

й сестра Ма-

нуела. „Четох 

как е бягала през австрийската граница 

с 8-месечния си син, как патрулите са 

стреляли по тях, но за щастие не са мог-

ли да ги улучат. Нямам представа кое я 

е накарало да вземе такова решение. 

Било е през 1989 г., не съм я познавала. 

И аз бях решила същото, но лагерите ме 

плашеха. Затова изчаках да ме приемат 

в университет в САЩ и тръгнах през 

1991 г. И сега по неведомите пътища 

божи, 20 години по-късно се намираме 

с един човек, създаден от нашия баща и 

пазен в тайна през тези години. Колкото 

и да се питаме „защо сега”, няма да раз-

берем, просто трябва да го приемем”, 

споделя Мануела. Сега всички се чудят 

как ще продължи животът им оттук на-

татък: „Дали ще бъде все едно, че нищо 

не се е случило, или ще има промяна? 

Откакто разбрах, че имам сестра, върша 

всичко уж като друг път, но нещо е раз-

лично. Вече зная тайна, свързана с мен”, 

казва Мануела. 

Когато На-

таша реши-

ла да търси 

баща си, тя 

започнала 

да събира 

информация 

от майка си. 

За съжале-

ние жената 

си спомняла 

твърде мал-

ко. „Минали 

са почти 

45 години 

оттогава, а 

и едва ли 

някога е 

мислила, че 

ще тръгна 

да го търся и че ще мога да го намеря”, 

казва Наташа.

Въпреки това не се отказала. „Мога да 

чета малко на български, но очевидно 

това не бе достатъчно, за да намеря 

това, което търся”, казва жената. С тъга 

установила, че заводът край Острава 

в Чехия, където работел Васил, бил 

закрит малко след падането на кому-

низма. Така и последната надежда, че 

ще открие човека, чиито гени носи, се 

изпарила. Когато през 2009 г. се омъжи-

ла за Боб, споделила с него болката си. 

Той опитал да й помогне. Като начало 

открил човек с подобно име и година 

на раждане в щата Вашингтон.

„Окуражавах Наташа 

да му се обади, но при 

всеки опит тя ставаше 

напрегната. През октом-

ври тази година си ка-

зах: „Ще се обадя вместо 

нея. Имам този номер 

от 2 години, трябва 

да направя нещо, за 

да разбера това ли е 

човекът, или да про-

дължавам по друг път”, 

казва Боб. След кратък 

разговор по телефона 

станало ясно, че има 

съвпадение на имената, 

но това не е човекът, 

когото търсят. Така Боб 

почнал отново.

„Толкова много оби-

чам Наташа, че исках 

да й помогна да открие 

истината за миналото 

си”, казва съпругът. Той 

прекарал още много 

седмици в търсене по 

интернет без успех. 

„Понеже не исках да 

предавам надеждите 

й, започнах да чета фо-

руми и блогове, които 

да ми дадат идея как да 

продължа”, казва Боб.

Така открил рубриката за издирване 

на роднини в българския всекидневник 

„24 часа”. След като написал писмо, 

започнал да се моли да получи отговор. 

Не казал нищо на съпругата си, за да 

не й дава напразни очаквания. Когато 

получил отговор, не можел да повярва 

на очите си.

„Едва тогава ми призна, че 
е писал с молба за помощ”
казва жената. И двамата почнали да 

се молят търсенето да е успешно. „24 

часа“ бе последната ни надежда и ето, 

че милостивият Господ ни чу”, казва 

Наташа. Няколко седмици по-късно, 

докато пътувал, за да събере децата им 

за Коледа, Боб получил съобщение от 

съпругата си. „Съобщаваше ми, че баща 

й е открит, че е починал, но от вестни-

ка са намерили сина му и дъщеря му, 

които се падат полубрат и полусестра 

на Наташа. Оттогава има толкова въл-

нение наоколо. С нея започнаха да се 

свързват племенници и племеннички и 

всички са нетърпеливи да научат всич-

ко едни за други. Това е щастие, което 

няма цена”, казва Боб. Наташа от своя 

страна веднага се обадила на майка 

си в Чехия. „Тя бе много развълнувана 

и щастлива, че се е намерило семей-

ството на татко в България, а аз съм 

открила брат и сестра. В същото време 

бе малко тъжна, че баща ми е починал, 

защото той е бил любовта на живота й. 

Като разбра, че се е развел, както и тя, 

мисля, че малко тъгува - може би щяха 

да бъдат една хубава двойка”, споделя 

Наташа.

Тя казва, че изпитва истинско 

удоволствие от контакта с новото си се-

мейство. Дъщерята на брат ми вече ме 

прибави във Facebook и е толкова щаст-

лива, че има нова леля и трима нови 

братовчеди”, казва Наташа. Преди дни 

тя говорила за първи път с новата си се-

стра по телефона. „И двете бяхме много 

развълнувани, а тя и учудена, че не 

съм се отказала през всичките години”, 

завършва Наташа. Двете вероятно ще 

са първите, които ще се видят - дели ги 

само американско-канадската граница. 

А после мечтаят да съберат останалите 

от новото си голямо семейство.

Мануела от Бостън

Наташа с майка си в Острава

Таткото Васил в София
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Бананово руло

СТАНИСЛАВА СОТИРОВА
Лек и приятен десерт с ванилов блат 

с лек ванилов крем и свежи банани. 
Рулото е с покритие от бяла сметана и 
пресни ягоди. Изключително подходя-
що за детски рождени дни и празници, 
както и за възрастни с предпочитания 
за по-леки и ненатрапчиво сладки 
десерти.  Предлагаме го на парче или 
направен по поръчка специално за 
вашия празник. Само на сладкарския 
щанд на CITY FRESH MARKET
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Макар законите 

SOPA и PIPA, за 

които BG VOICE 

подробно разка-

за в миналия си 

брой, да не бяха 

гласувани от Конгреса засега, Бълга-

рия тихомълком се присъедини към 

тях. Миналата седмица, без никаква 

официална разгласа и без да е имало 

какъвто и да било дебат в обществото, 

държавата е подписала противоре-

чивото международно споразумение 

ACTA, което е следствие на тези два уж 

несъществуващи закона. Така всички 

българи, независимо в коя част на све-

та се намират, ако ползват торент тра-

кери от България, за да свалят филми, 

без да са платили за тях, попадат под 

ударите на ACTA. Този закон, маскиран 

като международно споразумение, за 

да се избегне гласуването му в нацио-

налните парламенти, се подготвяше в 

почти пълна секретност от около три 

години. За възможните ефекти от него 

се заговори активно едва през послед-

ните седмици покрай кампанията на 

интернет гигантите срещу SOPA и PIPA. 

Протестите срещу ACTA бързо заляха 

не само интернет. На митинг срещу спо-

разумението излязоха хиляди поляци, 

а главният докладчик на Европейския 

парламент по въпроса за споразуме-

нието подаде оставка. Но какво точно 

България тихомълком въведе 
антипиратските мерки на САЩ
Всеки, който сваля филми от български торент тракери, 
вече може да бъде осъден, независимо къде по света се намира

представлява ACTA и как засяга обик-

новените потребители?  

Какво е ACTA? 
Anti-Counterfeiting Trade Agreement 

е международно търговско споразу-

мение, което има за цел да установи 

единни норми за защита на авторското 

право както за физически, така и за 

дигитални продукти или услуги. На 

практика то размива разликата между 

фалшифицирането на стоки и споде-

лянето на файлове в интернет. Според 

споразумението по еднакъв начин се 

третират нелегално произведени обув-

ки Nike, рокли Dolce&Gabana и споделя-

нето на музика в интернет.

Как споразумението 

засяга интернет 

потребителите 

в целия свят? 

ACTA предвижда въвеждането на по-

строги мерки за опазване на авторските 

права в интернет. Първо, дава възмож-

ност на носителите на права да изискат 

от интернет провайдърите да предоста-

вят информация за своите потребители, 

за които се предполага, че нарушават 

авторски права. Тя трябва да бъде дос-

татъчна, за да може да ги идентифицира. 

Също така ACTA предвижда да се вземат 

Карикатура Христо Комарницки

Megaupload може да изгуби цялата информация на потребителите си
Федерални прокурори твърдят, че информаци-

ята на потребителите на Megaupload може да 
бъде изтрита след четвъртък, съобщава npr.

org. Властите блокираха достъпа до интернет сайта 
www.megaupload.com миналата седмица и повдигнаха 
обвинения срещу седем лица, твърдейки, че там има 
милиони нелегални филми, музикални файлове и друг 
вид съдържание. Представители на компанията обаче 
казват, че на нейните сървъри се съхранява информация 
на потребители, включително семейни снимки и лични 
документи. Те нямат възможност да видят или копират 
своите файлове, качени на www.megaupload.com след 
неговото затваряне от властите.

Проблемът е, че Megaupload плаща на външна хостинг 
компания да съхранява данните, но правителството е 
блокирало сметките на организацията и сега тя не може да 
плаща на своите подизпълнители. В резултат на това двете 

хостинг компании - Carpathia Inc. и Cogent Communications 
Group Inc., могат да започнат да трият съхраняваната при тях 
информация, започвайки този четвъртък (3.02). Правител-
ствените служби са копирали част от информацията, но не са 
взели физически сървърите. Нещо повече – срокът за достъп 
до това съдържание е изтекъл и вече дори разследващите 
органи нямат право да достигат до него. Сървърите са изцяло 
под контрола на Carpathia Inc. и Cogent Communications 
Group Inc. и бъдещето на съхраняваните файлове трябва да 
се обсъжда с тях, казват прокурорите, работещи по делото. 
Адвокатът на Megaupload Ира Роткин коментира, че работи 
с прокурорите, за да се опитат да запазят информацията, 
защото тя е важна както за потребителите, така и за самата 
обвинена компания, за да може да се защити в съда. Според 
Роткин от изтриване е заплашена информацията на над 
50 млн. потребители, качвали свои файлове в сайта www.
megaupload.com.

мерки срещу опитите на потребителите 

да избегнат това действие. Например, 

ако някой се опита да скрие реалния си 

IP адрес зад proxy сървър, това може да 

се счете за нарушение. И най-важното, 

ако сваляте безплатно филм от българ-

ски торент тракер, независимо дали го 

правите от територията на България, 

САЩ или Канада, попадате под ударите 

на ACTA и можете скоро да очаквате 

съответните органи у дома си.

ACTA не налага промени на законите в 
България, коментираха от Министерството 
на икономиката, енергетиката и туризма 
(МИЕТ), което е координиращо ведом-
ство по въпросите за международните 
търговски споразумения. Всички позиции 
на страната по ACTA са съгласувани и 
изготвени от съответните 
министерства, чиито 
компетенции се покриват 
в отделните глави на дого-
вора. След това на 16 но-
ември 2011 г. окончателно-
то споразумение е внесено 
за одобрение в Министер-
ския съвет, като вносител 
е МИЕТ. То е одобрено и на 
11 януари 2012 г. към него 
последва второ решение, 
с което се упълномощава 
българският посланик в 
Токио да подпише ACTA в 
четвъртък, 26 януари. В интер-
нет обаче се развихри истинска буря 

срещу ACTA. Най-популярният сайт за то-
ренти в България – “Замунда”, организира 
феновете си на мащабна акция, отправена 
към българските евродепутати. Тъй като в 
Европарламента настроенията са против 
споразумението, а през юни темата за него 
ще се гледа на пленарно заседание там, от 
“Замунда” призоваха всички да изпратят 
персонални мейли до българските пра-

теници в Брюксел да гласуват против 
ACTA. Торент тракерът публикува 

примерен текст и персоналните 
мейл адреси на всички бъл-
гарски евродепутати. Засега 

единствено членът на ДПС 
Метин Казак е обявил 
позиция по ACTA – той 
подкрепя споразуме-

нието и ще гласува “за”. 
Останалите нямат мнение. 
Предстои да видим докол-
ко тази акция ще успее да 
ги убеди, че споразуме-

нието е вредно за свободата 
на интернет пространството.
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Миналите два 

броя на BG Voice 

описаха някои от 

триковете, които 

американците 

прилагат, за да по-

лучат каквото желаят на по-ниска цена  

или да успеят да убедят някоя голяма 

корпорация да им разреши проблема. 

Поднесете оплакването си като 

сандвич!

Ако имате проблем и сте страхотно 

ядосани, а и знаете, че ще се наложи 

да прекарате половин час на телефо-

на, спорейки с някой представител 

на отдел „Обслужване на клиента” 

(CSR – Customer Service Representative), 

запазете присъствие на духа и не 

повишавайте тон. Оплакването ви би 

изглеждало много „по-апетитно”, ако го 

представите под формата на метафо-

ричен сандвич. Първата „филия” ще 

„отвори ушите” на агента. Всеки застава 

в отбранителна позиция, когато го 

нападат. Ако обаче започнете разгово-

ра с позитивна нотка в гласа, вашият 

слушател би бил доста по-отворен към 

намиране на разрешение на проблема 

ви. Не забравяйте да забележите името 

на CSR и да го използвате във всяко 

второ изречение. Доказано е научно, 

че невроните в мозъка ни се  „запалват” 

при звука на собственото ни име и че 

хората автоматично обръщат внимание 

на някой, който се интересува от тях. 

НЕВЕНА ГЕОРГИЕВА
Експерт по банкови закони и лични финанси

(Продължение от миналия брой)

Когато имам оплакване, аз започвам 

разговора с факта, че съм дългогоди-

шен клиент и винаги съм била много 

доволна от тяхното обслужване. 

Обяснявам колко съм изненадана, че 

съм срещнала трудност, и съм сигурна, 

че може да се намери разрешение на 

проблема ми. Отнасяйте се меко към 

агента и безмилостно към проблема.  

След като сте предразположили пред-

ставителя да е приятелски настроен 

към вас,  добавете „месото” към 

вашия сандвич – про-

блема, който имате, 

и разрешението, 

за което се надя-

вате. Завършете 

с горната „филия” 

на сандвича 

– споделете 

колко сте 

благо-

дар-

ни, 

че 

сте 

по-

падна-

ли на 

толкова 

любезен и 

отзив-

чив 

агент, и 

колко много 

жела- ете да 

останете лоялен 

клиент на тази компания.

Президентът иска да чуе какво 

имате да кажете!

Е, може би преувеличавам... Но 

оплакване до шефа на компанията не е 

отдавна остаряло клише. Тази тактика 

работи успешно – особено що се от-

нася до големите корпорации, защото 

президентът има специален отдел/

представител, който получава широки 

правомощия да направи всякакви про-

блеми да „изчезнат”. Ръководителят на 

компанията е много чувствителен към 

репутацията на фирмата, ето защо него-

вият екип е оторизиран да разрешава 

всякакви въпроси главоломно бързо. 

Когато нещата не вървят по очаквания 

за вас начин, благодарете за съществу-

ването на Google и намерете телефона 

или е-mail адреса на изпълни-

телния ди- ректор на 

корпо- рацията. 

Ако едно 

бързо 

Google 

тър-

сене 

не 

помогне, 

следните 

уебсайтове 

са пълни с 

подобна 

информа-

ция: www.jigsaw.com; www.hoovers.com; 

Google Finance или Yahoo Finance. 

През лятото братовчедката на съ-

пруга ми имаше страхотни проблеми 

с доставчика си на интернет. Цели три 

месеца тя трябваше да си е постоянно 

у дома, защото 16 различни техни-

ци идваха, за да опитат да отстранят 

повредата, но всеки път се оказваше, че 

след два-три дни интернета пак го няма. 

Накрая на Трейси й дойде до гуша - тя 

не можеше да понесе пореден половин 

часов разговор с отдел „Обслужване на 

клиента”. Братовчедката намери адреса 

на един от управителите в борда на ди-

ректорите на компанията и му написа 

e-mail. Беше много учтива и се отнесе 

с необходимото уважение към високо-

поставеното лице, но твърдо 

обясни, че проблемът, с 

който се е сблъскала, 

е абсолютно непри-

емлив и решение 

трябва да се намери 

веднага. Половин 

час по-късно тя 

получи обаждане 

лично от шефа на 

техническия 

отдел на 

съот-

вет-

ната 

корпо-

рация. Той 

изпрати 

мениджъра 

на отдела за 

щата Илинойс да 

извърши поправка-

та и даде на Трейси 

6 месеца безпла-

тен интернет. Раз-

бира се, тя повече 

няма оплаквания от 

качеството на интерне-

та си.

Така че, когато ви се струва, че плаща-

те твърде много за някоя услуга, или не 

намирате разрешение на проблема си, 

спомнете си за тактиките, които разгле-

дах в последните три броя на BG Voice, 

и ги приложете с усмивка! Вече получих 

няколко читателски обаждания, които 

с радост потвърдиха, че тези трикове 

наистина работят – опитайте ги и вие!

Как да се сдобием с желаното?



ТЕЛЕГРАФ CANADA

Премиерът иска 
повишаване на 
възрастта за 
пенсия

Премиерът Стивън Харпър използва 

икономическия форум в Давос, за да 

разкрие плановете на правителство-

то за реформа в пенсионната система. Според 

него възрастта за пенсиониране трябва да се 

увеличи. Харпър каза още, че финансовата 

криза, която люлее Европа и донякъде САЩ, 

съвсем леко е засегнала икономиката на Канада. Това действало благоприятно 

върху чуждите инвестиции в Канада.

Осъдиха афганистанци за 
убийство на честта

Трима афганистански ими-

гранти в Канада – съпруг, 

съпруга и синът им, бяха 

осъдени на 25 години затвор за 

убийства на честта. Те умъртвили 

три момичета - Зайнаб, Сахар и 

Гети, на 13, 17 и 19 години, и тяхната 

майка – Рони Мохамад на 52 годи-

ни, която била първа съпруга на 

единия от извършителите. Телата 

на жертвите били захвърлени в 

канал в Кингстън, Онтарио. Според 

главата на фамилията – 58-годиш-

ният Мохамад Шафиа, момичетата искали да уронят семейната чест, като 

излизали с немюсюлмани. Решението за отмъщението било взето, след като 

най-възрастната от тийнейджърките се обадила в социалната служба, за да се 

спаси от тормоза. Шафиа имал и втора съпруга на име Тоба по време на брака 

си с майката на жертвата. Съдът установи, че Тоба е помагала в убийствата и 

също ще лежи 25 години в затвора. Заради двуженството мъжът може да загу-

би имигрантския си статут.

Опозицията търси лидер

8 претендента за лидер 

на Новата демократи-

ческа партия – главната 

опозиционна сила в Канада, 

се събраха в Халифакс за 

вторите поредни дебати 

преди окончателния избор на председател на партията. След две седмици ще 

се проведат още едни дебати, последвани и от още на всеки две седмици до 

окончателната дата за избор – 24 март. 

Иззеха всички партиди от 
2-процентното мляко на Neilson 
Trutaste

Корпорацията Saputo, която 

произвежда млечни про-

дукти, съобщи, че е иззе-

ла от търговската мрежа цялата 

партида от млека с два процента 

масленост, продавани под марката 

Neilson Trutaste. Това стана, след 

като Инспекцията по храните CFIA 

обяви опасенията си, че в млякото 

може да се съдържат компоненти от 

почистващи химикали. Става дума 

за 4-литровите опаковки със срок 

на годност до 12 февруари, чийто 

баркод е UPC 066800 00404 4. Срок 

на годност на млякото - 12 февруари. 

На пластмасова плака той е обозна-

чен като 590 FE12 H7. От инспекцията призоваха всички потребители веднага 

да потърсят лекарска помощ, ако са консумирали въпросните млека. Засега 

случаи на отравяния не са регистрирани. Повече информация може да се по-

лучи на безплатен телефон 1-866-665-3070 или ако пишете на следния адрес: 

consumer@saputo.com.

Убийците от семейство Шафиа

Стивън Харпър
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Заплашил го, че ще му запали 
магазина и че е отвлякъл жена му

50-годишният българин Слав 

Митев, за когото има съмне-

ние, че страда от психично 

разстройство, е упражнявал 

тормоз над бившия иконом 

на принцеса Даяна - Пол 

Бърел. Това стана ясно по време на 

съдебно заседание този вторник срещу 

Митев, в което Бърел разказа подробно 

целия ужас, който е преживял благода-

рение на българина, съобщава “Дейли 

Мейл”. Всичко започнало на 14 юни 

миналата година с поредица телефонни 

обаждания в цветарския магазин на 

някогашния иконом. Непознат глас в 

слушалката заявявал заплашително на 

Бърел, че скоро магазинът му “ще гори 

като факла и всичко ще стане в стък-

ла”. “Преди десет години моят преди-

шен цветарски магазин наистина бе 

подпален и аз с ужас си спомних онзи 

период. Казах си: Боже, нима всичко ще 

се повтори отново”, разказа Бърел пред 

съда. Британската полиция веднага 

поставила под наблю-

дение телефона и два 

дни по-късно, когато 

българинът се обадил 

пак, проследила лини-

ята. Така успяла да го 

залови. Митев позвъ-

нил няколко пъти. Най-

страшен бил един от 

последните разговори. 

Тогава българинът се 

провикнал в слушалка-

та: Мария, Мария. “Още 

помня този момент. 

Това бе най-шокиращо 

за мен, защото така се 

казва жена ми. И аз го 

попитах: Нали знаете, 

че Мария не е тук? Тя 

е в Америка. А той ми 

отвърна: Не, не е, не 

я ли чуваш? И това, 

което можех да чуя във 

фонов режим, беше 

един хлипащ 

женски глас. 

Някой през съл-

зи зовеше: Помогнете ми, 

моля. Помогнете ми! Мога 

честно да ви кажа, че сто-

махът ми се сви от ужас.” 

Веднага след това Бърел 

звъннал на съпругата си, 

която често пътувала до 

САЩ, където има жилище, 

за да се увери, че е жива 

и здрава.

Докато Бърел даваше 

показания пред съда, 

Митев го гледаше с лека 

усмивка, пише “Дейли 

Мейл”. Впрочем не е ясно 

дали българинът изобщо 

ще получи присъда, тъй 

като съдът постави под 

съмнение здравословно-

то му състояние. Делото 

бе прекратено, а на Митев 

е назначена психиатрична експертиза. 

От резултатите й зависи дали той ще 

се запъти към затвора или към някоя 

болница.

Самият Бърел бе клиент на правосъ-

дието през 2002. Тогава срещу него бе 

заведено дело за кражба на стотици лич-

ни вещи на принцеса Даяна. Процесът 

срещу иконома бе прекратен неочаква-

но след намеса в последния момент на 

кралица Елизабет Втора. Веднага след 

това той започна да осребрява всичко, 

до което е имал достъп покрай работата 

си за принцесата. Първо издаде книга, 

в която бе включил нейни лични писма, 

отправени до него или такива, които 

той е успял да придобие. През 2006 пък 

извади на бял свят и писмено признание 

на принцесата, че е получила информа-

ция за подготвяното й убийство, маски-

рано като автомобилна катастрофа.

Българин психар 
тероризирал бившия 
иконом на принцеса Даяна

Бърел се оплака, че в едно от 
обажданията Митев го накарал да 
мисли, че съпругата му Мария (на 
снимката) е отвлечена от него

Пол Бърел Слав Митев
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Изгодните сделки са при нас. Най-добрите цени.

ПРОДАЖБА И РЕМОНТ НА АВТОМОБИЛИ
30 до 40 НОВИ КОЛИ ВСЕКИ МЕСЕЦ

867 Kipling Ave. Etobicoke
  
SALES: МЕCHANIC SHOP
(416) 823 2403 Ангел (416) 786 7259 Пламен Недялков
(416) 821 1221 Петър (647) 504 6579 Пламен Борисов

За повече информация 
намерете ни в интернет:
 www.firstautogroup.ca

Гилдията на актьорите избра „The Help”, 
тази на режисьорите - „The Artist”
Макар актьорите да са мнозинство в академията, която определя оскарите, очакванията са 
за триумф на филма, предпочетен от режисьорите

Драмата “The Help” 

получи три награди от 

Гилдията на екранни-

те актьори в САЩ на 

церемония, провела 

се в неделя, 29 януари, 

сред които за най-добър актьорски 

състав, с което  изненадващо надделя 

над настоящия фаворит в почти всички 

филмови отличия френско-белгийския 

“The Artist”. “The Help” се състезаваше 

в най-много категории - общо четири, 

като си тръгна с отличия и за актрисата 

в главната роля Виола Дейвис (номи-

нирана за „Оскар”), а Октавия Спенсър 

получи награда за най-добра актриса 

в поддържаща роля. И двете играят 

камериерки, които се сблъскват с 

проблемите на дискриминацията във 

филм, чието действие се развива в Ми-

сисипи през 60-те години на миналия 

век. Дейвис благодари на афроамери-

канската актриса Сисил Тайсън, която 

била нейното вдъхновение като дете и 

бе сред публиката на церемонията. Тя 

напомни на присъстващите си колеги 

и на зрителите, че все още има нужда 

от промяна в настоящата американска 

култура. Немият филм “The Artist” успя 

да се пребори само в една категория 

- за главна мъжка роля, където Жан 

Дюжарден победи актьори като Брад 

Пит и Джордж Клуни, от което той са-

мият изглеждаше видимо изненадан на 

сцената, допълва агенцията. 

За най-добра мъжка поддържа-

ща роля бе отличен 82-годишният 

Кристофър Плъмър за участието му в 

“Beginners”, където играе възрастен 

човек, който разкрива своята хомо-

сексуалност. Наградите на Гилдията на 

екранните актьори на САЩ винаги са 

били следени с интерес от киноманите, 

особено имайки предвид, че актьорите 

са най-голямата гласимаща група във 

филмовата академия, която определя 

оскарите, които ще бъдат връчени на 26 

февруари в Лос Анджелис. 

В телевизионните категории като 

най-добра телевизионна драма бе 

определен сериалът „Boardwalk Empire”, 

а за най-добра комедийна поредица – 

“Modern Family”, като и двете заглавия 

печелят за втора поредна година. Стив 

Бушеми бе отличен като най-добър 

драматичен актьор на малкия екран, 

докато Алек Болдуин, Бети Уайт и 

„Modern Family” бяха тримата победите-

ли в отделните актьорски категории за 

комедии. Награда за цялостен принос 

получи Мери Тайлър Мур - звезда 

от комедията „Дик ван Дайк” от 60-те 

години, която затвърждава славата си 

с предаването „Шоуто на Мери Тайлър 

Мур” през 70-те и участва в филмовия 

режисьорски дебют на Робърт Редфорд 

“Ordinary People”.

Ден преди актьорите своите предпо-

читания изрази и Гилдията на режи-

сьорите DGA. Те обаче заложиха на “The 

Artist”, чийто режисьор Мишел Азана-

вичус бе обявен за най-добър.  Това 

добави още една победа в траектори-

ята на успеха на филма, който мнозина 

сочат и като фаворит за „Оскар 2012” (10 

номинации). В голяма част от случа-

ите Академията за филмово изкуство 

и наука, която дава оскарите, избира 

за най-добър филм този, направен от 

носителя на наградата за най-добър 

режисьор от DGA.

BG VOICE ще е единствената българ-

ска медия с екип на червения килим 

преди началото на церемонията. На 

специална секция във вестника и он-

лайн на www.BG-VOICE.com ще може да 

прочетете последните новини, ексклу-

зивни снимки и видео от червения 

килим.

Mобилно приложение ще наднича 
зад кулисите на оскарите

Мобилното приложение Oscars app е разработено съвместно от 

Академията за филмово изкуство и наука и телевизионната група 

Disney-ABC и ще дава на своите потребители поглед зад кулисите в 

една от най-големите и важни нощи в Холивуд за годината, предаде 

„Ройтерс”. „Това е нещо като вашия придружител на оскарите, който може да бъде 

с вас от минутата, в която се обявяват номинациите, до всички останали моменти 

от събитието”, обяснява Карин Гилфорд, старши вицепрезидент на дигитални-

те медии на ABC.com. Мобилното приложение е безплатно и е разработено за 

iPhone и iPad. То ще предлага интерактивно съдържание като интервюта, моменти 

от случващото се зад кулисите, както и исторически моменти от миналото на 

наградите. 
Гилфорд допълва, че ново съдържание ще се предлага всеки ден до настъпва-

нето на оскарите. Допълнително към приложението ще има и игра „Моите избра-
ници” (My Picks), в която феновете ще могат да публикуват своите предположения 
за тазгодишните победители, както и да ги сравнят с тези на своите приятели.

На 26 февруари ще има и новини и видео на живо, което ще идва от няколко 
стратегически поставени камери на мястото на събитието, включително и благо-
дарствена камера, пред която победителите ще имат повече време да благода-
рят на всички, на които искат. Миналата година тези камери са успели да уловят 
множество паметни мигове, допълва Гилфорд. „Един от любимите ми моменти бе, 
когато Джеф Бриджис бе толкова развълнуван и пред допълнителната камера 
благодареше на всички, на които не успя да благодари на сцената, които бяха 
толкова много, че се наложи да му дадем стол”, казва още тя.

Октавия Спенсър от „The Help” - 
носителка на наградата за най-добра 
поддържаща женска роля

Алек Болдуин с наградата за най-добър 
актьор в комедиен сериал – “30 Rock”

Жан Дюжарден Стив Бушеми
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Какво говори 
мълчанието 
на одумваната 
Юлияна?

Искам или не, но темата 

за отсъствието на пре-

зидентската съпруга 

Юлияна Плевнелиева 

не просто присъства 

- тя направо нахлу в 

медиите и превзе публичното прос-

транство. Опитах се да я пренебрегна 

заради старото познанство със семей-

ство Плевнелиеви от времето, когато 

днешният г-н президент беше Росен, 

дошъл на представянето на книгата 

ми за автограф на опашката на пло-

щада, опразнен от мавзолея на Георги 

Димитров, но пълен с мои читатели. А 

книгата се казва „Мълчанието е злото” 

(признавам, не помня какво съм на-

писал като посвещение на Росен). Как 

да не го наруша по повод мълчанието 

на Юлияна, за 

да развия обра-

тната в тази 

ситуация теза?

Не очаквай-

те спомени, 

пикантерии 

и оценки за 

отсъстващата 

днес от офици-

алността г-жа 

Плевнелиева. И 

аз съм инат…

Имам репли-

ка обаче към 

една от тезите, насаждана от „познава-

чи” по темата. Съпругата на президента 

според тях била длъжна да застане до 

него - дори за мъничко, ей така поне 

веднъж - например при полагането на 

клетвата, за да запуши устата на нездра-

вото любопитство. Било неуважение 

от нейна страна да не го прави. Един 

колега днес дори изрази мнение, че 

ако дори само 10 стотинки е похарчила 

държавата за нея (за охрана или друго), 

тя била длъжна…

Много интересно: колко говорители 

се намират на един човек, решил да 

замълчи! Не съм упълномощен да съм 

един от тях, но с мълвата, която одумва 

едно мълчание, съм готов да споря. 

И да кажа следното под формата на 

ИВО ИНДЖЕВ

въпрос: защо не признавате правото на 

един човек да НЕ лицемерничи?

Лицемерието е част от цената, която 

човек плаща за влизането си в дипло-

мацията и политиката - дипломатите го 

признават дипломатично, а политиците 

яростно отричат този факт, с което 

подчертават още повече очевидното за 

всички явление. Нима не е лицемерие 

да загубиш избори и да съобщиш, че 

си победил заради по-добри резултат 

от онзи, с който си загубил предиш-

ния път? Политиците, без изключение 

(колкото и да мразя обобщенията в 

духа на „всички са маскари”, но такива 

са правилата в политиката - другото 

би било отказ от битка за печелене на 

избиратели), четат статистиката като 

дявола Евангелието, в което всеки от 

тях си намира по нещичко хубаво за 

себе си на сравнителна основа. Не че 

казвам нещо ново, но го припомням, 

за да го приложа към „нашия случай” 

(какъв е точно той впрочем така и не е 

известно).

Питам пак: поради какви причини, 

ако г-жа Плевнелиева има непоноси-

мост към началника на мъжа си, който 

нарича това „опозиционност”, която му 

била известна, трябва да се явява пред 

хората и да се ръкува с него?

Не искам да 

бъркам в старата 

рана, отново зара-

ди свои приятели, 

на които не мога 

и не искам да 

бъда съдник, но 

все пак има хора, 

които гнусливо 

не пожелаха да 

вземат награда от 

ръката на Първа-

нов - като поетът 

Борис Христов. 

Защо това право 

да бъде отказано на Юлияна Плевне-

лиева и тя да бъде „задължавана” да 

потиска своето истинско „опозиционно” 

отношение към Борисов?

Мълчанието наистина е злото, с 

което трябва да се преборим, но не и 

когато то е единственото оръжие на 

една личност, която няма друг „по-

лезен ход” да се защити от насилие 

върху личността си. Това би трябвало 

да проумеят, ако не и да признаят (не)

уважаемите медии, които си въобразя-

ват, че съпругата на президента бяга от 

тяхното неотразимо внимание. Трябва 

да й признаят правото на отбрана не 

толкова от публичността, колкото от 

публичната истина, че не всички сме 

длъжни да лицемерничим.

Юлияна Плевнелиева
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“Аз мога да съм ви очаровала, но не мога да 

очаровам Магърдич и жена му. Не мога да оча-

ровам “Сиа Адвъртайзинг” с нейните изисква-

ния за хепи соцлица”

Актрисата Албена Чакърова осъзнава, че не може да 

е симпатична на всички

КАЗАНА ДУМА
“Аз като чета пресата, нашия от-

бор не го броят за жив. На трето място сме, но ни смятат за умрели”
Димитър Димитров-Херо, старши 

треньор на “Черноморец”, се чуди на 
кой свят е

“Винаги съм подбирал една жена по 

външния й вид, защото за мен това е пър-

вото най-важно условие. Ако излезе прос-

та на първия ни разговор, продължавам да 

насочвам усилията си в други посоки”

Милионерът Христо Сираков смята до пенсия 

да търси половинката си

“Свобода или гръд?”
Заглавие във в. “Стандарт нюз”

“Невинен съм. Ако ще убивам, ще го направя де-
ликатно”

Ромският барон Кирил Раш-ков-Цар Киро пред съда



$3.5 млн. за  
30-сек. реклама  
за Супербоул
Следват ги Anheuser-Busch, Coca Cola и PepsiCo

Големите компании от Coca 

Cola до Volkswagen точат 

зъби в очакване да увели-

чат шума около клиповете 

си по време на Супербоул. 

Колкото и да се е увеличила 

цената на рекламното време, то остава 

най-апетитно за фирмите с много пари. 

NBC, която ще излъчва в неделя мача 

между „Ню Инглънд Пейтриътс” и „Ню 

Йорк Джайънтс”, продаде 30-секундни-

те спотове за средно $3.5 милиона. Това 

е с около $500 хиляди повече отпреди 

година, когато финалът на шампионата 

по американски футбол беше излъчван 

от Fox. Очаква се около 100 милиона 

зрители да наблюдават двубоя в Инди-

анаполис, който е едно от телевизион-

ните събития с постоянна аудитория 

през годините. Американският футбол 

е толкова ценен, че лигата наскоро 

подобри условията по договора за 

мачовете от редовния сезон и ще полу-

чава около 6 млрд. долара на година от 

ESPN, кабелни оператори и сателитния 

доставчик DirecTV. Anheuser-Busch, 

която обикновено си купува ексклузи-

витет сред производителите на бира, 

отново ще похарчи най-много, показ-

ват проучвания на пазара. Coca Cola 

и PepsiCo ще се борят за надмощие в 

безалкохолните напитки. Клиповете 

на Coca Cola в почивката на първата и 

втората четвърт ще акцентират върху 

компютърно изработените бели мечки, 

които гледат мача. След това мечките 

ще оживеят в Twitter, Facebook и в спе-

циално изработена интернет страница, 

където ще отговарят на феновете и ще 

коментират мача. Те ще имат дори свой 

хаштаг в Twitter #GameDayPolarBears. 

Феновете, които харесат рекламата на 

Pepsi с победителя от американското 

издание на X Factor Мелани Амаро, ще 

могат да свалят безплатно на мобилни-

те си телефони видеото с изпълнението 

й на песента на Отис Рединг „Уважение” 

чрез приложението Shazam. Компания-

та има партньорство с онлайн радиото 

Pandora Media и специалиста по теле-

визионни продукти за социални медии 

GetGlue.

Автомобилната индустрия отново 

е номер 1 по разходи за реклама. 

Производителите на автомобили се 

завърнаха на сцената миналата година, 

а една от най-впечатляващите реклами 

беше на Volkswagen с детето, облече-

но като Дарт Вейдър, контролиращо 

светлините на „Пасат”. Тази година ре-

кламният клип на „Ауди” е насочен към 

привържениците на сагата „Twilight” и 

ще бъде излъчен в първата почивка. 

Той ще акцентира върху модела S7, 

чиято LED технология на фаровете ще 

има неочаквани последици за партито 

на млади вампири. В „Ауди” се надяват 

да привлекат феновете си в Twitter с 

хаштаг #SoLongVampires.

Шоуто в почивките също е важен 

елемент от Супербоул. Феновете още 

помнят как през 2004 Джанет Джексън 

направи именно на Супербоул нелош 

опит да си върне популярността, като 

Джъстин Тимбърлейк, с когото изпъл-

няваше дует, уж неволно й разголи 

зърното на гърдата. А тази година пък 

Мадона подготвя свое шоу.

Вампири се зъбят от рекламата на “Ауди” за Супербоул

Coca Cola набляга на белите мечки
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TV АКЦЕНТИ
Tr io

РЕКЛАМИРАЙ ТУК
(708) 415-6985

Финалът на 
първото 
актьор-
ско 
риалити 
шоу “Ма-

шина за звезди” бе изтеглен 
за тази неделя, с около ме-
сец по-рано от първоначал-
но обявеното. От няколко 
дни по ТВ7 се въртят кратки 
клипове с участниците, а 
зрителите определят кой 
от 15-те кандидати за слава 
в Star Machine ще потегли 
за Меката на киното в Холи-
вуд. На 5 февруари един от 
щастливите избраници на 
първото актьорско риали-
ти ще сбъдне мечтата си, 
като спечели двегодишно 
обучение във Филмовата 
академия на Ню Йорк и 
замине за студиата на 
Universal в Лос Анджелис. 
По форумите в България 
коментират, че е странно 
как най-добрите участници 
в момента са в опашката на 
класацията. „Напрежение-
то е огромно. Дори аз не 
бих се наел да участвам в 
подобно състезание за тол-
кова кратко време. Нашата 
професия е на мига – той 
те извисява или проваля с 

гръм и трясък. Три секунди 
в киното осигуряват ле-
гендата за вечни времена 
– както се случи с щраква-
нето на пръсти на Лайза 
Минели в „Кабаре”. Но 
човек винаги има какво да 
усъвършенства. Продължа-
вам да се уча дори от мла-
дите колеги в Star Machine. 
Дано да бъдат забелязани 
от режисьори и продуцен-
ти. Между тях има много 
добри артисти”, твърди 
актьорът Валентин Танев. 
Според него само интели-
гентният професионалист 
владее жанровете. Тъкмо 
заради това в неделя, 5 
февруари, от 19:45 (BG) или 

на запис в удобно за вас 
време от TRIO Television 
ТВ7 ще излъчва на живо от 
„Модерен театър” как 15-те 
са подготвили следващата 
задача – откъси от светов-
ни мюзикли. Прочутият 
хореограф Росен Михай-
лов е направил истински 
спектакъл. „Ангелите на 
Касиел”, „Петте димящи 
дула” и „Бандата на Марий” 
пеят и танцуват в сцени от 
„Мулен Руж”, „Уестсайдска 
история”, „Кабаре”, „Девет”, 
„Ах, този джаз”. С тях на сце-
ната са няколко от звездите 
на „Арабеск”. А в края на 
шоуто ще е и кулминацията 
с победителя.

„Машина за звезди” 
спира тази неделя

Галин е фаворитът на зрителите засега

Четвъртък, 03.02
БНТ 2, 13.40 (BG)

“Петльовден”
документален филм за 
народния обичай

Четвъртък, 03.02
БНТ 1, 18.45 (BG) – 1-ва част
БНТ 1, 21.00 (BG) – 2-ра част
“180 минути голям смях със Стоян-
ка Мутафова” документален филм 
по случай 90 г. от рождението й

Четвъртък, 03.01
Неделя, 06.02 - финал
ТВ 7, 19.45 (BG)
“Машина за звезди”
актьорско риалити
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„Кастинг” 
стартира на 
6 февруари

bTV с пълна пара 
подбира талантите 
на България

Боряна Пунчева и Мариан Вълев, Димитър 
Коцев-Шошо и Снежина Петрова ще са асистен-
ти на участниците в най-новото риалити шоу 
“Кастинг”, което тръгва следващия понеделник, 

6 февруари, по БНТ1. Любопитно е, че то започва само 
ден след края на “Машина за звезди”.  Как БНТ избра фи-
налистите ще видите от 20.45 ч. (BG) или в удобно за вас 
време от TRIO Television. Повече от 5000 души в пет града 
в страната се състезаваха за шанса да спечелят голямата 
награда – 
главна роля 
в следващия 
сериал 
„Национал-
ната медия”. 
Освен че 
ще видите 
емоциите, 
които пре-
дизвикаха 
кастингите в 
страната, ще 
разберете кои са всички фази, през които ще преминат 
участниците, ще се срещнете с истинските звезди на 
българското кино, спечелили кастинги за български и 
чужди продукции, и ще имате реалния шанс да надни-
кнете зад кулисите на шоуто. БНТ ще покаже и кои са 
хората в звездното жури, които ще направят съдбовния 
избор и ще променят живота на един от избраните. А 
също как ще гласуват зрителите и журито и кое ще е 
решаващо при избора на победителя, който ще спечели 
голямата награда.

Хилда Казасян отново е в журито и за втория сезон на шоуто

Човек, който играе билярд по най-нетрадицион-
ния начин, няколкото художници, които също 
рисуват екзотично, млади танцьори и танцови 
формации… Това са част от претендентите 

за новия сезон на шоуто “България търси талант”, което 
ще се излъчва през пролетта по bTV. Едни от най-изу-
мителните танцьори сред близо 40-те танцови групи 
и участници са на крехката възраст от 8 до 10 години. 
Любителите на музиката също не са малко. Млад бъл-

гарин, който 
работи и живее 
в чужбина, 
шашна журито 
с умението си 
да композира 
на момента, 
създавайки 
уникални музи-
кални форми. 
Забавните мо-
менти в шоуто 
продължиха 

с една дама, представила себе си като екстрасенска, 
която чисти радиация. Уменията й останаха загадка, тъй 
като радиация в района на снимките нямаше, но дамата 
беше твърдо решена да докаже какви способности има 
и направи здравна картина на правителството. По време 
на снимачните дни се разбра и че екипът на предаването 
е подготвил изненада за следващия етап от снимките. 
Талантите ще бъдат оценявани от една от най-обичаните 
български актриси, която ще се присъедини към журито 
по време на последната фаза от кастингите.

Четвъртък, 03.02
Петък, 04.02
Понеделник, 07.02
Вторник, 08.02
Сряда, 09.02
bTV, 20.00 (BG)
“Пепел от рози”
сериал с Берен Саат, 
Турция, 2011

Петък, 04.02
БНТ 2, 21.15 (BG)

Концерт на група “Ъп-
сурт” и Лора Караджова

Петък, 04.02
БНТ 2, 17.25 (BG)
Баскетбол (мъже): “Рил-
ски спортист” – “ЛУКойл 
Академик”

Петък, 04.02
БНТ 2, 13.35 (BG)

“От Пирина чак до Рила”
фолклорно предаване
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„Нова тв” връща 
„Черешката на 
тортата”

Екшън петъци с Жан-Клод ван 
Дам по bTV Action

Кулинарното 
шоу, с което 
Nova отчето-
ха рейтин-

гови успехи през 
лятото, ще се завърне 
в късния праймтайм 
на канала след месец. 
От 20 февруари всяка 
делнична вечер нови 
популярни личности 
ще посрещат VIP гости със специално приготвено меню. 
Епизодите от втория сезон на „Черешката на тортата” ще 
се излъчват в 22.30 (BG) или на запис в удобно за вас 
време от TRIO Television срещу “Шоуто на Слави” по 
bTV. Усилията им отново ще бъдат оценявани от готвач-
консултанта Иван Манчев.

Сред първите звезди, които ще готвят за зрителите, 
са водещата на “Фермер търси жена” Алекс Сърчаджи-
ева, съдията от X Factor Мага и певицата Нона Йотова. 
Още популярни риалити звезди и лица на предавания и 
филмови проекти на „Нова” и дружески канали се очаква 
да готвят пред зрителите. Сред тях са Део, звездите от 
сериала “Етажна собственост” и водещата на “Надиграй 
ме” по „БНТ Свят” Милена Славова. Актьорът Славчо Пеев 
също е сред новите VIP готвачи.

През февруари 
bTV Action 
ще зарадва 
любителите 

на адреналина с екшън 
петъци с участието на един 
от най-любимите актьори, 
специалистът по източни 
бойни изкуства  Жан Клод 
ван Дам. Точно в 22:00 часа 
(BG) или on demand от 
TRIO Television зрителите 
ще гледат блокбъстърите 

„Универсален войник: 
Завръщането”, „Максимален 
риск”, „Двойна комбина” 
и премиерния за канала 
„Тежка кавалерия”. Екшън 
приключението започва 
още тази седмица на 3 
февруари с „Универсален 
войник: Завръщането”, 
когато Жан-Клод ван Дам 
ще влезе в ролята на Люк 
Деверо – неуморен войник, 
който е единственият 

останал жив след при-
ключването на проекта 
„Универсален боец”. Люк 
се е оттеглил, докато не го 
назначават за технически 
експерт по нов специален 
проект на правителството, 
чиято цел е да се подготви 
по-силен, по-обигран, 
по-изискан и интелиген-
тен войник. Проектът 
върви по план, докато в 
един момент суперком-
пютърът на войника С.Е.Т. 
(Майкъл Джей Уайт) не 
развива свой собствен 
умствен потенциал. С.Е.Т. 
започва да крои какви ли 
не планове, сред които и 
унищожението на Деверо 
и отвличането на дъ-

щеря му. В три поредни 
съботи пък – на 11, 18 и 24 
февруари, екшън каналът 
ще завърти и трите части 
на блокбъстъра „Умирай 
трудно” с участието на 
Брус Уилис.

Събота, 04.02
БНТ 1, 12.55 (BG)
Световна купа по ски 
алпийски дисциплини
спускания мъже, пряко 
от Шамони, Франция 

Събота, 04.02
БНТ 2, 14.10 (BG)
“Без любов не се живее”
концерт на Володя 
Стоянов

Събота, 05.02
Ринг тв, 14.30
Футбол: “Уест хемп” – 
“Милуол”
среща от Чемпиъншип, 
пряко от Англия

Събота, 04.02
БНТ 2, 17.25 (BG)
Волейбол (мъже): 
“Левски Волей” – “Пирин 
Балканстрой”
среща от Национална 
волейболна суперлига, 
пряко от София



 
 

100% Owner 
Operators

  

owner operator - 
  

55  
(  )

      130 000     $3.80  

 Dry Van  Trucking

  $83 350,00   $83 350,00  
    $7 800,00   $7 800,00  

Lic, ifta 2290  $5 000,00   $5 000,00  

    $7 800,00   $9 360,00  
  10      $13 000,00   $13 000,00  

  $7 000,00   $7 000,00  
    $3 600,00   $3 600,00  

:  $127 550,00   $129 110,00  
   

  $222 300,00   $286 000,00  
12 %   $26 676,00   $34 320,00  

   $127 550,00   $129 110,00  
:  $68 074,00   $122 570,00  

  Owner Operator  $0.523     $0.942    

   dry van     $1,71     
   MAK Trucking   $2,20   



  –   
                -  !

   10   

      !
   !

         $2.20 
    (   ). 

       . 
    -     dry van.

 $1000 SIGN ON BONUS
     -   
  Fuel card - discount
  Lease purchase available - 0% Downpayment
  Plates, permits & equipment provided
  ,     

 ,     .

MAK TRUCKING INC
6071 N Milwaukee ave, Chicago, IL 60646

tel.: 773-432-4141,   fax: 773-303-8424
maktrucking.com
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Събота, 05.02
Ринг тв, 19.20 (BG)
Футбол: “Бирмингам” – 
“Саутхемптън”
Среща от Чемпиъншип, 
пряко от Англия

Събота, 05.02
bTV, 20.00 (BG)
“Легендата за Испания”
сериал с Роберто Енри-
кес, Испания, 2010

Събота, 04.02
БНТ 2, 21.50 (BG)
“След вас”
романтична комедия с 
Даниел Отьой, Франция, 
2003

Събота, 04.02
ТВ 7, 22.00 (BG)
“Само за твоите очи”
екшън с Роджа Мур от по-
редицата за Джеймс Бонд, 
Великобритания, 1981

Неделя, 05.02
БНТ 1, 17.35 (BG)
Световна купа по сноу-
борд - пряко от Вейсоназ, 
Швейцария

Неделя, 05.02
БНТ 1, 00.15 (BG)
“Празникът на козела”
драма с Изабела Роселини, 
Доминиканска република, Ис-
пания, Великобритания, 2005

Неделя, 05.02
БНТ 2, 20.00 (BG)
“Младостта се завръща”
концерт на Михаил Бел-
чев и приятели

Неделя, 05.02
bTV Cinema, 22.30 (BG)
“Звънец, книга и свещ”
комедия с Джеймс Стю-
ард, САЩ, 1958

Доза арт кино с „Хубав живот” 
по БНТ 2
Внимавай кого ще 

поканиш вкъщи -  
един или нашест-
вие на мнозина... 

Старият семеен дом на 
влюбен младеж е превзет 
от родителите на неговата 
любима. Ернан работи като 
куриер. След като близките 
му имигрират в Испания, 
той остава сам в семей-
ната къща. Запознава се с 
Патрисия. Запленен от ней-
ната красота, той я убежда-
ва да отиде да живее при 
него. Още при нанасянето 
й двамата се сближават 
интимно. На другия ден 
обаче нейното семейство 
пристига от провинцията 
и се нанася в къщата. Това 

е началото на кошмара на 
Ернан...

Аржентинско-френско-
холандският филм “Хубав 
живот” е дебютен за режи-
сьора Леонардо ди Сесаре 
и от раз му донася купища 
награди: 3 награди „Сре-
бърен кондор“ за: филм на 
Леонардо ди Сесаре, роля 
на младата актриса Мариа-
на Ангилери и оригинален 
сценарий на Леонардо ди 
Сесаре и Ханс Гарино от 
Аржентинската асоциация 
на филмовите критици 
(2005); 2 награди за: най-до-
бър филм на Леонардо ди 
Сесаре и най-добър сцена-
рий на Леонардо ди Сесаре 
и Ханс Гарино от Междуна-

родния филмов фестивал в 
Мар дел Плата, Аржентина 
(2004); Голямата награда 
за филма на Леонардо ди 
Сесаре от Фестивала на 
латиноамериканското кино 

в Тулуза, Франция (2004); 
Наградата за най-добър 
млад режисьор на Леонар-
до ди Сесаре от Междуна-
родния филмов фестивал 
във Валядолид (2004).
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Само един на осем потребители 
на Facebook харесва Timeline
Добър или не, новият облик става задължителен

По-малко от един на всеки десет 
потребители на социалната мре-
жа Facebook подкрепя плановете 
й да направи „биографичната” 

опция Timeline задължителна за всички. Това 
става ясно от проучване, осъществено от 
Sophos – компания, занимаваща се с реше-
ния за сигурност онлайн. Попитани са 4 хил. 
потребители на социалната мрежа и едва 8% 
от тях са отговорили, че харесват ново-
въведението. За сметка на това цели 51% 
са посочили, че са „притеснени” от новия 
формат. През следващите няколко седмици 

потребителите ще бъдат предупредени, че 
разполагат с период от седем дни да изтрият 
всичката информация от своите профили, 
която не искат да бъде видима в новия 
Timeline. След това профилите на всички 
ще бъдат преформатирани. От Facebook 
твърдят, че Timeline не променя по никакъв 
начин съществуващите настройки за раз-
пространение на лични данни. Въпреки това 
много от потребителите са притеснени, а го-
ляма част просто не харесват новия Timeline 
и са против идеята да им се налага подобна 
промяна, без да им се оставя възможността 

сами да преценят дали желаят да превклю-

чат към новия изглед, или да запазят стария.

Във Facebook има доста групи против 

Timeline, създадени от потребители от 

най-различни държави, включително и от 

България. Много от присъединилите се там 

питат дали има хитринка, с която да върнат 

стария облик на персоналната си страница 

в социалната мрежа. Такава засега не е изна-

мерена, но има други трикове, които могат 

да улеснят използването на Timeline. BG 

VOICE ви предлага най-важните 6 съвета:

1. Скриване на 
съдържание от вашия 

Timeline профил

Повечето от вас не харесват Timeline, 

защото показва цялата ни Facebook 

история и има много по-малко настрой-

ки за поверителност. От друга страна 

обаче, дава опция „Hide from Timeline“, 

чрез която вие можете ръчно да скрие-

те всичко, което пожелаете.

2. Персонализиране на 
вашите „Любими кутии“

Можете да редактирате Facebook 

Timeline кутиите, които са в началото 

на вашия профил. За да редактирате 

кутията, кликнете върху малката стрел-

ка и я скрийте. За съжаление обаче не 

можете да скриете списъка с приятели 

и снимките.

3. Скриване на рекламите

Задръжте курсора върху рекламата 

и кликнете върху X-бутона. След това 

ще имате възможност да напишете при-

чината, поради която я скривате. Тази 

Timeline функция ще скрие рекламата и 

ще покаже различна, когато обновите 

или отидете до някоя друга страница.

4. Функция за Timeline 
постовете

С кликване върху символа в началото 

на всеки пост той ще бъде показан в 

двойна колона и ще бъде най-отгоре на 

профила ви.

5. Разберете какво е 
видимо във вашия 
профил за другите

Тази функция ще ви помогне да раз-

берете как другите ще видят профила 

ви и съответно ще можете да скриете 

нещата, които искате.

6. Направете филм за 
живота си в Timeline

Timeline Movier Maker - това е името 

на безплатния инструмент, който 

може да използвате, за да създадете 

кратък филм за своя живот, използ-

вайки данните, публикувани на вашата 

Facebook Timeline. Софтуерът използва 

съдържанието на вашата стена, за да 

създаде автоматично кратък биографи-

чен филм за вас, който по-късно може 

да публикувате във Facebook. Разбира 

Харесвате Timeline или не, но изпълнителният директор 
на Facebook Марк Зукърбърг ви заповядва да я 
приемете. “Това е следващата крачка от развитието на 
социалната мрежа”, казва той

се, внимавайте какво 

точно съдържание се 

появява във видеото - 

възможно е из дълби-

ните на вашата линия 

на времето да се 

появи нещо компро-

метиращо. Може да 

започнете да използ-

вате Timeline Movie 

Maker тук - http://www.

timelinemoviemaker.

com/.
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От началото на новия 

век изминаха малко 

повече от 11 години, а 

американският канал 

“Дискавъри” вече е 

готов с класацията на 

най-големите научни открития за този 

период. 

На първо място 

е скоростта, с 

която се топят 

ледовете. Тя се 

оказва по-висока, 

отколкото се пред-

полагаше преди. 

Учените, занимава-

щи се с климата на 

Земята, са устано-

вили, че гигант-

ските ледници на 

Гренландия и Ан-

тарктида се топят 

по-бързо. Прочута-

та снежна шапка на Килиманджаро, как-

то и на други планини могат напълно да 

изчезнат. Дебелите ледове на Арктика 

бързо намаляват, а това означава, че 

през летния период Северният ледовит 

океан ще остане без ледове. Главният 

проблем са последиците от топенето. 

Според някои прогнози вследствие на 

повишаването на нивото на световния 

океан под вода ще 

се окажат градове 

и острови.

От друга страна, 

планинските лед-

ници по целия свят 

ще станат източник 

на прясна вода за 

милиарди хора.

На второ място 

е начертаването 

на картата на 

човешкия геном. 

Бяха необходи-

ми 10 години и 

международното 

сътрудничество на учени, за да бъде 

направена през 2000 г. „черновата” на 

целия човешки геном. 

През 2003 г. послед-

ва окончателната 

версия.

Финансираният от 

САЩ Human Genome 

Project и неговият 

частен конкурент 

Celera Genomics поло-

жиха едни от най-го-

лемите научни усилия 

в историята, разкри-

ли повече от интимни 

подробности за това 

какво в действителност представлява 

човешкото същество.

На трето място е

откриването на вода на 
планетата Марс

През 2008 г. апаратът „Феникс” на 

НАСА кацна на Червената планета, за да 

потвърди наличието на вода и да наме-

ри признаци за органични съединения. 

Откритието, направено от „Феникс”, не 

само потвърди наличието на вода на 

Марс, за което и преди предполагаха 

учените, но и даде надежди, че в тази 

среда могат да се развиват микроби.

На четвърто място е получаването 

на стволови клетки по етичен път. 

През 2007 г. учените от Университета 

на Киото и университета „Уисконсин-

Медисън” независимо едни от други 

накараха обикновени човешки кожни 

клетки да се държат като ембрионални 

стволови клетки. Възрастните клетки 

се превърнаха в плурипотентни клетки, 

или клетки, които могат да се окажат 

какъвто и да било друг вид клетки. Тези 

плурипотентни клетки на възрастен 

човек решиха два важни проблема. Те 

позволиха да се избегнат етичните съо-

бражения и финансовите ограничения.

Постижението може да осигури така 

необходимите за терапевтични цели 

стволови клетки, без да се прибягва до 

клониране на ембриони.

На пето място е управляването на 

протези с помощта на сигнали от мо-

зъка. Киборгите постепенно започнаха 

да се превръщат в реалност. През отми-

наващото десетилетие бяха постигнати 

големи успехи в контролирането от хо-

рата на автоматизирани части на тялото 

и компютрите с помощта на интелекта. 

На шесто място е откриването на 

планети „пришълци”. През 2008 г. 

астрономи с помощта на космическия 

телескоп „Хъбъл” и инфрачервените 

обсерватории „Кен” и „Джемини” на 

Хаваите обявиха, че са наблюдавали 

екзопланети, които кръжат около 

далечни звезди. Двете обсерватории 

заснеха тези светове. Специалисти от 

обсерваторията „Кен” наблюдаваха три 

екзопланети, които обикалят около 

звездата HR8799, разположена на 150 

светлинни години от Земята. Благода-

рение на „Хъбъл” бе заснета масивната 

екзопланета около звездата Фомалхаут, 

разположена на 25 светлинни години от 

нашата планета.

На седмо място са

новите предци на човека

През 2002 г. в северните части на 

Чад изследователи откриха череп на 

6-7 милиона години, принадлежал на 

Sahelanthropus tchadensis - известен 

като Toumai (Тумай). Тъй като бе наме-

рен само черепът, учените не успяха да 

кажат дали този прародител на човека 

е ходил изправен на два крака.

След това се появи Арди. През 2009 г. 

в Североизточна Етиопия беше открита 

пълен скелет на хуманоида Ardipithecus 

ramidus на 

възраст 4,4 ми-

лиона години.

На осмо мяс-

то е потвър-

ждаването на 

съществува-

нето на тъмна 

материя. През 

лятото на 2006 

г. астрономи 

обявиха, че са 

се сдобили с 

преки дока-

зателства за 

съществуване-

то на тъмна материя. Те бяха получени 

при внимателното претегляне на газ и 

звезди между два галактически купа в 

звездния куп Булит (Куршум).

На девето място е изучаването на 

меките тъкани на динозаврите. През 

2005 г. Мери Хигбай Швайцер и нейните 

колеги съобщиха, че са намерили 

кръвоносни съдове, костна матрица и 

други клетки на фосилизирана бедрена 

кост на малък Тиранозавър рекс. Полу-

чените от меките тъкани аминокисели-

ни напомнят на тези при съвременните 

пилета, което според учените говори за 

връзка между динозаврите и птиците.

На последното, десето, място е от-

криването на нов космически обект 

в Слънчевата система. През януари 

2005 г. Майк Браун и неговият екип 

благодарение на обсерваторията „Пало-

мар” откриха планетата-джудже Ерида 

- малко тяло, което е с 27% по-голямо от 

Плутон. Ерида стана 9-ото най-голямо 

космическо тяло от известните, които 

обикалят около Слънцето.

Най-големите научни открития 
от началото на XXI век
Сред тях са новите предци на човека и 
потвърждението, че на Марс има вода

Марс изглежда твърде суров, но учените намират климата му удобен поне 
за микроби

Откритият череп на Тумай

Специалистите предполагат, че прародителят ни е изглеждал така
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Стоянка Мутафова: 
Време ми е да играя пистолетна 
бабичка
На рождени дни се крия, но тази година няма как, ще стана на 90 и ще 
се вдига врява, казва грандамата на българския театър

ДОЛОРЕС ВИТАНОВА 
“Класа”

На 2 февруари 

голямата актриса 

Стоянка Мутафо-

ва навършва 90 

години. Навръх 

юбилея си тя 

продължава да играе с пълна пара 

в театъра и да се снима в телеви-

зията. Грандамата на българския 

театър все още мечтае за нови 

роли. И разчита на стари и верни 

приятели.

Г-жо Мутафова, през 2010 г. обя-

вихте, че ще приключите участията 

си в театъра. Продължавате ли да 

мислите така?

 - О, досега не съм прекратила учас-

тията си и нямам такива намерения. 

Не съм съобщавала, че ще се откажа. 

Просто по онова време играх в една 

ужасна пиеса, „Позорище”, режисирана 

от Николай Гундеров. Може би творбата 

е била хубава, защото е поставяна в Че-

хия, а аз познавам чешкия театър много 

добре и съм сигурна, че там не биха се 

заели с нещо слабо. За съжаление при 

нас пиесата не можа да стане. Там се 

набърка едно посредствено момченце, 

което съвсем развали нещата. Аз изпит-

вах отвращение от това, което играя, 

и, повярвайте ми, не само аз. Повечето 

от артистите бяхме с много неприятно 

чувство към това, което работихме. И 

заявих на тогавашния директор на Са-

тирата Атанас Атанасов, че ще е много 

жалко, ако точно с тази постановка 

се разделя с театъра. Все пак съм на 

години, може всичко да се случи и ще е 

много жалко, ако хората ме запомнят с 

„Позорище”. След няколко дни той ми 

каза, че съм права, защото наистина 

пиесата е лошо поставена и е доста 

объркана.

Коя драма е по-голяма – да слезеш 

от сцената или да останеш прекалено 

дълго?

 - Да останеш на сцената, когато е 

време да си тръгнеш, е най-трагичното. 

Ужасно е да усетиш, че зрителите те 

приемат с иронична усмивка, подигра-

вателно. Не бих позволила такова нещо. 

Аз съм много критична към себе си и 

когато дойде време, сама ще сляза от 

сцената. В момента обаче имам сили и 

енергия и продължавам.

За себе си казвате, че можете да 

сте много весела, а след това много 

тъжна. Кое през последните години 

ви носи радост и кое – тъга?

 - И аз самата не мога да определя 

какво би ме зарадвало и какво би ме 

натъжило. Настроенията идват и си 

отиват.

Твърдите, че сте трагичка, откъде 

черпите толкова положителна енер-

гия, за да заредите с нея препълне-

ните със зрители салони?

 - О, този въпрос е толкова излишен. 

Не мога да отговоря еднозначно. Явно 

тази енергия си я нося вътре в мен, 

със сигурност не я черпя отникъде. 

Например много приятели ме питат 

защо не пия. Аз съм пълна въздържа-

телка. Казвам им, аз и без това винаги 

съм вътрешно пияна и ако употребя и 

алкохол, малко в повечко ще ми дойде! 

(Смее се)
Изиграли сте много роли, остана ли 

роля, за която да сте мечтали и все 

още не сте я получили?

 - Моя неосъществена мечта си оста-

на ролята на госпожа Уорън в „Профе-

сията на г-жа Уорън“ на Бърнард Шоу. 

Тогава щях да работя с Младен Киселов. 

Цялата роля е един страшен монолог. 

Героинята се преструва, че е богата, 

че е от висшето общество, а всъщност 

е една сводница, бивша проститутка, 

която иска да измъкне дъщеря си от 

мизерията. Но се разминах с ролята за 

съжаление. Киселов замина и нещата 

се разпаднаха. Разбира се, и в момента 

има роли, които бих се радвала да изи-

грая, ако ме поканят.

Ще се съгласите ли да поемете 

малка роля?

 - О, аз винаги съм обичала малките, 

пистолетни роли. Дори те се играят 

много по-трудно от централните. Малки 

са, но носят голям идеен заряд, всичко 

е по-кондензирано. Мисля, че ще е 

чудесно да изиграя някоя пистолетна 

бабичка. В момента на младите актьори 

им е по-лесно, защото им се обръща 

много повече внимание. Дава им се 

възможност за изяви. Но пък всяка 

монета си има и обратна страна. Мисля, 

че сега има и много подводни камъни 

в театъра. Той се 

лута, търси нови 

форми, оттук идват 

и трудностите. 

Идват нови режи-

сьори, някои от тях 

не много добри, и 

могат да объркат 

тотално младите 

актьори.

Ако вашите 

млади колеги ви 

поискат съвет, 

какво бихте им 

казали?

 - Бих им казала, 

че актьорската 

професия е бедна професия и в стре-

межа си да изкарат малко повече пари 

често се впускат в участия, които могат 

да ги убият като актьори. Затова, когато 

приемат каквато и да била роля, трябва 

да го правят с повишено внимание. 

Най-страшното за един актьор е да 

стане безинтересен, халтурата разваля 

актьора. С две думи – печелете, но не 

изневерявайте на таланта си!

Финансовата криза ще се отрази ли 

пагубно на театъра? Ще се изпразнят 

ли театралните салони?

С мъжа на живота си Нейчо Попов, починал през 1974 г.

С Георги Калоянчев-Калата
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 - Ох, докога ще е тази криза, бе? 

Разбира се, че се отразява зле! Всеки 

тръгва да печели по един евтин начин. 

Но пак ще повторя – колкото и да е 

притиснат от немотията, актьорът 

трябва да пази себе си, да не се впуска 

в простащини. Сигурна съм, че когато 

хората обеднеят още повече, салоните 

трудно ще се пълнят със зрители. Пред 

алтернативата да избереш духовна 

храна или да сложиш нещо на масата е 

ясно, че над 90 на сто от българите ще 

предпочетат по-рационалното.

Бяхте голям творчески тандем с 

Георги Калоянчев. Когато той слезе 

от сцената, почувствахте ли се оси-

ротяла?

 - Много осиротяла съм! Калата ми 

липсва ужасно. Преди време се опитах 

да го накарам да се върне на сцената, 

но той отказа. Съдба! А можеше още 

години да играе, защото има вътрешен 

заряд, сила, дух, но за съжаление физи-

чески е грохнал.

Виждате ли се с него, коя е темата, 

която разисквате двамата?

 - Не се виждаме често. Калата и жена 

му са на вилата в Банкя, аз съм си у 

дома, в София. Преди време отидох 

да го видя, той мълчи. Който добре 

познава Калоянчев, знае, че той не е 

от най-разговорливите. Приказките не 

са неговата стихия. Винаги е вглъбен 

в себе си. Ние с него сме от хората, за 

които голямото приятелство е не само 

да споделяш, да обменяш мисли, но и 

да мълчиш с човека до теб. Сядаме един 

до друг и дълго не обелваме и дума. И 

на двамата ни е добре. А 

аз знам със сигурност, че 

макар и да мълчим, мислим 

в една посока. Що се отнася 

до любимата тема, която 

никога не ни омръзва, 

това е театърът. За Калата 

най-важна е сцената, тя е 

голямата му любов!

Хората ви свързват и 

с друг колос от сцената – 

Георги Парцалев. Кой е 

най-яркият ви спомен с 

него?

 - За Парцалев може да 

се каже, че беше самотен 

човек, не познавах отблизо 

личния му живот. С него 

не бяхме близки. Всичко, 

което ни свързваше, беше 

сцената, пътуванията ни и 

участията ни. Той си живееше в свой 

свят и не допускаше хората до него. Но 

пък чувството му за хумор ни обединя-

ваше, смеехме се много, когато бяхме 

заедно. Случи ми се на сцената на един 

летен театър, не помня в кой град, се 

напиках от смях. Много страшно е за 

един актьор да се разсмее, докато е в 

роля, престава да се владее. А Парца-

лев беше с едни големи панталони и 

приклякваше, за да прикрие локвата 

под мен, която ставаше все по-голяма с 

нарастването на кикота ми.

Колко истински приятели ви оста-

наха?

 - Аз дружа с млади хора. Сред най-

близките ми приятелки са актрисите 

Жанет Йовчева и Йорданка Стефанова. 

И двете са млади, талантливи, инте-

ресни. Когато бях на техните години, 

общувах със своите връстници, но сега 

връстниците ми почти ги няма. Веро-

ятно и духът ми е млад и се чувствам 

много добре в компанията на Жанет 

и Данчето. Много ми е интересно как 

днешното поколение мисли, как реаги-

ра, какво го вълнува. Те носят новото, 

а аз се интересувам от него, защото не 

искам да овехтея на сцената. Те са ми 

верни приятелки и се обичаме много. 

Дори и днес имам среща с Жанет, по-

късно ще се обадим и на Йорданка, за 

да се видим и трите.

Спечелили сте си име на човек, 

който страни от политиката. Защо? 

 - Който носи в себе си интерес към 

политиката, нека се занимава. Аз никога 

не съм се интересувала от нея. Аз съм 

от това поколение, което, ако се наме-

сеше в политиката, не му се пишеше 

хубаво. Беше забранено да се критику-

ва, а как ще си политик, ако не говориш 

за негативите във властта. Оттогава се 

научихме да стоим настрана от поли-

тиката. Разбира се, 

Стефан Данаилов 

е един прекрасен 

пример как един 

великолепен актьор 

може да стане и до-

бър политик. За него 

се знае, че винаги е 

помагал на хората, 

независимо дали 

партията му е на 

власт или не. Много 

го обичам, защото е 

изключително прин-

ципен човек. Близък 

ми е, но никога не 

съм искала услуги от 

него. Грозно е, когато 

някой заеме висок 

пост, да тичаш да го 

врънкаш за нещо 

само защото сте приятели. Безпринцип-

но е!

Как преминават рождените ви 

дни?

 - Тази година няма как, ще стана на 

90 години и тук вдигат врява. Иначе се 

заключвам вкъщи, не вдигам телефона 

нито на имен ден, нито на рожден ден, 

ама не защото съм остаряла с една 

година, на мен това не ми пречи, просто 

не обичам.

В “Зех тъ, Радке, зех тъ” от Сава Доброплодни
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 Тълкуване на рождена карта
 Прогноза за определен период 

от време
 Бизнес прогнози
 Съвместимост между партньори

ОВЕН
От 21 януари 

до 19 февруари 
Слънцето е в знака 
Водолей. То ще 
зареди с енергия 
сектора от вашата 
карта, който об-
хваща:

 групови дейности, участие в различ-
ни асоциации, колективни проекти

 приходи от бизнеса ви
 планове и мечти за бъдещето
 стари и нови приятели, с които спо-

деляте общи интереси
В началото на февруари (до 6) все 

още имате възможност да стартирате 
нови начинания и проекти. С активиран 
социален сектор от картата ви вашите 
контакти и активности в групови проекти 
са успешни. Бъдете внимателни на 1 и 
2 февруари в диспутите и не прекъс-
вайте връзки заради издребняване и 
повишена емоционалност. Използвайте 
съвпада на Слънцето и Меркурий на 
7 февруари, за да разпространите и 
наложите вашите идеи в колектива. 
Пълнолунието се случва в знака Лъв във 
вашия дом на любовта, творчеството и 
децата. Очаквайте много романтични 
моменти, творчески идеи и популярност. 
Избягвайте конфликтите в тези дни и не 
търсете вина в другите около вас. Като 
цяло този месец е много интроспективен 
за вас. Огледайте внимателно постигна-
тото през миналата година, обмислете 
плановете си и изградете стратегия за 
бъдещето. Потърсете себе си, разберете 
към какво точно се стремите и какво ще 
удовлетвори душата ви. Интуицията ви е 
много силна през тези дни. Използвайте 
силните дни около 19 и 20 при съвпада 
на Слънцето с Нептун в знака на Риби, за 
да дадете израз на творческите импулси 
и да влеете свежа струя в артистичните 
си търсения, хобита и интереси. Ново-
лунието на 21 февруари ще ви обърне 
внимание върху някои персонални про-
блеми, здраве и семейни ситуации, които 
ще изискват вашето внимание. Старайте 
се да ги разрешите по мирен и деликатен 
начин, поправете старите грешки и про-

дължавайте напред, 
следвайки целите и 
мечтите си!

ТЕЛЕЦ
През февруари 

Слънцето от знака 
на Водолей попада 
в сектора от вашата 
карта, който включ-

ва следните области:
 кариера, бизнес цели, професионал-

но развитие
 договори, контакти и активности с 

хора на отговорни позиции, висшесто-
ящи

 задължения и отговорности, свърза-
ни с родител

 престиж, популярност, признание за 
постигнати успехи

Този месец от (още от 20 януари) 
имаме смяна на планетарните позиции, 
които минават в източната половина на 
вашата карта. Вие навлизате в период на 
голяма самостоятелност и независимост. 
Ще имате контрол над съдбата си през 
следващите 6 месеца от годината и ще 
можете да следвате вашите планове. 
Продължавайте да работите по въпро-
сите, свързани с вашата кариера, и се 
фокусирайте в каква посока искате да се 
развивате. Целенасочените ви действия 
в крайна сметка ще доведат до успех. От 
8 до 16 февруари Венера, която управля-
ва вашия знак, ще направи напрегнати 
аспекти с Уран и Плутон. Бъдете предпаз-
ливи при шофиране, следете за здраво-
словни проблеми и избягвайте рискови 
ситуации и активности. Не влизайте в 
конфликти и овладейте раздразнение-
то, което ви обхваща през този период. 
Пълнолунието на 7 февруари ще донесе 
проблемна ситуация на фамилната аре-
на. Постарайте се да балансирате между 
задълженията си на работното място и 
новите семейни отговорности.

Новолунието на 21 ще ви зареди с по-
зитивна енергия от приятелската среда 
около вас. Около 23-24 бъдете предпаз-
ливи в изказванията си и не прибързвай-
те в действията си, за да не съжалявате 
по-късно. Използвайте чара си, за да 
възвърнете мира и разбирателството с 
партньора.

БЛИЗНАЦИ
До 19 февруари 

Слънцето е във 
Водолей, знак, 
който е приятелски 
настроен към вас. 
Главните акценти 
през периода ще 
обхванат следните области:

 далечни пътувания, контакти с род-
нини, живеещи далеч от вас

 висше образование, вашите вярва-
ния и житейска философия

 обмисляне на бъдещи планове, 
свързани с кариерата ви

В първите дни на месеца ще имате 
чудесен период за планиране на бъдещи 
пътувания, ще бъдете вдъхновени от 
нови идеи относно бъдещето ви разви-
тие или продължаване на образованието 
ви. Ще преразгледате идеята си за раз-
витие на вашата кариера или поставена 
по-рано цел. Този месец ще се радвате на 
пълна независимост и самостоятелност. 
Ще можете да живеете според вашите 
изисквания, без да е необходимо да се 
съобразявате с други около вас. Сега 
имате възможност да пренаредите ваши-
те приоритети и да обърнете внимание 
на кариерата си. Три важни планети ще 
преминат в сектора, който отговаря за 
кариерата ви, и ще ви осигурят подкре-
пата, от която се нуждаете. Тенденцията е 
към успех и просперитет.

Пълнолунието попада в знака Лъв на 7 
февруари и носи романтичен заряд. Ще 
можете да споделите идеите си с подхо-

дящите хора и това ще ви стимулира, да 
ги доразвивате и приложите на практика 
в работата си. Бъдете готови за промяна 
в мнението си относно начините си на 
комуникация в заобикалящата среда.

Новолунието на 21 февруари попада в 
знак Риби и носи ново начало в кариера 
или обществен статус. Доверете се на 
интуицията си и последвайте новите 
възможности пред вас!

РАК
До 19 февруари 

Слънцето пребивава 
в знака Водолей 
и ще активизира 
сектора от ваша-
та карта, който 
включва следните 
активности:

 общи финан-
си и финансови 

инвестиции
 такси, данъци, кредити
 дискретни дела и тайни 

В първите дни на месеца вашата 
интуиция ще бъде изострена и ще имате 
ясно прозрение за бъдещето пред вас. 
Същевременно ретроградният Марс във 
вашия сектор на комуникациите ще изис-
ква да планирате внимателно в детайли 
бъдещото си професионално развитие. 
Трябва ви повече време да се подготвите 
и да развиете потенциалните си планове, 
свързани с кариерата. Бъдете особено 
предпазливи, когато комуникирате с 
висшестоящи, началници и други авто-
ритетни фигури. Възможни са грешки в 
комуникациите и недоразумения. Пла-
нетата, която управлява партньорските 
ви отношения, започва ретроградно 
движение на 7 февруари. Вашата връзка 
е в период на проверка и ще обмисляте 
нейната стойност на фона на вашите емо-
ционални нужди. Не бързайте с решени-
ята, а обърнете внимание на работата си 
и когато намерите подходящата за вас 
среда, ще имате яснота и по въпроса с 
партньора. Пълнолунието ще бъде на 7 
февруари в знака на Лъва и ще попадне 
във финансовия сектор на вашата карта. 
Професионалните контакти ще бъдат 
много важни за вас и ще постигнете по-
добри резултати, ако се кооперирате с 
другите. Новолунието на 21 февруари ще 
ви донесе ясно съобщение, прозрение за 
бъдещата ви пътека. Възможни са пътува-
ния и контакти с хора и роднини отдалеч. 
Вашата вяра в бъдещите ви мечти и же-
лания ви води в правилната посока и не 
позволявайте да ви разколебават хора, 
близки до сърцето ви.

ЛЪВ
От 21 януари 

до 19 февруари 
Слънцето от знака 
на Водолей ще 
заема партньорския 
сектор на вашата 
карта. Акцентирани 
ще бъдат следните 
сфери:

 всички публични изяви и връзки, 
конкуренцията

 вашите открити (явни) недоброже-
латели

 партньорските отношения
 интереси, насочени към смяна на 

мястото, където пребивавате
Съвпадът на Слънцето с Меркурий ще 

ви донесе нови партньорства и инте-
ресни идеи и общи проекти. Избягвайте 

конфронтациите на 1 февруари, особено 
ако засягат финансови отношения. Около 
3 февруари не влизайте в нерегламен-
тирани ясно финансови споразумения 
и рисковани инвестиции. Заложете на 
собствените си таланти, за да реализи-
рате печалба. Пълнолунието ще бъде на 
7 февруари в собствения ви знак и ще 
акцентира върху вашите планове и идеи. 
Въпреки повишената емоционалност се 
съобразете и с мнението на партньора 
си.

Този месец, особено след 19, имате 
шанса да привлечете нови инвеститори

със свеж капитал и по-голям размах. 
Марс е ретрограден във финансовия 
дом от картата ви и е нужно време и 
рутинна работа, докато новият проект 
заработи с пълен капацитет. Сферата 
на комуникациите също се нуждае от 
анализ и ревизия, за да усъвършенства-
те умението да споделяте с другите и 
да постигнете добро разбирателство в 
работния колектив.

Новолунието попада в знака на Рибите 
на 21 февруари. То ви носи ясна визия 
за финансовото ви положение и парите, 
които са ви необходими (заем, кредит и 
др.). Бъдете внимателни относно идеите 
си - кои от тях са практични и печеливши 
и кои са илюзорни и не ще донесат необ-
ходимите дивиденти.

ДЕВА
От 21 януари до 19 

февруари Слънцето 
пребивава в знака 
Водолей и зарежда с 
енергията си облас-
тта от вашата карта, 
която включва:

 проекти с коле-
ги на работното ви 
място

 оказване на подкрепа и помощ на 
зависими от вас хора

 грижа за здравословни проблеми
 нови, по-ефикасни методи в рабо-

тата ви
Управителят на вашия знак Меркурий 

се движи заедно със Слънцето в първите 
дни на месеца. Чудесен период, за да 
въведете нови методи на работа, да дис-
кутирате нови идеи и проекти. Овладей-
те емоциите на 1 февруари, когато ще се 
почувствате несправедливо ощетени във 
финансов план. Планетата на енергията 
Марс е във вашия знак, но се движи 
ретроградно до 14 април. За осъщест-
вяването на финансовите ви планове 
се изисква време и рутинна работа. Отло-
жете инвестирането в различни идеи и 
проекти за след 14 април. Избягвайте 
критиките, разработете по-ефективни 
методи и източници на печалба. Пълно-
лунието в Лъв на 7 февруари ви изпълва 
с желание да избягате от рутинното 
ежедневие. Но същевременно обърнете 
внимание на финансовото си състояние 
и затегнете финансовата дисциплина. Ще 
възникнат нови идеи относно допълни-
телни източници на доходи. След 15 фев-
руари се засилва партньорският сектор 
от картата ви. Меркурий заедно с Нептун 
се придвижват в Риби и ви правят много 
сантиментално настроени. Ще имате 
успехи с планове за пътувания надалече 
или бизнес споразумения с партньори от 
други страни. Новолунието също се случ-
ва в този сектор на хороскопа ви на 21 
февруари. Очакват ви оживени социални 
контакти и много нови предложения. 
Новолунието ще ви подскаже правилния 
партньор и новата посока.
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Трябва ли да си правим детоксикация?
Не! Организмът и сам си се изчиства перфектно

Ако сте атакувани от 

всевъзможни хомео-

пати и привърженици 

на всякакви природни 

процедури и илачи, от 

производители на без-

брой хранителни добавки и мултиви-

тамини с едничката цел да си правите 

детоксикация на организма, BG VOICE 

настойчиво ви моли - проче-

тете първо долните редове. 

Британският експерт Дей-

вид Бендър, подкрепян 

от все по-голяма част от 

научната общност, обяви, 

че всичко това са измис-

лици - за съжаление предприемани от 

милиони хора, повече жени, по света в 

търсене на младост и здраве. Клизми-

те, потенето във фолио, пускането на 

кръв с пиявици, цветната шепа син-

тетични минерали и т.н. - всички тези 

методи за „отвеждане на токсините” от 

тялото обещават пречистване на кръв-

та, подмладяване, избавяне от „отрови-

те”, главоболието, умората, подуването, 

болките, кожните проблеми, алергиите.

Водещият британски експерт обаче, 

професор по биохимия от Универ-

ситетския колеж в Лондон, е издал 

„официално” предупреждение, че де-

токсикацията не работи и с нея трябва 

много, много да се внимава.

Според Бендър, който пише в по-

следното издание на журнала British 

Society of Biology, хората си имат 

прекрасна система за отърваване от 

вредните субстанции и тя се нарича 

просто „човешко тяло”. Разбира се, 

очаква 

се гласът му да бъде 

заглушен от шума, който 

вдига търговската пропаганда. През 

последното десетилетие рекламата 

превърна „детоксикацията” от име на 

смътен алтернативен цяр в индустрия 

за милиарди. В нея се включиха зна-

менитости от най-висш ранг – аренби 

звездата Бионсе, холивудските краса-

вици Анджелина Джоли и Деми Мур. 

Дори принц Чарлз, природозащитник, 

но не особен красавец, „пробутва” 

билкова детоксикираща тинктура с ар-

тишок и глухарчета. Не е истина обаче 

твърдението, че дори и да не помогне, 

няма да навреди, предупреждава 

британският професор. 

Няколко примера. Миналата година 

в СПА център за детоксикация една 

жена почина, а друга бе откарана по 

спешност в болница, след като прека-

рали часове, увити в прозрачно фолио 

и кал, които трябвало да „извлекат” от-

ровите от кожата 

им, припомня 

„Дейли 

Мейл”. Ме-

дицинските 

власти в Квебек, 

откъдето е жертва-

та, съобщиха, че 35-годиш-

ната жена е получила сърдечен удар и 

асфиксия (задушаване). 

От гледна точка 
на биологията 

„детоксикацията” е 
абсурден термин

категоричен е професорът. Мнозина 

медици споделят това мнение. Според 

тях обаче козметичната и здравната 

индустрия не допускат науката да се 

намеси по въпроса. Според Бендър 

основната заблуда е, че „огромни 

количества токсични вещества се 

натрупват в организма и трябва да 

бъдат елиминирани чрез някакъв вид 

режим на диета и т.н.”. Всъщност по 

думите му нашата отделителна сис-

тема, формирала се милиони години, 

работи чудесно (при средностатисти-

ческия здрав човек поне) ден и нощ, 

за да отдели нежеланите субстанции. 

Червата предотвратяват навлизането 

на много бактерии и токсини в органи-

зма. В органите ни пък непрестанно 

се извършват сложни химически 

реакции, които преобразуват храната 

и напитките в хормони, енергия, дори 

„лекарства”, обяснява Бендър. Метабо-

лизмът също е много ефективен, раз-

граждайки нежеланите субстанции, 

които се отделят в урината и жлъчката. 

Идеята за „лоши” химически вещества, 

отрови, които просто седят и чакат да 

бъдат унищожени от скъп метод или 

лечение, е просто абсурдна, ядосва 

се ученият. Зад неговото възмущение 

застават и много представители на 

научната общност, както и организа-

ции като „Разум за науката”, които са 

изследвали 15 „детокс” продукта - от 

пластири за крака до изправители за 

коса, които „отвеждат отровите”. Те 

са настояли производителите им да 

предоставят недвусмислени научни 

доказателства за тяхната ефикасност, 

които да обяснят и оправдаят твърде-

нието, че детоксикират. Да се провери 

това е просто - понякога просто с 

кръвен тест, но досега изглежда няма 

категорично заключение.

Семейното планиране и 

изборът на подходящ 

момент за раждане 

стават все по-важни и 

актуални теми в забързаното ни 

ежедневие. Един от най-добрите 

начини да се предпазим от непла-

нирана бременност е хормонал-

ната контрацепция. Съвременните 

медикаменти се произвеждат все 

по-нискодозирани и имат все по-

малко нежелани странични ефек-

ти. Въпреки това някои жени, особено 

в първите месеци, имат различни 

оплаквания. Вижте най-честите от тях 

и какво следва да предприемете.

Главоболие, замаяност. Много 

често през първите седмици след като 

започнете приема на хормонални 

таблетки, можете да имате подобни 

оплаквания. Обикновено отшумяват 

скоро. Не е причина за притеснение.

Кървене извън периода на 

менструацията. Понякога може да се 

появи леко „зацапване“, което не е по 

време на менструацията ви. Ако то е 

леко, по-скоро белезникаво, и отшуми 

бързо, не е повод за тревога. Все пак, 

ако имате по-обилно кървене с алена 

кръв и друг дискомфорт, непременно 

отидете на гинеколог.

Гърдите ви стават по-чувствител-

ни. Поради хормоналното съдър-

жание е възможно гърдите ви да 

станат по-чувствителни, дори леко да 

увеличат размера си.

Увеличаване на теглото – това сякаш 

е най-големият страх на всяко моми-

че, свързан с хормоналната контра-

цепция. Тази страхове са основателни, 

но се дължат на отминали времена, 

когато страничните ефекти на препа-

ратите бяха далеч повече и по-силно 

изразени. Ако приемате съвременен 

препарат, няма риск той да повлияе на 

теглото ви, още по-малко драстично.

Понижено либидо. Възможно е в 

първите месеци хормоналните таблет-

ки да намалят желанието ви за секс. 

Ако това продължи повече от няколко 

месеца, консултирайте се с вашия ги-

неколог дали не е уместно да смените 

препарата, който ползвате.

Промяна в настроението. В нача-

лото можете да се почувствате по-раз-

дразнителна, по-лесно да се засягате, 

да бъдете по-чувствителна. Успокойте 

се, скоро ще отмине, дайте време 

на тялото си да свикне с таблетките, 

а дотогава не убивайте съседката, 

която чисти с прахосмукачка в неделя 

следобед.

Какви са страничните 
ефекти на хормоналната 
контрацепция?

Тя си мисли, че се пречиства
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КУЛ
ИНАРНИ ПЪТЕШЕСТВИЯ С

Емануел а

Удобството на slow cooker
Мечта за всяка домакиня. Прибира се от работа, а за вечеря? Вечерята е 

готова благодарение на чудесния slow cooker. Малко работа на сутринта 

около обработката на продуктите и след 8-10 часа - вкусна вечеря.

Зеленчукова манджа в slow 
cooker

Поставяме всички продукти в slow cooker, добавяме достатъчно вода, която да 

покрие месото и зеленчуците. Включваме slow cooker на цикъл low за 8-10 часа. 

Без каквато и да било друга намеса в приготвянето за вечеря имаме вкусно и 

здравословно ястие.
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Туид – лордът 
на зимата

Ако четете и мъжките ни страници, няма как да не сте обърнали 

внимание колко секси стои, облечен в туид, актьорът Май-

къл Пит, изпълняващ ролята на Джими в сериала “Boardwalk 

Empire”. Туидът само на пръв поглед изглежда ретро. И само на 

пръв поглед е за мъже. Всъщност много от корифеите в модата 

от Италия и Франция предложиха още миналата година имен-

но туид като алтернатива за студените зимни дни. Жената, облечена в туид, е 

строга, но изящна. Тя е с изтънчен вид и същевременно запазва женското си 

очарование. Но преди всичко изглежда красива. Туидът не е ретро, защото 

няма нищо ново, което да не е добре прикрито старо.

Груб по характер, но аристократичен по произход, туидът е лордът на зи-

мата. Както и да се опитвате да го “разчупите”, английската му строгост винаги 

прозира. Затова не се опитвайте да го поставяте в “непристойната” компания 

на много секси или блестящи допълнения – ще изглежда гротескно и неле-

по. Бяла риза, кашмирено поло и класически аксесоари са най-подходящите 

му спътници. Ако нямате идеи за съчетания, BG VOICE ви ги дава абсолютно 

безплатно.

Туид от Karen Millen

Изборът на Гуен Стефани

Палто от Karen Millen

Обувки Roberto Zago Чанта Gucci

Жилетка Mango
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ОТГОВОРИ ОТ МИНАЛИЯ БРОЙ
ВОДОРАВНО: Енгибар Еенгибаров - До - Апекс - Лабиал - Бряг - Лозар - Капла - Емине - Ерато - Яйчник - Мазе - Сет - Чаир - Папа - Кетле(Ламбер) - Шап - Тал(Михаил) - Репин(Иля) - Ел - Пеш - Даки - Смолни - Еркер - Тал-
па - Теин - Покои - Алгин - Изходи - Шорти - Тас - Орт - Осика - Шпора - Две - Ара - Еклер - Ил - Марал - Али - Осем - Авари - ДЕНИМ - Село - Метод - Сокол - Шевица - Наина - Яре - Чая - Екот - Пукал - ВУЗ - Флу - Ахмак 
- По - Готи - Макау - Ориз - „Човешката природа”.
ОТВЕСНО: Андрей Чапразов - Влечуго - Гоя(Франсиско Хосе де) - Чапек(Карел) - Хрема - Вазов(Иван) - Гени - Шепот - Армия - „Те” - Аба - Мирт - Род - Ариец - Фиш - Аплик - Ад - КИОРА - Таел - Фреон - Плато - Салдо 
- Кума - Екзема - Каиши - Едно - Ат - АНСА - Април - Океан - Атака - Резае - Параклиси - Хап - ЗИЛ - Ре - Псалт - Лимон - Мур - Бака - Ким - Гише - Капа - Сабат - Еноти - Просо - Укор - Рипост - Ленто - Селяк - Ро - Воал - 
Елени - „Ариел” - „Рапид” - Властелин - Салмонелоза.
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Един мъж бил при любовницата си. 

След страстния секс се погледнал в 

огледалото и се уплашил – на врата 

си имал огромен отпечатък от зъби и 

засмукване…

Какво да прави? Мислил, мислил, и 

нищо не можал да измисли как да се 

прикрие.

Прибрал се вкъщи, и като видял 

кучето се сетил – поборил се малко с 

него, разкъсал си сам ризата, и като 

влязъл при жена си казал:

- Ей, това куче съвсем е побесняло! 

Виж как ме ухапа по врата!

Жената си свалила блузката и казала:

- Така си е, виж пък мене как ме наха-

па по гърдите.

Някакъв пич говори на непозната 

мацка: 

- Искаш ли да ти бъда личен ловец? - 

Искам, и какво? 

- Ами ще ти удрям всеки ден по 

няколко “патки”.

Сър Уинстън разбира, че съпругата 

му е спала със сър Джон.

Отива при сър Джон и му казва:

- Разбрах, че сте се виждали със 

жена ми!

Отваря сър Джон тефтерчето и 

започва да прелиства:

- Виждал, виждал, виждал... да... виж-

дал съм се с нея.

- Но аз разбрах, че вие сте ходили у 

нас!

Сър Джон (гледа тефтерчето):

- У вас, у вас, у вас, мммда... ходил 

съм у вас.

- Но аз разбрах, че вие 

сте спал със жена ми!

Сър Джон (пак гледа 

тефтерчето):

- Спал, спал, спал... ммм-

да... спал съм с нея.

Сър Уинстън (вече ядо-

сан):

- Но аз, сър, не съм доволен!

Сър Джон (отново тефтерчето):

- Доволен, доволен, доволен... и аз 

не съм доволен...

ОТГОВОРИ ОТ 

МИНАЛИЯ БРОЙ

Пращат Иванчо в 

първи клас. Още първия 

ден, обаче той отива при 

учителката и казва:

- Госпожо, аз съм много 

умен, не съм за първи клас 

- пратете ме направо в тре-

ти! Учителката се объркала 

и го води при директора.

- Господин директор, Иванчо 

иска направо от трети клас да започне 

да учи! - Ами добре, изпитай го да 

видим. Почнала учителката:

- Колко е 3 по 3?

- 9.

- Правилно. А 6 по 6?

- 36.

- Добре. А какво е това - кравата ги 

има четири, а аз - две?

- Крака.

- А какво е това - ти го имаш в панта-

лоните, а аз го нямам?

- Джоб.

- Правилно! Ставаш за трети клас! А 

директорът се обадил:

- Направо в пети да го пратим, 

много е напред с материала! Я как 

отговори на всичко, а последните два 

въпроса даже и аз ги обърках!

Мъжът се мушва под завивките и 

нежно и страстно прошепва в ухото на 

жена си:

- Без гащи съм...

Жената отговаря:

- Остави ме да спя... Утре ще ти изпе-

ра няколко чифта...

Час по биология учителката задава 

въпрос:

- Деца, какви органи знаете в чо-

вешкото тяло ?

Марийка:

- Сърце.

- Браво Мария точно така, и за какво 

служи то ?

Марийка:

- Изтласква кръвта в организама.

- Браво! Други какви знаете деца ?

Петьо:

- Черен дроб.

- Отлично и за какво служи той ?

Петьо:

- За да пречиства кръвта.

- Браво Петьо правилно.

- Още какви познаваме ?

Иванчо:

- Кожа, госпожо.

- Да, Иванчо, и за какво служи 

кожата ?

Иванчо:

- За да не си носят мъжете т*стисите 

в 

ръка госпожо ...

Дете пита баба си:

- Бабо, какво е любовник??

Бабата се плесва по челото... Отива 

и вади един скелет от гардероба..

Наскоро е пусната на пазара първа-

та в света говореща пералня. Ето как 

работи: 

- Моля, сложете бялото пране и 

изберете режим! Благодаря... Какво е 

това червило на ризата? Мими, твоят 

има червило на ризата!

Прибира се един сериозно пиинал 

в къщи и решава педантично да про-

вери дали

всичко е наред в дома му..... 

- Ето това е моята врата... 

- Ето това е стаята на децата... 

- Ето това е моята спалня....

- Ето това е моята жена..... а тоя до 

нея, май не съм аз!

Двама слаботелесни седят на една 

пейка. Духнал силен вятър и отвял 

единия от тях. След малко с неистови 

усилия се върнал и седнал на пейката:

- Защо не те отвя като мен? - попи-

тал приятеля си

- Защото имам пломба.

Син на мутра се прибира след по-

следния учебен ден. Баща му го пита: 

- Как е, сине, как е? 

- Ами тате... 5 двойки. 

- Мале-е-е... е, голем бой ще падне! 

- Зная, тате. Взел съм им адресите.

В зоопарка майка предупреждава 

сина си:

- Не се приближавай до лъвовете! 

Пълни са с бълхи!

- Господине, купете цветя! 

- Не, не ми трябват, жената не заслу-

жава, а любовницата предпочита пари.

Виц в снимка

Жена съм съпруга си:

- Къде беше?

- На сватба. Уф, как се напихме, 

не можеш да си представиш…

- Представям си… Като те гле-

дам в тази булчинска рокля…

Руски олигарх хванал злат-
ната рибка и тръгнал да я дава 
за готвене. „Нееее” вика му тя 
„аз съм златната рибка!” Той я 
погледнал, въздъхнал и казал „Е 
добре де, хааайде, кажи си трите желания....”
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Тази седмица приключи 

риалити шоуто “Мили-

онер търси съпруга”, в 

което позастарелият 

Христо Сираков за 

пореден път издирваше 

млада манекенка, която да подслажда 

живота му. Но освен свежата плът Гос-

подин Сто манекенки, както е публич-

ният му прякор, има и други слабости. 

Една от тях е жилището му. Да, обзавеж-

дането на домовете мнозина смятат за 

женска работа, но ако не следвате тези 

старомодни теории, погледнете как се 

е справил г-н Сираков. Тук ще доведе 

избраницата си от риалити шоуто. Ако 

ви харесва, можете да откраднете идеи. 

Той разрешава.

Лукс в кожа и старо злато: 
домът на милионера, 
който търси съпруга

Основната спалня е от крокодилска кожа

Дизайнерско огледало дава простор в коридора

Всяко кътче в библиотеката е подслонило история от различен край на света
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След като има няколко футболни завоевания в миналото, италианката Мелиса 
Сата продължава да жъне успехи на „игралния“ терен. От няколко месеца бивша-
та приятелка на Кристиан Виери топли завивките на аса на „Милан” Кевин Принс 
Боатенг. Дори трябва да се отбележи фактът, че причината за честите мускулни 
контузии на футболиста не са грубите съперници, а нежните ласки на Мелиса. Това 
е именно нейно признание, което бе дала в скорошно интервю.

Футболни съпруги

Мелиса

Кевин

АЛЕКСАНДЪР МИХОВ
alexander@bg-voice.com

„Теория на организацията” 
от Драголюб Симонович
ЦСКА си продължава по стария начин – с 
непрекъснати лъжи и циркове

В ЦСКА едно говорят, а 

съвсем друго правят. 

И тази тенденция се 

задълбочи след идването 

на Драголюб Симонович 

в клуба. Сърбинът обича 

да обещава, пада си по големите при-

казки, но за изпълнение не го търси. 

На първо време червените не успяваха 

да уредят въпроса с подготовката на 

отбора - лагери, контролни срещи и т.н. 

За пръв път от доста време не бе при-

влечено нито едно ново попълнение 

преди Нова година. Дуци Симонович, 

който доброволно се нагърби с всичко 

това, обяви, че селекцията и подготов-

ката се бавят, защото той не иска да се 

взимат недоказани футболисти и да се 

играят мачове с посредствени отбори. 

Каза също, че няма да идват футболи-

сти на проби. Похвално. Дори за малко 

започна да изглежда, че ще се окаже 

истина. Пристигна класен играч като 

Карлос Диого, малко по-късно пред-

ставиха Анеси и Присо. Между другото 

клубът се опита да уреди контрола с 

„Валенсия”, която пропадна, но все пак 

бе уредена такава срещу „Виляреал”, 

както и срещу още два добри отбора. 

Испанското турне обаче бе отказано в 

последния момент. Планираният мач 

срещу „Локо” (Москва) в Анталия също 

отпадна от графика. Останаха едва 

4-5 контроли, а класните съперници 

на Дуци явно са „Динамо” (Б), „Рапид” 

(Б), „Будучност” и „Металург” (Донецк), 

които са от чергата на армейците и с 

нищо не са по-добри от тях. А едно от 

обещанията на сърбина бе точно такова 

– ЦСКА да играе контроли предимно 

срещу по-силни състави. 

Правят се отчаяни опити в движение 

да бъдат уредени още няколко мача, но 

дори втородивизионният швейцарски 

„Санкт Гален” е приел поканата от съжа-

ление и ще изпрати юноши и резерви 

срещу ЦСКА. Все пак хората отдавна са 

планирали програмата си за разлика от 

българския гранд. 

На всичкото отгоре ЦСКА трябваше 

да изтърпи унижението да пътува с 

чартъра, нает от „Лудогорец”, да седи 

на седалки с тяхното лого и да пие вода 

от чаши с тяхната емблема. После се 

оказа, че хотелът, който армейците са 

резервирали в Анталия, няма нужните 

условия. И сега тепърва ще търсят нов. 

Подготовката вече би трябвало да 

е на финалната права, а от новите 

единствено Анеси е тренирал с отбора. 

Диого и Присо ги чакаме я утре, я вдру-

гиден. За играчите от „Удинезе” няма 

смисъл въобще да говорим. И там цир-

кът е пълен. Отделно идват и си тръгват 

почти всеки ден някакви играчи на про-

би, все едно са в хан. Сапата потренира 

няколко дни и бе отпратен. Вместо това 

бе доведен Дюлгеров, пак на проби. По 

малко от месец преди старта на А група 

ЦСКА е тотално неподготвен, играчите 

почти не се познават, не са играли заед-

но, някои дори не са тренирали.

С две думи – подготовката на отбора 

до момента е пълна нула, а лъжите на 

Драголюб Симонович вече станаха мно-

го. Докога бе, Дуци? Докога феновете 

ще трябва да се срамуват и да търпят 

задкулисните ви игри и измами на 

дребно?

Дуци Симонович

БОК помилва ЦСКА: 
Допингираните 
армейци аут само за 
3 месеца

Сагата няма край: 
Тевес се умилква на „Барса”
Аржентинецът се надява на сензационен 
трансфер на „Камп Ноу”

Трансферната сага с Карлос Тевес явно ще продължи поне до полунощ, 

когато затваря януарският прозорец, и чак тогава ще стане ясно къде 

ще продължи кариерата си аржентинецът и дали изобщо ще поми-

рише терен, тъй като, ако не бъде продаден, той рискува да не играе 

изобщо цяла пролет.

Според последните слухове нападателят на „Ман Сити” се самопредложил на 

„Барселона” и се надявал, че ще се стигне до негово сензационно преминаване 

на „Камп Ноу”. Медиите в Испания твърдят, че аржентинецът се умилквал на 

шефовете на каталунците, като заявил, че може да замени успешно контузения 

Давид Вия.

Припомняме, че по-рано през деня тръгнаха слухове, че лондонските „Челси” 

и КПР също следят ситуацията с Тевес отделно от засиления интерес на милан-

ските грандове и на ПСЖ.

Стоянов, Трифонов и Янчев се разминаха с тежки 
наказания

Българският олимпийски комитет потвърди новината, че тримата, 

хванати с допинг в ЦСКА - Костадин Стоянов, Румен Трифонов и Тодор 

Янчев, ще получат минимално наказание от 3 месеца извън футбола. 

Така на практика тримата ще могат съвсем спокойно да играят през 

по-голямата част от пролетния полусезон. ЦСКА ще може да разчита на услугите 

на Стоянов, Трифонов и Янчев от 23 март.

Ето и официалното съобщение на 
сайта на БОК:

Решенията на Дисциплинарната комисия по случаите с Румен Трифонов, 
Тодор Янчев и Костадин Стоянов са изготвени и подписани на 30 януари 
2012 г. С днешна дата решенията ще бъдат изпратени освен на състезате-
лите и на останалите заинтересовани страни – Антидопинговия център 
и БФС.

И за тримата състезатели наложените наказания са лишаване от със-
тезателни права за 3 месеца, считано от 20 януари 2012 г., като от този 
срок се приспадне срокът на временното спиране на състезателните им 
права.

Съобразно практиката в сходни международни структури Дисциплинар-
ната комисия на БОК спазва принципа да не коментира решенията си по 
отделните казуси.

Николай Маринов,
председател на Дисциплинарната комисия на БОК
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БМВ М-ка тритурбо дизел

Приживе Рудолф Дизел, 

изобретателят на дизело-

вия двигател, не е пред-

полагал, че творението 

му ще пожъне такъв успех. Той само 

се е надявал. Ако все пак той беше 

жив днес, може би щеше да кара БМВ. 

И няма нищо изненадващо в това. 

Баварската компания вгражда мо-

щен дизел в своята М дивизия! Пред-

ставяте ли си? Съвременните М-ки 

са къде V10, къде V8 с турбини, а сега 

вече имаме и 6-цилиндров дизел. Ос-

вен че е с класическа конфигурация 

– 3 литра редови 6-так, той е оборуд-

ван с 3 турбини. Две по-малки и една 

голяма. Характерното при турбодизе-

лите е това, че ако не са в по-високи 

обороти, се получава т.нар. турбо 

дупка, или лаг, и мощността я няма. 

Следва развъртане на турбото и 

изведнъж бум! - голяма доза въртящ мо-

мент се изсипва върху гумите. Понякога, 

бидейки във фазата на турбо дупката, се 

дразним, защото за приток на мощност 

чакаме и това ни бави. Именно затова се 

грижат по-малките 2 турбо „охлювчета“ 

– да осигурят спонтанна мощност при 

моментално натискане на газта и ограни-

Jeep показаха концепт на базата на Grand Cherokee, който обаче си няма 

име. Къде по-добро място за търсене на нещо, било то и име, от интернет. 

Компанията обявява конкурс под наслов “Name My Ride”, целящ фенове 

на марката да определят как искат да се казва колата. В страницата на Jeep 

можете да черпите вдъхновение, като конфигурирате един такъв в подбрани 

цветове и накрая да му дадете име. Впоследствие може да бъдете изтеглен и 

да отнесете един чисто нов Grand Cherokee 2012 за вкъщи. В крайна сметка ще 

има гласуване за най-подходящото. 

Концептът е решен в зловещи черно черни елементи като джанти, лайстни, 

радиаторна решетка и дори кожен салон. Има Alpine саунд система, 6,5-инчов 

тъчскрийн и 40 гигабайта харддиск за складиране на файлове. Готино.

Jeep без име

чаване максимално на лага. 

И все пак титаничните 740 

НМ идват при класическите 

2000 об./мин. Дори и конете 

да не са важните при дизели-

те, тук те са 381 на брой. Добре е, а? 

Всъщност наскоро БМВ стартираха 

“BMW M Performance Line”, целяща 

точно такъв тип „М-куване“ на по-

стандартните версии с цел максимал-

но удоволствие на шофьорите си.

Вълшебният двигател ще може 

да се кара в 4 БМВ-та – новата 5-а 

серия седан и комби, както и Х5 и Х6. 

Наименованието включва буквата 

М и след 550 (за 5-ицата) или 50 (за 

джипките) виждаме буквичката D 

– невиждана досега при най-силни-

те оръжия на БМВ. Двете лимузини 

вдигат 100 км/ч за 

под 5 секунди, докато Х-ките - за малко 

над 5. Разходът на гориво, разбира се, 

и той е на ниво – варира между 6,3 до 

7,7 литра на 100 км (37-30 MPG).

Причината все повече да вижда-

ме дизели по пътищата на света и в 

частност в САЩ е високият КПД на 

дизеловия двигател. Щом става дума за 

бързи коли, че дори и състезателни, не 

се изненадвайте отсега нататък, като 

чуете дизел. Няколко години поред 

дизеловите състезатели на Peugeot и 

Audi си разменят титли в състезанията 

за издръжливост – „24 часа на Льо 

Ман” и доста други. 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ
georgi@bg-voice.com



Кристина/Весела
(770) 390-9096 
(770) 390-9086 

Факс: 1-866-424-9935
gtstr@aol.com
www.GTSTravel.net

G T S  T r a v e l
THE BEST AIRFARE

For more info, 
please contact:
847-312-6284, 
847-312-7461

Trucking company is looking for drivers for local and regional 
steady runs. Five days a week, every day home or every other 

day, depends on the route, weekends home. Business for 
owner operators also, local and dedicated freight!

ВАШАТА ВИЗИТКА ТУК
vizitki@bg-voice.com 

tel: 708 415 6985
$25 на брой

за 1, 2, 3 месеца
$15 на брой след първите 

3 месеца
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ВАШАТА БЕЗПЛАТНА МАЛКА ОБЯВА ТУК

Изпратете ни текста на вашата малка обява (до 8 колонореда) и ние ще я 
публикуваме тук. Ако искате вашата обява да се откроява на цветен фон, цената 
е $5 на брой. А ако искате да добавите и снимка - $15 на брой.

ВАРИАНТ №1: От вашият компютър. Отидете на www.BG-VOICE.com, в 
горният ляв ъгъл ще намерите бутон „Публикувай малка обява от тук“, кликнете 
върху него и попълнете формата.

ВАРИАНТ №2: Изпратете ни този талон с текста (и чек или мъни ордер, ако 
обявата ви е платена) до: BG VOICE, 1409 W Willow Ln, Mt. Prospect, IL 60056.

КАТЕГОРИЯ: .......................................................... ТЕЛЕФОН: ........................................................
Е-MAIL: .....................................................................................................................................................
ТЕКСТ НА ОБЯВАТА: ..........................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................
.......................................................................................................................................................................

РАБОТА

Chicago + suburbs

Transportation company is HIRING 
CONTRACTORS. Dry Van Trailers free of 
charge 6 months. Call 847-954-4522 or 
708-525-7833.

Спа салон търси МАНИКЮРИСТКА с 
лиценс. Тел.: 847 877 4455.    №3873

Живеем в Morton Grove и търсим ДЕ-
ТЕГЛЕДАЧКА за дъщеря ни от поне-
делник до петък по няколко часа на 
ден. За повече информация се обаде-
те на телефон: 224-616-1936.     № 3875

CDL DRIVERS class A, 43-45c per mile! 
Regional (300-mile radius) , hauling 
intermodal containers. CDL experience 
2 years minimum and be over 23 years 
of age. Steady work all year round , 7 
days a week. Two days off per week plus 
minimum 2-3 nights at home. Mostly 
drop and hook , 43-45c per mile. Call: 
773-377-6708, cdljobs2012@gmail.com    
№3877

CDL-A DRIVERS, TEAM work, FedEx 
Ground. 4 days - 1000$/week. OTR - up 
to 0.50$/mile. (224) 241-2288   №3883

Набираме ШОФЬОРИ С CDL за работа 
на west i mid-west,нови камиони, ми-
нимум  3000 мили на седмица. Запла-
щане всяка седмица с директ депозит, 
practical miles. Tелефон : 773.747.0875    
#3884

Need CDL-A DRIVERS,42 c/mile. 773 
701 8053       №3857

SAFETY SPECIALIST с опит търси ра-
бота в транспортна компания. Тел.: 
312 929 7287     №3860

Търся CDL DRIVER за регионална 
работа. 1000 – 1200$ на седмица,, 
weekends home или за East Coast - 0,40 
per mile. Телефон: 609.576.3401 

ТЪРСЯ ШОФЬОР с опит (6 месеца или 

повече) и чист рекърд. Работата е за  
FLAT BED. Ако нямате опит – предла-
гам обучение. Заплащане 47 -55 cpm. 
Данчо тел: 785 226 1495

CDL DRIVERS wanted! CDL drivers, 43 
c/mile East and West, Kalin 312.330.2766

Търся СЕРИОЗЕН ТИМ 50 цента на 
миля. Телефон : 630.888.0135 

Baymont Inn & Suites Hotel looking 
to HIRE НOUSE KEEPERS. 2801 W 
Touhy,Elk Grove Tel: 847 803 9400

Търся CDL- ШОФЬОР pick-up and 
delivery . Тел:630 863 8924 

Auto transport company NEEDS CDL 
DRIVERS to haul cars.Good pay. Please 
call 773-888-6088 or 847-962-9552. 

Транспортна компания ТЪРСИ ШО-
ФЬОРИ за team или single. Dedicated 
runs and steadys for FedEx and UPS, 
Hook & drop. Електронни логбуци. За-
плащане според опита – до 44 цента. 
Тел 773 491 6214.

Търся РАБОТА НА ЛИВИНГ в поне-
делник и вторник. E-MAIL: mail7@dir.
bg Телефон:773 691 1445

ТЪРСЯ TRUCK DRIVER. Добри мили, 
постоянна работа. Заплащане според 
опита. Тел 773 543 5267

Auto transport company NEEDS CDL 
DRIVERS to haul cars.Good pay. Please 
call 773-888-6088 or 847-962-9552. 

Търся РАБОТА КАТО ДЕТЕГЛЕДАЧ-
КА, на 55 години съм, говоря българ-
ски, македонски, сръбски и английски. 
Имам опит с малки деца, семейства с 
2-3 деца, подготвям домашна храна и  
hauskiping. Анна 312-505-9934

Банкетна зала AVALON търси СЕРВИ-
ТЬОРКИ part time. Тел 847 439 5740

J’s Tailoring търси да наеме ПРОФЕ-
СИОНАЛЕН ШИВАЧ на PART TIME. 
J’s Tailoring is looking for professional 
part time seamstress! Call Yolanta at 
630.833.5633

Набираме CDL ШОФЬОРИ Team & 
Single с Double & Hazmat. Hook & Drop. 
Опитът не е задължителен. За контак-
ти : 773 627 3087 ; 773 964 0956

Търсим ГЛАВЕН ГОТВАЧ/КИ с опит. 
Добро заплащане. Тел 847 668 7858

ТЪРСЯ ШОФЬОР за работа в TAXI 7. 
Не се изисква никакъв сертификат. 
Шофьорска книжка е достатъчно. 
Компанията е само с черни Lincoln 
Town Cars и повечето от бизнесът й е в 
Шамбург, но обслужва и всички други 
събърби. Тел 773-827-7827 

ТЪРСЯ ШОФЬОР ЗА ЛОКАЛЕН STEDY 
КУРС ЗА FEDEX GROUND. ДОБРО ЗА-
ПЛАЩАНЕ. 312-203-2474 

Предлагам РАБОТА ЗА СТРОИТЕЛ-
НИ РАБОТНИЦИ с опит. Изисквания: 
Driver licenses, basic tools

Предишен опит в България е предим-
ство. 224-595-7923

ТЪРСЯ TRUCK DRIVER, който в или 
около Аtlanta Ga, 38 цента на миля, 
2007 volvo 780, минимум 2 години 
опит и чист draiving record, 3000miles/
week. Тel 404 405 7318 Валери

New York, New Jersey,  
East coast

ДЕТЕГЛЕДАЧКА с опит и препоръки 
търси семейство, на което да бъде по-
лезна в New York City и Jersey City. Оби-
чам децата и като майка лесно осъ-
ществявам контакти с тях. Енергична, 
честна, отговорна. Опит с новородени 
и по-големи деца. Цена по договаря-
не. Тел.: 201-238-9661. Люба.    №3868

Vatev Inc. НАБИРА КОНТРАКТОРИ – 
ТИМОВЕ 5000+ мили $1.00 + fsc $1.45 
- $1.50 тази седмица всички мили пла-
тени телефон : 224.578.5971

Wanted experianced CDL DRIVERS & 
owner operators. Long miles - great pay 
- 24/7 dispatch. Call today 224-500 6597

Фирма набира БОЯДЖИИ и ПОМОЩ-
НИЦИ – (718) 938-3600 Вальо 

Atlanta

НАБИРАМЕ ШОФЬОРИ с CDL за ра-
бота на west i mid-west,нови ками-
они, минимум  3000 мили на седмица. 
Заплащане всяка седмица с директ 
депозит, practical miles.  Tелефон : 
773.747.0875  №3887

US Atlantic Express: Truck DRIVERS 
CDL-A needed; Georgia- California. Tel: 

678-891-9909; 678-701-5670

Orlando, Florida

Viva Transport наема CDL OWNER 
OPERATORS от цялата страна. 2500-
3000 мили седмично. Flexible dispatch; 
Sign up bonus. 407 923 4867

Под наем

Chicago + suburbs

ТЪРСЯ СЪКВАРТИРАНТКА за дву-
стаен апартамент на CUMBERLAND\
BELMONT. Телефон : 773.710.8551    
№3895

Наемам САМОСТОЯТЕЛНА СТАЯ със 
самостоятелна баня (може бейсмънт) 
за двама - баща и дъщеря, непушачи, 
от 26-ти февруари. Ако не можете да 
се обадите до България (001 359 2 897 
76 32) - пишете на e-mail: kroupska@
abv.bg и аз ще ви се обадя.   №3896

BEAUTIFUL 2BR, 1BATH TOWNHOUSE 
for Rent $980. Features:  One car garage 
with a new garage door opener system. 
Additional Storage in the Garage.  
Renovated Kitchen, newer appliances.  
Laminate and Hardwood floors. Central 
A/C. Huge walk-in closet. Very Close 
to HWY 294 and the Metra. Complex 
(Quincy Park) includes a swimming 
pool and playground.  Телефон : 
773.425.7667   №3876

САМОСТОЯТЕЛНА СТАЯ ПОД НАЕН 
в 2BR, в близост до синята линия на 
Cumberland. Телефон: 773.540.0366  
№3880

Под наем, ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ в Des 
Planes в близост до магистрали и 
транспорт. Тел.:  773-968-8222   №3881

Под наем ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ със 
самостоятелна баня и тоалетна за 
непушач/ка - луксозен тоwnehouse 
в schaumburg с интернет - наем $550 
плюс парно и ток. Възможност за полз-
ване на гараж. Телефон : 847.877.6191   
№3882

Давам TOWNHOUSE в Palatine,3 спал-
ни, 1.5 тоалетни ( на 1ви и 2ри етаж). 
Гараж за една кола и място за парки-
ране на втора. Wood floor, нова кухня, 
стайнлес стил уреди, след голям ре-
монт .Боядисан е в модерни различ-
ни цветове. Телефон : 773.747.0875       
№3886

Давам под наем ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ 

Търся добър CDL class A шо-
фьор за локална работа. Мини-
мум 2 години опит, желателно е и  
HazMat категория. Много добри 
доходи и коректно отношение. 
За контакт търсете Петър на тел: 
847.630.0458 след 16:00 . 

Търся ШОФЬОРИ CDL-40 цента на 
миля. Бонус след 6 месеца. Extra 
stop - $50. Volvo 2007. Tel: 630 863 
6312

Looking for .Dental Assistant. 
Looking for a professional, 
hardworking dental assistant to 
join our team in Des Plaines. Part 
time position to become full time in 
March for the right person. Fluent 
English is a must. Knowledge of 
Patterson EagleSoft is a plus. Call: 
847 296 3200 or fax resume to 847 
296 3205     №3885

HELP WANTED EVENINGS & 
WEEKENDS DELI & CASHEIR 
DEPARTMENTS PLEASE CALL ROSIE 
AT EUROFRESH MARKET PALATINE
847 202 0333

A+ Roofing Co. is looking to hire 
a receptionist. Excellent English 
is required, good communication 
skills and computer knowledge. 
Self-motivated and well organized 
person needed. Call: 630-227-1111

Търся шофьори – 40 цента на 
миля. VOLVO 2007. Отлични мили. 
Тел 630 863 6312

Таверна „Плака” и 
Gyro King в Атланта 
търсят да назначат 
сервитьори, каси-
ери и мениджъри - 
full time и part time. 
За повече информация 404-918-
3957
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със самостоятелна баня.  Тел.: 847 254 
0804         №3846

For rent  1 BDR, APARTMENT in 
Schiller Park, 2nd floor, parking, heat, 
and storage included. Close to O’Hare, 
Blue Line, I-90 and I-294. Tel: 773-837-
6911 Georgi  (Please leave a message)      
№3853

СТАЯ ПОД НАЕМ  в Чикаго  за $300.  
Тел.:  773 983 5213     №3854

ОБЗАВЕДЕНА СТАЯ + БАНЯ с ползва-
не на кухня и хол за жена (момиче) в 
Des Plaines. Калина: 224 766 0278

Под наем 2 BDRM APT в Arlington 
heights с включен паркинг, отопление, 
вода и басейн. За контакти: 847-305-
4196  

Atlanta

СТАЯ ПОД НАЕМ в Атланта до метро-
то- Buckhead Lenox RD NE. Телефон : 
404.453.9291   №3872

Услуги

Chicago + suburbs

CONTAINER FOR SHIPPING at April to 
Varna. Still available space for share. Call 
312-401-0640.      #3891

Ние сме телевизионно предаване и 
ТЪРСИМ БЪЛГАРИНЪТ АНГЕЛ АТА-
НАСОВ ТРИФОНОВ той е от така на-
речените „малки хора” – висок е около 
1.30 м. Неговите близки искат да се 
свържат с него, но не са го виждали 
от 20 години. Знаем, че е семеен и има 
две деца – дъщеря Ирена и син Патрик. 
Участвал е в много филми, също така и 
в шоу програми. Последно е пребива-
вал в САЩ, Тексас, Сан Антонио след 
което е напуснал този град. Моля все-
ки който има информация да пише на 
abstracted@abv.bg    #3893

ГРИЖА СЕ ЗА ДЕЦА в просторна 
къща в Bensenville (Първият събърб 
на запад от O’Hare Airport). Предлагам 
домашно приготвени две закуски и 
обяд, както и много занимания за де-
цата. Дългогодишен опит. Предоста-

вям препоръки при молба от родите-
лите. За повече информация по всяко 
време на: 773-931-8516 

INCOME TAX: DANY SERVICES LTD. По-
пълване и изпращане на ДАНЪЧНИ 
ДЕКЛАРАЦИИ, индивидуални и фир-
мени. Работим нон-стоп 24/7на атрак-
тивни цени. За контакт Данчето и Ан-
гел. Е-mail: dancheto1961@yahoo.com. 
Тел.847 678 6498: 224 622 2159 :224 522 
1662.   №3898

ТОЛВАЧКА. 24 часа. ПЛАМЕН тел: 773 
563 1200

ГЛЕДАМ ДЕЦА в Schaumburg  в прос-
торна и уютна къща. Teл.: 224 623 2308    
№3844

Пенсионирана учителка ГЛЕДА ДЕЦА 
в домът си в SchaumburgИгра, почив-
ка и много забавления. Тел.: 847 254 
0804     №3845

HEATING, AIR CONDTIONING AND 
REFRIGIRATION. Инсталиране, ремонт 
и поддръжка на фурниси, кондицио-
нери и хладилници - промишлени 
и домашни. Ремонт на промишлено 
кухненско обурудване.  Лицензирани 
електроуслуги. Камен 847 922 1677       
№3850

СЕРТИФИЦИРАН ПЕРСОНАЛЕН 
ТРЕНЬОР ще Ви помогне да свалите 
нежеланите килограми.  Фитнес тре-
нировките се провеждат в дома на 
клиента или в студио. Консултацията е 
безплатна. Тел. 847-773-7282.      №3851

Ако харесвате вашите МЕБЕЛИ пре-
калено много, за да ги смените, а иска-
те да ги претапицирате и запазите се 
свържете с нас. Ние предлагаме без-
платна оценка и бърза работа. Таня 
708-769-3578   №3852

ГЛЕДАМ ДЕЦА на яслена възраст, до-
мът ми се намира на Bussy/ Golf. Теле-

фон за бръзка: 773-899-3755, Гергана. 

Еmployment agency предлага РАБОТА 
ЗА ДЕТЕГЛЕДАЧКИ, болногледачи/
чки и за почистване в американски, 
руски и български семейства.Тел: 847 
296 4748

25 годишен, добре устроен ТЪРСИ 
СЕРИОЗНО МОМИЧЕ с us passport с 
цел брак. Имейл:  nikolov686@gmail.
com

ИМИГРАЦИЯ И НОТАРИУС. Попъл-
ване на петиции. Удължаване на визи, 
документи за гражданство, откриване 

на фирми, разводи и други. Пълно-
мощни, нотариални заверки, апос-
тили. INCOME TAX. Tel. 224-622-2159 
Email dancheto1961@yahoo.com 

Мъж на 32 год ТЪРСИ ЖЕНА с амери-
кански документи с цел брак. e-mail: 
iggrcrd@gmail.com

Предлагам ФРИЗЬОРСКИ УСЛУГИ 
в салон в Arlington Heights. 224-388-
8690 

ФИНАНСОВ СЪВЕТНИК или частни 
уроци по финанси за студенти, пенси-
онери, или хора, които имат нужда от 
финансова помощ с техните инвести-
ции в пенсионни фондове, спестовни 

CDL българско училище. Българ-
ски собственик и инструктори. 5 
- 10 дни, 100% гаранция. Българ-
ски и руски.www.bgcdlasmb.com; 
www.bgcdl.info. Тел за инфо:954 
821 5740

Home remodeling. Безплатна 
оценка за работата. Боядисване, 
кухни, подове, прозорци, догра-
ми и др. Владимир - 224 730 3618       
#3889  

TRUCK SIGNS - premium vinyl, ДО-
БРИ ЦЕНИ - $20 per set. Тел: 224-
616-9725, Николай

Предлагам шивашки услуги в 
Шилер парк - подгъви, поправки 
и др. Тел.: 224-659-8556 - Краси-
мира 

Търся жена между 30-40 год, 
u.s.citizen, с цел брак god.
georgiev464@abv.bg

АБОНИРАЙ СЕ ЗА BG VOICE

ВАРИАНТ №1: От вашият компютър. Отидете 
на www.BG-VOICE.com, в горният ляв ъгъл ще 
намерите бутон „Получавай BG VOICE у дома“, 
кликнете върху него и попълнете формата.

ВАРИАНТ №2: Изпратете ни този талон с текста  
и чек или мъни ордер до: Bulmedia Group, 1216 
S New Wilke Rd, Ste #410, Arlington Heights, IL 
60005

Адрес за получаване:
(попълнете данните си на английски)
Име:  ...........................................................................
Тел:  .............................................................................
е-майл  .......................................................................
Адрес: .........................................................................
.....................................................................................
.....................................................................................
.....................................................................................
Днешна дата: ............................................................

 за 6 месеца (26 издания)  $69* 
 за 1 година (52 издания)  $129* 

* Цените са валидни само за клиенти на територията 
на континентална Америка и Канада
Изпратете талона с чек или мъни ордер на: 
Bulmedia Group
1216 S New Wilke Rd, Ste #410 Arlington Heights, 
IL 60005
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BG VOICE www.BG-VOICE.com

влогове и др. Телефон: 847.791.3073 

Професионални ФРИЗЬОРСКИ УС-
ЛУГИ на добри цени, всеки ден вкл. 
събота и неделя. 773-698-9471 Катя

Пенсионирана учителка ГЛЕДА ДЕЦА 
в домът си в Schaumburg в просторна 
и уютна къща с двор. Tel 847 254 0804 

32 годишен МЪЖ ТЪРСИ ЖЕНА до 
35 години с американски паспорт с 
цел брак. Коректност и дискретност. 
Email: iggrcrd@gmail.com

Мога да се ГРИЖА ЗА ВАШЕТО ДЕТЕ 
заедно с моето в домът ми в Mount 
Prospect.Искате ли детето Ви да бъде 
в сигурни ръце? Обадете се:773-510-
8418

ГЛЕДАМ ДЕТЕ вкъщи заедно с мо-
ето почасово и целодневно. Живея 
в просторен townhouse в Villa Park IL 
с голямо патио. Наоколо има много 
места за разходки както и playground. 
Телефон за връзка: 224-622-2466.

VISA CREDIT CARD. Получаване на 
кредит карта веднага. Единствено ус-
ловие: social security номер. Ако Вие 
нямате кредит история, тази карта е 
за Вас! Тел: 847-436-8094. 

Мога да ГЛЕДАМ ВАШЕТО ДЕТЕ за-
едно с моето дете. За справка: 708 
843-1206, 773-886-4822.

Подготвям всякаква пълна ДОКУ-
МЕНТАЦИЯ ЗА ТРАНСПОРТНИ 
КОМПАНИИ. Отварям корпорации. 
Тел. 708 415 0590

ПОДГОТОВКА ЗА CDL ПЕРМИТ на 
български. Георги  708 415 0590

ТЪРСЯ РАБОТА да се грижа за въз-
растен човек, на 55 години съм, гово-
ря български, македонски, сръбски и 
английски, подготвям домашна храна 
и  hauskiping. Анна 312-505-9934

ЧИСТЯ КЪЩИ и офиси-773-318-5568

ПОЧИСТВАНЕ на къщи-773-318-5568 

Сdl ’А’ 100% guarantee, ВG DRIVING 
SCHOOL, български инструктор и из-
питващ на същата плаца, 100% гаран-
ция 5-10 дни, тел: 954 821 5740 

Жена на средна възраст ТЪРСИ РА-
БОТА ЗА ГЛЕДАНЕ НА МАЛКИ ДЕЦА 
И ВЪЗРАСТНИ ХОРА, говоря българ-

ски и испански. Около Des Plaines. Тел: 
312 493 4848 

ПРАВЯ ТОРТИ ПО ПОРЪЧКА - за РД и 
други празници! Изработка на погачи 
и сладки, отлично качество на добри 
цени! 937-286-2689 , Chicago, Schiller 
Park 

МЪЖ на 32 години ТЪРСИ ЖЕНА до 
35 gгодини с американски паспорт с 
цел брак. Email: iggrcrd@gmail.com”

ЛОГОПЕДИЧНИ ЗАНИМАНИЯ за 
деца с билингвистични проблеми,за
екване,аутизъм,синдром на Даун, Х-
чуплива хромозома, ДЦП и др.Mount 
Prospect 773 899 16 21. 

РЕФИНАНСИРАЙТЕ СЕГА. Супер ни-
ски лихви. Специални програми за 
хора с нисък кредит скор, нисък до-
ход и др. Безплатно одобрение в рам-
ките на 24 часа. Финансиране до 10 
бизнес дни. Тел 312.731.3893

Мога да ГЛЕДАМ ДЕЦА в моят дом 
в Rosemont. Бивша учителка с 25 год 
практика. 847.660.3603

ELECTRICAL CONSTRUCTION. 
Commercial & Residential. 312.451.6248

MAGIC FOR CHILDREN’S BIRTHDAY 
parties/Live bunny rabbit/balloons.  Тel. 
70 8415 0590 Ivan

ГЛЕДАМ ДЕТЕ ВКЪЩИ заедно с мо-
ето почасово и целодневно. Живея в 
просторен townhouse в Villa Park IL с 
голямо патио.Наоколо има много мес-
та за разходки както и playground. Те-
лефон за връзка: 224-622-2466.

CDL ПОДГОТОВКА в Ilinois на бъл-
гарски. Тel. 708 415 0590. Георги

Изготвям ПЕРМИТИ ЗА ШОФЬОР-
СКИ ФИРМИ и отварям корпорации. 
Иван - 708 415 0590.

Българско семейство в Schaumburg 
търси ДЕТЕГЛЕДАЧКА на Live-in или 
come-and-go. За контакти (847) 420 
3110

ГРИЖА ЗА ДЕЦА в Arlington Heights. 
Почасово или целодневно. Тел 708 
415 7911

ИЗВЪРШВАМ ШИВАШКИ УСЛУГИ – 
булченски, абитурентски и всякакъв 
вид облекла. Тел 773 517 3559

LIVE MUSIC & SOUND FOR PARTIES. 
ПРОФЕСИОНАЛНИ МУЗИКАНТИ 
ЗА СВАТБЕНИ ЦЕРЕМОНИИ, рожде-
ни дни и партита. Музика по ваш из-
бор. CD, Ipod и DJ партита. (847)212-
3623 - Георги

РЕМОНТ И ПОДРЪЖКА НА КОМ-
ПЮТРИ! Ускоряване на работата 
на компютъра! Възстановяване и 
прехвърляне на информация. Ниски 
цени!!! Arlington Heights и района. 
773-742-5642

Предлагаме ДИСПЕЧЕРСКИ УСЛУГИ 
за ОWNER OPERATORS на AВТОВОЗИ, 
DRYVAN, REEFER, FLATBED, STEPDECK., 
RGN, LOWBOY, DOUBLE DROP. ЦЕНА 
ПО СПОРАЗУМЕНИЕ TEL. 630-376-
6340. ГОВОРИМ БЪЛГАРСКИ

Тридесет годишна жена търси, мъж, 
американски гражданин, с ЦЕЛ 
БРАК. E-mail: mnumberem@gmail.
com 

ГЛЕДАМ ДЕЦА вкъщи почасово и 
целодневно в Bloomingdale 224-325-
2299

Мъж, търси жена, американски граж-
данин, с ЦЕЛ БРАК. E-mail: diken75@
yahoo.com

New York

CDL БЪЛГАРСКО УЧИЛИЩЕ. Бъл-
гарски собственик и инструктори.  
5- 10 дни 100% гаранция Български 
и руски. www.bgcdlasmb.com; www.
bgcdl.info. Тел за инфо:954 821 5740

Coast to coast

Българин на 43 год с американско 
гражданство ТЪРСИ ЖЕНА за се-
риозна връзка. Tel. 702 290 0453   № 
3861

Мъж на 43 год. С американско граж-
данство ТЪРСИ ЖЕНА за сериозна 
връзка или брак. TEL- 702 290 0453

ПРОДАВАМ

Продавам VAN FORD turbo diesel  
1997год, 268000 мили, цена  $2000, 
за контакт  224 201 0464    №3878

Продавам VOLVO 2007 automatic 
,816 000miles, $26 000.  за контакт  
224 201 0464    №3879

We BUY UNWANTED CARS from you 

any kind, paid in cash, call or text any 
time at 708-770-4626.   №3855

Продавам камион VOLVO 2005 
на 895000 мили-$20000 и ремарке 
Stoughton 2001, 53 dry van-$7000 
Тел.: 708 691 8769     №3856

Продавам VOLVO (TRUCK) 2005 D12 
на 895,000 мили в отлично състоя-
ние - $20 000 и трейлър Stoughton 
2001 - $7 000. Телефон : 708.691.8769     
№3859

Продавам ’06 TRUCK VOLVO-670, 
10 скорости, на 611000 ml.Много 
добро състояние. $35000. Телефон : 
847.271.6959

Продавам СКИ И СНОУБОРД – из-
годно. Телефон: 708.769.7484 

Продавам ДИСКОВЕ-ПРОЕКТ НА 
БРАУНОВ ГЕНЕРАТОР. За повече 
информация: www.yullbrown-bg.com 
телефон: +35905.909.8954

Продавам ’01 KIA SPECTRA. 116K mi. 
5-speed manual. 1.8L. Original owner. 
Fuel efficient. Complete service history 
and repair receipts available from the 
time the vehicle was purchased to 
present. Timing belt service performed. 
Reliable. Affordable to maintain. 
Garage kept. Non-smoking and clean 
interior. Exterior is in good condition. 
$2,500. Телефон : 708.945.2999 

Продавам спешно FREIGHTLINER 
CENTURY 2001. Телефон: 
773.354.3269

For sale 1996 FORD CONTOUR. 
Miner scraches atherwise car in 
exelent mechanicle condition.127000 
miles,new brakes, new tires. Call 708-
525-7833

Продавам FREIGHTLINER 
COLUMBIA 2004, цена:$ 12 000. Те-
лефон: 702.205.4232

Продавам FREIGHTLINER CENTURY 
1999, Цена $9500. Тел 773 592 5032

Продавам VOLVO 2006, 64T 670, 
двигател volvo D12, horse power 
465, 10 speeds, 588 000 miles, в 
идеално техническо и външно 
състояние. Maintenance record 
available. Много изгодна цена по 
споразумение. Tel 847 219 5566  
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„Спайс Гърлс” 
се събират 
за юбилея на 
кралицата

Виж бельото на 
Лили Иванова, 
зове вестник

След като се събраха през 2007 г. за последния им 

албум и направиха световно турне, „Спайс Гърлс” се 

готвят отново да се качат на сцената. Новината беше 

разкрита от едно от момичетата в групата - Мел Би. От 

известно време се носеха слухове, че те заедно може да пеят 

на олимпийските игри в Лондон това лято, но при участието си 

в австралийското предаване Sunrise певицата заяви, че ще се 

събере с колежките си за диамантения юбилей на кралица Ели-

забет Втора. „О, смятам, че празнуването на юбилея на кралица-

та е събитие, което очаквам с голямо нетърпение”, заяви Мел Би. 

Момичешката група ще пее по повод годишнината от коро-

нясването на кралицата в Лондон на 4 юни. След това обаче Мел 

бързо сменила темата, съобщава британският таблоид „Сън”.

Крайслер 300C от 2005 г. се продава в ин-

тернет аукциона eBay на рекордната цена 

от $1 млн. Специалното в този автомобил 

е, че е принадлежал на самия американ-

ски президент Барак Обама. Въпреки че моделът 

разполага с мощния V8 HEMI двигател и има пробег 

малко над 20 хил. мили (около 33 хил. км), към него 

няма никакъв интерес. Дни преди края на търга 

няма нито един желаещ да плати за крайслера 80 

пъти над нормалната му цена. Подобен автомобил 

от същата година на производство и с близък пробег 

струва в Щатите не повече от $12-13 хил. долара. 

Това всъщност е вторият път, когато този автомобил 

се предлага за продажба в интернет. Предният обаче 

продавачът беше доста по-скромен и беше посочил 

за начална цена $100 хил.

Продавачът с никнейм cubfanatic23 смята цената 

обаче за напълно справедлива, след като автомобил 

„Пежо”, принадлежал на иранския президент Ма-

хмуд Ахмадинеджад е бил продаден за $2,5 млн., а 

„Форд Ескорт GL” на папа Йоан Павел II - за $690 хил. 

По думите на продавача Обама е купил колата като 

сенатор в щата Илинойс и я е използвал да пътува 

от Чикаго до Вашингтон. Продал я, когато си купил 

хибридния модел „Форд Ескейп”.

Вестник “България Днес” 

реши да развлича читате-

лите си, като им покаже 

“чистото, луксозно, ултра-

скъпо биобельо” на Лили Иванова. 

Според изданието 500 лева струват 

само гащите на известната прима на 

поп музиката. Гащите са безшевни, от 

изключително мека и нежна материя 

и си струват всеки лев, гарантират 

светски дами.

Дим Дуков е 
в кома

Известният светски лъв, коафьорът Дим 

Дуков, е в тежко състояние в болницата, 

след като изпадна в кома след планира-

на операция. „Той постъпи за планирана 

операция, но се появили усложнения. Преплитането 

на червата е вторична причина за състоянието. Преди 

това му оперираха коремната стена. Дотук е претър-

пял три интервенции, но никой не дава гаранции за 

живота му”, каза актьорът Камен Воденичаров пред 

„Блиц”. Двамата са 

близки приятели от 

дълги години. Роди-

телите на Дим, Стоян 

и Вера Дукови, дежу-

рят край болничната 

стая на сина им. Дим 

Дуков е в интензив-

ното на болница 

„Доверие”, където е 

под упойващи препа-

рати и на командно 

дишане. Постъпил е 

за операция преди 

десетина дни. „В 

началото той от ден 

на ден все повече се 

влошаваше, но в мо-

мента състоянието му е стабилизирано. Молим се за 

него и се надяваме скоро да е отново с нас”, допълва 

Камен. Предстои да се събере лекарски консилиум за 

окончателна диагноза и евентуално ново лечение.

Преди десетина година модният коафьор бе под-

стриган за монах под името Дамаскин в Троянския 

манастир. Преди това той стоя близо три години в 

Рилския манастир като послушник, но игуменът там 

не пожела да го покалугери, като обяви, че Дим Дуков 

няма смирение, послушание и проявява „греховно 

поведение към братята”.

Никой не иска крайслера 
на Обама... за $1 млн.
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И устата 
на Джагър 
увековечена. 
В писоар!

Клуни и Джоли не си 
говорели от години

Ирен Онтева закъсала с 
парите

След като групата “Маруун Файв” увековечи в песен 

походката в стил „Мик Джагър”, сега е ред и устата 

му да остане като скъпоценен дар за поколенията. 

Този път не като поп парче, а във формата на писо-

ар. Улрих Шрьодер, директор на Фен музея на „Ролинг Стоунс” 

в Германия, показва на тази снимка скандалните писоари 

в мъжката тоалетна на изложбеното пространство, дело на 

холандския художник Майке ван Шиндел. Те са вдъхновени от 

логото на рок динозаврите, което пък от своя страна намеква 

точно за прословутите джуки на Мик Джагър.

Раздрънканият стар “Мерцедес” 

на Ирен Онтева не й е по вкуса. 

Заради раздялата й с италиан-

ския бизнесмен Давид Бучо-

лини, манекенката се върна светлинни 

години назад във финансовото си със-

тояние. Давид й отнел якото “Бентли”, 

както й апартамента, които й подарил, 

писа в. „България Днес”. Безпаричието 

след раздялата с богаташа дотолкова 

я отчаяло, че красавицата тръгнала 

по врачки, твърдят източниците на 

изданието. Единственото нещо, което 

я интересувало, било ще си намери ли 

скоро нов Чичко Паричко. “Тотално се 

е побъркала. Трескаво обикаля врачка 

след врачка, за да разбере къде да намери 

новата си парична жертва”, разказва нейна 

приятелка.

Притесненията на Ирен Онтева са основа-

телни. Не стига, че трябва да кара раздрънка-

ния “Мерцедес”, подарен й още от любовната 

авантюра с Христо Сираков-Ицо Стоте мане-

кенки, ами и италианецът й спрял финансовите 

инжекции към бизнеса.

Давид тотално я отсвирил, а причина за раз-

дялата им били децата им, които не се разбира-

ли помежду си.

Актьорът Брад Пит за пореден път 

се опитал да помири най-добрия 

си приятел Джордж Клуни и 

любимата си Анджелина Джоли, 

но без успех, пишат американските медии. 

Последният му опит също не пожъна добри 

резултати. Актьорът организирал съвместно 

пътуване с частен самолет. Клуни пристигнал 

с новата си приятелка - бившата кечистка 

Стейси Киблър. Анджелина не обелила дума 

през целия полет. Клуни не й останал длъжен 

и споделил, че не е никак учуден от поведе-

нието й. Самата Анджелина е много против 

приятелството между известния ерген и 

мъжа й. Тя се обидила на Клуни още когато научила, че той я сравнява с Дженифър Анистън. Тогава 

тя се засегнала от думите му, че звездата от „Приятели” давала много повече свобода на съпруга си.

Готов за интервю

Ирландските чиновници забраниха на безработните 

да идват по пижами на интервюта за работа, съоб-

щи Би Би Си. Съответното предупреждение бе раз-

пространено в град Дамастаун. В обръщение към 

безработните се казва, че облеклото за спане не е подходящо 

за случаи като събеседване с потенциалните работодатели в 

бюрата по труда. Както посочва консултантът Били Диксън, 

пижамата се свързва със съня и отмора у дома, а не с трудова 

дейност, поради което в търсене на работата кандидатите 

трябва да слагат облекло, подходящо за сериозен разговор с 

работодателя.

През последните месеци забраната върху пижамите не е 

първа на Острова. Неотдавна жителите на уелската столица 

Кардиф бяха помолени да не пазаруват по пижами в супер-

маркета „Теско”. А в английския град Мидълсбро родителите 

бяха посъветвани да не пускат децата си на училище, ако не 

са облечени подходящо.

Ловлейс във вихъра на кариерата си

Сара Джесика 
Паркър във филм 
за порнозвезда

Сара Джесика Паркър ще замени Деми Мур във филма 

„Ловлейс”, разказващ за живота на прочутата пор-

ноактриса Линда Ловлейс. Тя нашумява през 70-те 

години с участието си в „Дълбокото гърло”, в който 

за пръв път пред камера се демонстрира оралната техника 

„дълбоко фелацио”. Ролята на Линда се играе от 26-годишната 

Аманда Сийфрид, известна от мюзикъла „Мама миа!”. Другата 

главна женска роля - на феминистката Глория Стайнъм - тряб-

ваше да се изиграе от Деми Мур. Поради здравословните си 

проблеми обаче тя отказа участие в снимките. Затова проду-

центите са предложили ролята на 49-годишната Сара Джесика 

Паркър и тя я приела.

Линда Сюзън Бормън, както е истинското име на Ловлейс, 

участва в десетина порнофилма в периода 1971-1975 г. След 

това се отказва от бизнеса и става част от феминистко движе-

ние, борещо се срещу порнографията. Ловлейс умира на 53 

през 2002 г., няколко дни след автомобилна катастрофа.

Ирландия 
забранява 
пижамите 
на интервю 
за работа
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Моряк направи гигантски 
макет на „Титаник” от 
120,000 кибритени клечки

Лив Тайлър одобри 
новата годеница на 
баща си

Модни гиганти ще плащат 
40 млн. евро глоба заради 
надути цени

Френски съд осъди парфюмерийни гиганти, сред които „Шанел”, 

„Кристиан Диор” и „Л’Ореал”, да платят глоба от 40 милиона евро 

заради заговор за поддържане на високи цени. Апелативен съд в 

Париж потвърди наложената през 2006 г. глоба от Френската аген-

ция за защита на конкуренцията, която постанови, че компаниите са участвали в 

незаконни споразумения за фиксиране на цени, наложени от производителите 

и придружени с търговски заплахи при неподчинение. Глобени бяха 13 водещи 

компании в бранша - „Жан-Пол Готие”, „Исеи Мияке”, „Шанел”, „Кларинс Фрагранс 

Груп”, „Ермес”, „Кристиан Диор”, „Клиник”, „Есте Лаудер”, „Герлен”, „Л’Ореал”, LVMH 

Fragrance Brands, „Шисейдо” и 

„Ив Сен Лоран”. Глоби получиха 

и дистрибуторите Marionnaud, 

Sephora и Nocibe. В първона-

чалното си решение, отнасящо 

се за нарушения, извършени в 

периода 1997-2000 г., Комисията 

за защита на конкуренцията 

постанови, че компаниите „са 

имали споразумения с дистри-

буторите за прекратяване на 

конкуренцията между магазини-

те при продажбата на продукти 

от дадена марка”.

След бляскавите сватби на 

Божинов - Лозанова и Араба-

джиева - Стайков миналата 

година това лято и Галин 

Вафлата щеше да се изхарчи за пищна 

церемония с поп-фолк певицата Гале-

на. Оказа се, че тя е отменена. Макар и 

първоначално да планираха церемо-

нията, Галена в крайна сметка решила, 

че още не й е дошло времето да се 

бракува. С Галин, който за малко преди 

това бе мъж и на ДесиСлава, са заедно 

от дълги години, имат и синче - Стеф-

чо. „Сватба, сватба, ама няма сватба. С 

Галин се отказахме. Така си ни е добре. 

Надяваме се да имаме още едно дете, 

но може би сега не е подходящият 

момент”, заяви Галена, цитирана от 

“Хот Арена”. Според колежките й във 

фолк средите причината за отлагането 

на сватбата била свързана с кризата и 

намалелите приходи на мъжа й. Той и 

без това вече бил похарчил доста за 

издаването и промоцията на новия й 

албум, озаглавен „Аз”. Най-скъпо му 

излезли клиповете, понеже Галена 

издаде на видео всички парчета от 

албума.

Пенсиониран моряк 

създаде забеле-

жителен модел на 

„Титаник” по случай 

стогодишнината от потъване-

то му, използвайки повече от 

120,000 кибритени клечки.

Дейвид Рейнолдс прека-

рал повече от шест месеца в 

усърдна работа, за да пресъз-

даде най-големия кораб с ори-

гиналния му дизайн. Метър 

и половина дългият модел се 

отличава с невероятна детайл-

ност, включително и кабини, фунии, такелажи и др.

53-годишният Дейвид, който вече е в Книгата на рекордите на Гинес с чудесата, кои-

то създава от кибритени клечки, е използвал осем кофички с лепило и пет скалпела за 

последното си творение.

Тайлър-баща с годеницата си

Лив 

Тайлър е 

очаро-

вана от 

новата годеница 

на баща си - тв 

продуцентката 

Ерин Брейди. „Тя 

е толкова сладка! 

Харесвам я много”, 

заяви в интервю 

за сп. „Пийпъл” 

дъщерята на певе-

ца от „Аеросмит”. 

Лив споделя, че 

научила новината по време на фестивала за независимо кино „Сънданс”. 

Лив е рожба на Стив Тайлър от брака му с модела Бебе Бюъл. Самата тя 

има 7-годишен син.

„Целувката на Путин” 
с награда на фестивала „Сънданс”

Маша Дрокова, вече осъзнала се

Лентата „Целувката на Путин” на датчанката Лизе Бирк Педерсен стана лауреат на фестивала на независимото кино 

„Сънданс”. Документалната творба е удостоена с приз за най-добра документален творба. Във филма се разказва 

историята на бившата комисарка на пропутиновското движение „Наши” в Русия Маша Дрокова - преуспяваща героиня, 

известна като „девойката, целунала Путин”. Тя се запознава с опозиционния журналист Олег Кашин и неговите прияте-

ли, според които възгледите на „Наши” са опасни за демократичното общество. Това кара героинята да погледне по нов начин 

света. Тя преминава през лутанията на наивна тийнейджърка с промит мозък, докато стигне до прозрения, които я отдръпват от 

политическия живот, а на фона на личната й история тече пространен портрет на руската свирепа тоталитарна машина. Днес тя 

е скептичен независим журналист; все пак остава трудно понятен фактът, че Маша се отскубва невредима, общувайки същевре-

менно с „опасни” люде. 

Руската агенция „Новости” злорадо коментира, че холивудските критици всъщност намирали филма за “скучен и насочен към 

хора, интересуващи се от актуални новини, а не от чисто изкуство”. Фестивалът „Сънданс” е основан през 1981 г. от американския 

актьор и режисьор Робърт Редфорд. Кръстен е на неговият герой от филма „Бъч Касиди и Сънданс Кид”. Провежда се ежегодно 

в Парк Сити, Юта, и е считан за Меката на независимото кино. От него поемат по пътя си режисьори като Стивън Содърбърг със 

„Секс, лъжи и видео”, Куентин Тарантино с „Глутница кучета”, и Кристофър Нолан с „Мементо”.

Галена 
отложи 
сватбата
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Миро се взе с рапъра 
Криско

Криско е с Миро по любов или от корист?

Поп изпълни-

телят Миро 

вече живее под 

един покрив 

с младия рапър Криско, 

гръмнаха медиите в Бъл-

гария. “Той е загубил ума 

си по младия певец и вече 

дори не крие интимната 

си връзка с него. Двамата 

са неразделни и задължи-

телно се изявяват заедно 

по участия”, пише в. “Всеки 

ден”. След участия също 

си тръгвали заедно и отдъхвали в малките часове на нощта в дома на Миро. Източник на новината 

всъщност не е някой “запознат” или “осведомен”, както се случва често в България, а самият Кри-

ско. Той се похвалил, че с колегата му станали като сиамски близнаци и почти се бил пренесъл у 

тях. Макар да не уточнява какъв е характерът на отношенията им, едва ли има такава нужда, пише 

„Всеки ден”. На публични места двамата се прегръщат, лигавят се, че даже и се галят. Преди Криско 

Миро излизаше с Крум. Докато при поп изпълнителя няма съмнение в чистите му отношения със 

силния пол, при Криско е под въпрос дали наистина е влюбен, или го прави от користни подбуди. 

Тези, които следят развитието му, знаят, че той е болезнено амбициозен, но неуменията му в музи-

ката не му позволяват да се изяви. Твърде семплото рапиране досега не го беше изстрелвало към 

повече известност и той я търсеше с алтернативни методи. Първо пусна в мрежата домашно пор-

но, в което младо момиче му правеше фелацио. Записът бе направен собственоръчно от Криско и 

после той не отрече, че сам си го е разпространил, за да стане популярен. Сетне потърси близост 

с Елица, с която записаха дует, но той остана незабелязан. Откакто е с Миро, вече участва в два от 

записите му и хората най-сетне чуха, че съществува и такъв рапър с име Криско.

Мъжете оглупяват, 
докато мислят за 
жени

Американски 
съдия почина 
на 104

Продължителните 

главоблъсканици на 

тема жени отслабват 

интелекта на силния 

пол, показва проучване на хо-

ландски изследователи. Широко 

разпространеното мнение, че в 

присъствието на красива жена в 

стаята мъжете губят ума и дума, е абсолютно вярно, вече има и сериозно научно 

потвърждение. Оказва се, че умственият капацитет на мъжете отслабва не само 

в присъствието на хубава жена, но дори само при споменаване на името й. Ра-

ботата на холандските експерти потвърждава резултатите от научните изслед-

вания през 2009 г., според които веднага след контакт с красива жена мъжете 

страдат от „временна глупост”. При жените обаче това не е така, а специалистите 

продължават да изследват защо реакциите на двата пола са толкова различни.

Федералният съдия Уесли Браун, работил доскоро 

в един от окръзите на американския щат Канзас, 

почина на 104 години, пишат американските 

таблоиди. До последния си ден Браун гледаше 

едни от най-сложните дела в своя окръг. Нежеланието си да 

се пенсионира той обясняваше така: „Щом съм назначен за 

федерален съдия и разсъдъкът ми е наред, какъв е проблемът 

да продължа да работя?” През 2011 г. Браун пък заяви, че ще 

напусне работата си само „с краката напред”. Преди някол-

ко месеца обаче съдията столетник престана да гледа дела 

поради влошеното си здраве. Въпреки това той продължи да 

работи - даже в болницата, където помощниците му носеха 

съдебната документация.

Най-накрая известният 

столичен плейбой Христо 

Сираков-Стоте манекенки си 

избра съпруга. 20-годишната 

Елена Рашева спечели риалитито „Мили-

онер търси съпруга”.  На финала на шо-

уто порнозвездата Виктория Радина бе 

дисквалифицирана в последния момент, 

защото милионерът преди дни научил 

с какво се е занимавала в миналото си. 

Странно е, че цяла България знаеше, 

само не и той. „Чак в събота научих, че 

тя се е снимала във филм за възрастни. 

Както се казва – мъжът винаги научава 

последен. Не одобрявам нейния начин 

на живот, затова тя не е тук сега”, обясни 

в ефир Сираков. Победителката Елена 

Рашева обаче не получи пръстен и 

обещание за брак. Не стана ясно и какво 

точно ще се случи с нея и Сираков, след 

като тя триумфира. Рашева е студентка и 

модел, „Кралица на света - България” за 

2010 г.. Мечтата й е да стане топполицай, 

следва криминалистика във Варненския 

свободен университет. 

Ето как победителката коментира 

разликата в годините си с милионера, 

който е над 50, преди няколко дни в ин-

тервю за вестник „Шоу”. „Знам, че хората 

не одобряват такава разлика в годините 

и напоследък непрекъснато буквално 

ме ругаят по улиците. Мислех си, че 

само в провинцията страдат от скру-

пули, но се оказа, че и тук, в София, е 

така. Един таксиметров шофьор даже не 

пожела да ме качи в колата си. Обиждат 

Христо – наричат го дърт коцкар, а нас 

– по-добре да не казвам как ни наричат. 

Аз съм от Кюстендил. Майка ми и баща 

ми живеят там. Представям си как ме 

одумват зад гърба им в провинциалния 

град – такъв е манталитетът. Но роди-

телите ми никога не са ме спирали да 

изявявам себе си и да постигам онова, 

което желая.”

Ето коя съпруга си избра Христо Сираков

В Истанбул почина първата победи-

телка в конкурса за красота „Мис 

Свят“ Кериман Халис Едже. Тя бе 

избрана за най-красивата жена на 

света в далечната 1932 г. Тогава конкурсът се 

е провел на 31 юли в Белгия и се е наричал 

“Кралица на красотата”. В него взели участие 

най-красивите момичета от 28 страни. Тур-

ция много държала да изпрати своя предста-

вителка, за да демонстрира новата политика 

на Мустафа Кемал Ататюрк към жените – те 

трябвало да ходят с открити лица и в евро-

пейски дрехи.

В своята съболезнователна телеграма 

президентът Абдула Гюл пише: “Ние винаги 

с уважение ще помним Кериман Едже, която 

достойно представи страната ни и стана пър-

вата красавица на света и която бе удостоена 

от великия Ататюрк с държавна награда.”

Почина първата 
„Мис Свят“
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Малката красавица е намерена мъртва, обвинени са 
родителите й, арести няма. Кой е убиецът?

Първите образи на 

ДжонБенет Рамзи, 

излъчени по света, по-

казват едно красиво 

момиченце с тежък 

грим и безвкусно ярки 

дрехи, позиращо щастливо пред обек-

тива на камерата. Медиите я описват 

като „боядисано бебе, сексуализирана 

невръстна кралица на красотата“. От 

деня през 

1996 г., кога-

то ДжонБе-

нет е открита 

мъртва в ма-

зето на дома 

си в град 

Боулдър, 

Колорадо, 

полицията и 

огромна част 

от светов-

ните медии 

вярват, че нейните родители, Джон и 

Патси Рамзи, са отговорни за смъртта 

й. В три поредни броя BG VOICE ще 

ви разкаже тази ужасяваща и в също-

то време загадъчна история, част от 

героите в която вече или са мъртви, или 

не са това, което са били по време на 

разследването. История, която разтър-

си цяла Америка, в която има много об-

винения, но малко годни доказателства, 

и която продължава да е напрегната 

като в трилър и до ден днешен. 

Преди убийството на дъщеря им жи-

вотът на Джон и Патси Рамзи изглеждал 

почти идеален. Бившата кралица на 

красотата Патси се омъжва за пре-

успял бизнесмен. Те се преместват в 

Боулдър, щата Колорадо, през 1991 

г., откъдето Джон управлява компю-

търната компания, чиито основи бил 

положил в гаража си. Семейство Рамзи 

бързо се приспособява към новия си 

живот в Колорадо и се сдобива с много 

нови приятели. Издигат огромна къща 

в елитно предградие и често посре-

щат гости. Тяхното последно парти, 

състояло се три дни преди убийството, 

било особено щастливо. На коледната 

им забава присъствали над сто гости. 

Семейство Рамзи вярвали, че имат 

добър повод за празнуване. Патси била 

преодоляла рак на яйчниците, а Джон 

бил избран за бизнесмен на годината в 

град Боулдър.

В коледната вечер семейство Рамзи 

гостувало у приятели наблизо. Когато 

се прибрали, сложили заспалата още в 

колата ДжонБенет в леглото й в 21:30 

часа. Малко след това Патси и Джон 

също си легнали, тъй като смятали да 

стават рано, за да се приготвят за пъту-

ването си до техния ваканционен дом 

край езерото Мичиган.

На следващия ден Патси се събудила 

малко след 5:00 часа сутринта и тръгна-

ла към кухнята. На стълбите

намерила дълга две 
страници и половина 

бележка

която твърдяла, че ДжонБенет е била 

отвлечена от „малка чуждестранна 

фракция“ и е държана за откуп в раз-

мер на 118 000 долара. Щяла да бъде 

разменена за парите на следващия 

ден. Писмото предупреждавало, че ако 

парите не бъдат доставени, детето ще 

бъде екзекутирано. Патси изкрещяла на 

Джон да дойде и се затичала обратно 

нагоре по стълбите към стаята на дъ-

щеря си. ДжонБенет не била там. Патси 

решила да се обади в полицията. Дис-

печерът от 

911 записва 

обаждането 

й в 5:25 часа. 

Полицията 

пристига в 

къщата се-

дем минути 

по-късно.

Униформе-

ните поли-

цаи изпитали 

подозрение 

още в самото начало. Възприемайки 

бележката за откуп много сериозно, 

семейство Рамзи вече правели опити 

да съберат парите. Писмото твърдяло, 

че похитителите ще се свържат с Джон 

Рамзи, обаче така и не го направили.

Бележката за откуп гласяла:

Г-н Рамзи
Слушайте внимателно! Ние сме 

група лица, представляващи малка 
чуждестранна фракция. Ние уважаваме 
вашия бизнес, но не и страната, на коя-
то той служи. В този момент държим 
дъщеря ви в рацете си [sic]. Тя е жива 
и здрава и ако искате да види 1997 г., 
трябва да следвате нашите инструк-
ции буква по буква.

Ще изтеглите 118 000 долара от 
вашата сметка. 100 000 ще бъдат в 
100-доларови банкноти, а останалите 
18 000 в 20-доларови банкноти. Пос-
тарайте се да донесете достатъчно 
голямо куфарче в банка-
та. Щом се приберете 
вкъщи, ще поставите 
парите в кафява хар-
тиена торба. Ще ви се 
обадя между 8 и 10 часа 
утре сутринта, за да 
ви инструктирам за 
предаването. Предава-
нето ще бъде изтощи-
телно и затова ви съ-
ветвам да си починете. 
Ако засечем, че вземете 
парите рано, може да 
ви се обадим по-рано, 
за да уредим по-ранно 
предаване на парите и съответно 
по-ранно предаване [sic] прибиране на 
дъщеря ви.

Всяко отклонение от моите ин-
струкции ще доведе до незабавната 
екзекуция на вашата дъщеря. Освен 
това няма да получите останките й 
за да я погребете подобаващо. Двама-
та господа, бдящи над дъщеря ви не ви 
харесват особено, така че ви съветвам 
да не ги провокирате. Ако говорите с 
някого за ситуацията ви, като Поли-
цията, ФБР и т.н., дъщеря ви ще бъде 
обезглавена. Ако ви хванем да говорите 
с бездомно куче, тя умира. Ако преду-

предите служителите 
в банката, тя умира. 
Ако парите са марки-
рани, или манипулира-
ни по какъвто и да е начин, тя умира. 
Ще бъдете сканиран за електронни 
устройства и ако такива се намерят, 
тя умира. Можете да се опитате да ни 
измамите, но бъдете предупреден, че 
ние сме запознати с контрамерките 
и тактиките на праовохранителни-
те органи. Вероят-
ността да убиете 
дъщеря си е 99%, 
ако се опитате да 
ни из играете [sic]. 
Следвайте нашите 
инструкции и ще има-
те 100% шанс да си я 
върнете обратно.

Вие и вашето 
семейство сте под 
постоянно наблюде-
ние, както и власти-
те. Не се опитвайте 
да се правите на 
умен Джон. Не сте 
единствената важна 
клечка наоколо, 
затова не мислете, 
че убийството ще бъде трудно. Не ни 
подценявайте Джон. Използвайте този 
ваш добър южняшки здрав разум. Сега 
всичко зависи от вас Джон!

Победа!
S.B.T.C

Докато чакали обаждане от похити-

телите, полицаите допуснали няколко 

критични грешки. Не извършили 

цялостно претърсване на къщата, 

районът не бил отцепен и приятелите 

на семейството влизали и излизали, 

когато си поискат. Не били предприети 

мерки за опазването на веществени 

доказателства. Мащабът на грешките 

на полицията става 

очевиден по-късно 

същия следобед, когато 

детектив Линда Арнд 

помолва приятеля на 

семейството Флийт Уайт 

да вземе Джон и заедно 

да прегледат къщата 

за „нещо необичайно“. 

Уайт и бащата започват 

от мазето. Впоследствие 

Джон Рамзи описва:

„Отворих вратата 

към една стая и веднага 

знаех, че съм я наме-

рил, защото там имаше 

бяло одеяло – очите й бяха затворени, 

страхувах се за най-лошото, но все пак 

– бях я намерил.“

Джон Рамзи намира тялото на 6-го-

дишната си дъщеря в малка стаичка в 

мазето, покрито с бяло одеялце. Окото 

шията й била увита найлонова връв, 

вързаните й ръце били вдигнати високо 

над главата, а

устата й била залепена с 
тиксо

На лявата й ръчичка имало нарисува-

на с червено мастило фигура, наподо-

бяваща сърце.

Полицията изпраща покрусените 

родители в дома на техни приятели, а 

къщата им се превръща във важно мес-

топрестъпление. Това било единстве-

ното убийство в Боулдър през онази го-

дина и разследващите полицаи нямали 

почти никакъв опит с подобни прес-

тъпления, а някои от 

тях за първи път се 

сблъсквали с убий-

ство. Въпреки това те 

веднага предположи-

ли, че родителите са 

виновни. Фактът, че 

ДжонБенет е открита 

в собствения й дом от 

собствения й баща, 

бил счетен за осо-

бено подозрителен. 

Още преди тялото 

да бъде изнесено от 

къщата, същата вечер 

властите споделили 

част от подозрения-

та си с един местен 

журналист.

На 27 декември вестник „Роки Маун-

тинс Нюз“ цитира областния прокурор 

да казва: 

„Много е необичайно тялото на жерт-

ва на отвличане да бъде открито в дома 

й… не се връзва.“

Според журналиста Чарли Бренан, 

който написва материала, полицията му 

била дала да разбере, че изпитва силна 

увереност във вината на родителите. 

Телевизионният репортер Джули Хей-

дън, която отразява случая по същото 

време, също си съставя подобно впе-

чатление. По-късно тя обяснява, че още 

в началото полицията й била дала ясно 

да разбере, че не претърсва района за 

„някакъв луд похитител“, а вместо това 

концентрира усилията си върху Джон и 

Патси Рамзи.

От този ден насетне се оформя ясен 

модел на отразяване на случая. Макар 

началникът на полицията Том Коби 

да правел малко коментари, репорте-

рите разполагали с техни собствени 

източници, които имали склонността 

да уличават семейство Рамзи. В този 

момент Джон и Патси били поставени 

под полицейска закрила, но все още 

нямали голяма представа за трупащите 

се срещу тях подозрения. Един човек 

обаче вижда ранните знаци и решава 

да действа. Адвокатът и приятел на 

Джон Майк Байнъм наема друг адвокат 

– Брайън Морган, да действа като техен 

личен защитник.

Очаквайте:
- познавала ли е ДжонБенет убиеца 

си;
- как родителите се превръщат от 

обвиняеми в обвинители;
- има ли тайна организация, която 

отвлича дечица;
- кой е Джон Марк Кар, бил ли е сви-

детел на убийството и защо вече не е 
това, което е

Загадъчната смърт 
на ДжонБенет Рамзи

Джон и Патси Рамзи

Рисунка на тялото на ДжонБенет, както е било открито от баща й

Бележката за откуп

ДжонБенет Рамзи






